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رئیس صمت استان تهران:مجوز واحد تولیدی 

بدون کارخانه صادر می شود

مدیــرکل صنعــت، معــدن و تجــارت اســتان تهــران گفــت: بــرای 
ــا  فعــال ســازی تمامــی ظرفیــت واحدهــای تولیــدی موجــود، ب
مشــارکت ســرمایه گــذاران جدیــد، مجــوز واحــد تولیــدی بــدون 

دارا بــودن کارخانــه صــادر مــی شــود. 12 2

ــرای  ــی ب ــت: زمان ــی گف ــرژی اتم ــازمان ان ــس س  ریی
تامیــن و تهیــه تــدارکات و اقــام مــورد نیــاز، تحریم هــا 
و  شــده ایم  خودکفــا  اکنــون  امــا  می زدیــم  دور  را 
می توانیــم نیــاز ســایر کشــورها را نیــز بــرآورده ســازیم؛ 

ــر  ...... ــا اگ ــم ام ــن کار را نداری ــد ای ــد قص هرچن

ــی  ــی و بین الملل ــاون سیاس مع
مرکــز بررســی سیاســت گذاری 
ریاســت  اســتراتژیک 
ــگان  ــتقرار نخب ــوری، اس جمه
ــور را از  ــعه دریامح ــرای توس ب
ضروریــات دانســت و گفــت: 
بــرای ایــن امــر نیــاز اســت تــا 
ــود. ــاد ش ــای لازم ایج انگیزه ه

دکتــر  ایســنا،  گــزارش  بــه 
در  مقــدم   گوهــری  ابــوذر 
ملــی  همایــش  چهارمیــن 
توســعه ســواحل مکــران کــه بــا 
ــد  ــی و تاکی ــت حکمران محوری
بــر دیپلماســی و اقتصــاد دریــا 
وبینــار  صــورت  بــه  محــور 
برگــزار شــد، بــا اشــاره بــه 
ــاد در ســواحل  ظرفیت هــای زی
ــره  ــه به ــان اینک ــا بی ــور ب کش
ــت،  ــن ظرفی ــا از ای ــرداری م ب
ناچیــز بــوده اســت، افــزود: 
ســهم تولیــد ناخالــص داخلــی 
کشــور از توســعه دریامحــور 
ایــن  کــه  اســت  درصــد   ۲
مــا  می دهــد  نشــان  عــدد 
اهتمــام زیــادی بــه ایــن حــوزه 

یم. شــته ا ندا
ــی  ــن در حال ــه داد: ای وی ادام
ــاش ۳  ــرار و مع ــه ام ــت ک اس
میلیــارد نفــر در دنیــا و ۹۰ 
جهانــی  تجــارت  از  درصــد 

ــت. ــا اس ــه دری ــته ب وابس
ــه  ــاره ب ــا اش ــدم ب ــری مق گوه
ســهم تولیــد ناخالــص داخلــی 
دریایــی،  اقتصــاد  امــر  بــه 
ــخ  ــول تاری ــد: در ط ــادآور ش ی
ایــران بــه ایــن حــوزه توجهــی 
ــه ای  ــه گون ــت و ب ــته اس نداش
برخــورد شــده اســت کــه ایران 

یــک کشــور "بــری" اســت تــا 
ــی  ــری"، ول ــور "بح ــک کش ی
ــه  ــران ب ــوری اســامی ای جمه
ایــن امــر توجــه داشــته اســت.

و  سیاســی  معــاون 
بررســی  مرکــز  بین المللــی 
اســتراتژیک  سیاســت گذاری 
ریاســت جمهــوری، حمــل و 
نقــل دریایــی، شــیات، انــرژی 
ــای  ــگری را از مؤلفه ه و گردش
اقتصــاد دانش بنیــان دانســت و 
ــر نشــان  ــن ام ــادآور شــد: ای ی
ــا  ــی از دری ــه وقت ــد ک می ده
صحبــت می شــود، بایــد بــه 
موضوعــات متعــددی توجــه 
ــن  ــر در ای ــن رو اگ شــود؛ از ای
ــی نداشــته  ــه کان حــوزه برنام
انتظــار  نمی تــوان  باشــیم، 
دریــا  توســعه  کــه  داشــت 

محــور رخ دهــد.
وی بــا تاکیــد بــر اینکــه در 
مشــکات  بــا  اجــرا  حــوزه 

عدیــده ای مواجــه هســتیم و 
ــر  ــا مرتفــع نشــود، طرح هــا ب ت
روی کاغــذ می مانــد، اظهــار 
ــا  ــاد دری ــوزه اقتص ــرد: در ح ک
زیــادی  چالش هــای  محــور 
داریــم کــه یکــی از آنهــا تراکــم 
در شــهرهای  کــم جمعیــت 
ــه ای  ــه گون ــت، ب ــاحلی اس س
کــه در ۷ اســتان ســاحلی ۲۲.۵ 
متمرکــز  جمعیــت  درصــد 
ــر  ــدد ب ــن ع ــت و ای ــده اس ش
ــی  ــای جهان ــاف میانگین ه خ

ــت. اس
ــرد:  ــه ک ــدم اضاف ــری مق گوه
ــعه  ــه توس ــم ب ــر می خواهی اگ
دریامحــور برســیم، نیــاز اســت 
تــا بــه مســاله تراکــم جمعیــت 
و  شــود  توجــه  ســواحل  در 
مناطــق  ایــن  در  نخبــگان 
مســتقر شــوند و بــرای اســتقرار 
نخبــگان در ایــن مناطــق بایــد 
ــود. ــاد ش ــای لازم ایج انگیزه ه

وی بــا اشــاره بــه ظرفیت هــای 
ــرای توســعه اقتصــاد  ــی ب قانون
دانش بنیــان، گفــت: اهتمــام 
در  زمینــه  ایــن  در  جــدی 
دولــت وجــود دارد و امیدواریــم 
ــهولت  ــا س ــواحل ب ــعه س توس

ــود. ــری ش ــتری پیگی بیش
توســعه  نخســت  گام  وی 
اجــرای  را  دریامحــور 
سیاســت های محلــی پیشــرفت 
در ایــن مناطــق عنــوان کــرد و 
نیــاز  آن  بــر  عــاوه  افــزود: 
اســت تــا یــک تقســیم کار 
ملــی صــورت گیــرد. ضمــن 
ــود  ــد تعارضــات موج ــه بای آنک
تعییــن تکلیــف شــود؛ چــرا 
مکــران  ســواحل  در  کــه 
ــاد  ــه آزاد، نه ــر منطق ــاوه ب ع
ــی  ــای نظام ــتانداری، نیروه اس
ــد  ــد و بای ــود دارن ــره وج و غی
هماهنگــی میــان وظایــف ایــن 

شــود. ایجــاد  دســتگاه ها 

 استقرار نخبگان لازمه توسعه دریا محور 
در کشور است
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رئیس جمهور در جلسه تقدیم لایحه بودجه به مجلس:

تشکیل صندوق پیشرفت و عدالت در همه استان ها
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بیکاری جوانان از یک مقوله 
اجتماعی و معیشتی فراتر رفته است

نماینده مردم بهبهان در نطق میان دستور جلسه علنی مجلس گفت: 
بیکاری جوانان از یک مقوله اجتماعی و معیشتی فراتر رفته و حوزه امنیت 

را درگیر خود کرده است.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت،  محمدطلا مظلومی آبزرگه در 
نطق میان دستور جلسه علنی مجلس شورای اسلامی گفت: با تبریک 
ولادت با سعادت حضرت زهرا )س ( و روز زن و مادر و سلام به پیشگاه 
حضرت مهدی موعود) عج( و روح تابناک بزرگ معمار انقلاب حضرت امام 
خمینی )ره ( و استغاثه از درگاه خداوند سبحان برای طول عمر با عزت 
مقام معظم رهبری و محکوم نمودن اهانت نشریه فرانسوی به مقدسات 
به ویژه سردار  یاد و خاطره همه شهیدان  و مرجعیت و گرامی داشت 
جبهه مقاومت، شهید حاج قاسم سلیمانی و شهدای شیمیایی گردان 
فتح بهبهان در عملیات کربلای ۵، که چنین روزی با گاز خردل از نفس 
افتادند تا ما از نفس نیافتیم ، بر خاک افتاد دادند، تا ما به خاک نیفتیم؛ 
نماندند تا بمیرند ،عاشقانه پر کشیدند تا جاوید بمانند و آرزوی شفای 
کامل برای مصدومین همیشه استوار این حادثه و درخواست از متولیان 

امر برای رسیدگی و معالجه این عزیزان.
حوزه  غیرتمندان  خاصه  زمین،  ایران  مردم  به  سلام  کرد:  تاکید  وی 
انتخابیه و شما نمایندگان محترم. این نطق دغدغه مردمی است که بر 
عهد و پیمان خود با امامین انقلاب ثابت قدم مانده اند. ایران صرفاً یک 
جغرافیا و سرزمین نیست، تمدنی است کهن که ریشه در باورهای دینی 

مردم دارد.
وی ادامه داد: اگر گزندی به ایران و رهبر عزیزتر از جانمان وارد شود، جان 

خود را برای اعتلای آنها بر طبق اخلاص خواهیم گذاشت.
وی در ادامه خطاب به رئیس جمهور گفت: آقای رئیس جمهور از نظر 
در  علیرغم محاسبه دشمن  مردم گذشت،  بر  روزهای سختی  معیشت 
اغتشاشات،مردم نه تنها با معاندان نظام همراهی نکردند، بلکه دست رد 
به سینه آنها زدند و همه اقشار و خصوصاً بانوان نشان دادند که پیاده نظام 
جریانی جز رهبری نیستند، با اذعان و تلاش بی وقفه جنابعالی برای حل 
مشکلات، اما بیکاری جوانان از یک مقوله اجتماعی و معیشتی فراتر رفته 

و حوزه امنیت را درگیر خود کرده است.
اراده ملی و  این نماینده مجلس بیان کرد: به واقع راهکار این مسئله، 
برنامه راهبردی است. مردم از سر بی پناهی به شما پناه آوردند و ما هم 
مفتخر به همراهی با شما. ولی مردم از دولتمردان عمل انقلابی و بن بست 
شکنی را انتظار دارد، دولت باید با شفاف سازی در بازار سرمایه اعم از ارز، 
طلا ،مسکن و کالا ، با یک برنامه مدون و زمانبندی به مردم پاسخ دهد، 

تا دیوارهای بی اعتمادی بین مردم و مسئولین فروریزد.
وی تاکید کرد: خوزستان با داشتن بیشترین نقش در اقتصاد، دارای نرخ 
بالای بیکاری است. دو مقوله ذهن مردم حوزه انتخابیه بنده را به خود 
معطوف کرده است؛ یکی ثروت های فراوان خدادادی و دیگری فقر و 

بیکاری است که این دو با هم ناسازگار هستند.
مظلومی تاکید کرد: جوانان بیکار حوزه انتخابیه ، حق مسلم به رسمیت 
شناخته شده خود را می خواهند نه بیشتر. نمایندگان مردم خوزستان از 
عدم تأمین اعتبار فاز دوم طرح ۵۵۰ هکتاری مقام معظم رهبری و عدم 
با  پرداخت تسهیلات تکلیفی تبصره های ۱۶ و ۱۸ گلایه مند هستند. 
تشکر از وزیر محترم کشور در ارزیابی عملکردی استانداران، ارتقاء درجه 
شهرداری بهبهان و فرمانداری بهبهان به فرمانداری ویژه و دهستانهای 
دودانگه ، کردستان و اجرای طرح جامع دهیاری ها و استخدام دهیاران 

،حداقل مطالبه مردم حوزه انتخابی است.
وی خطاب به وزیر راه گفت: وزیر راه و شهرسازی آیا صدای مظلومیت 
را  بهبهان   ۵۹  -۵۶ ۵۶و   -۵۶ پلاکهای  بضاعت  کم  خانواده  صدها 
شنیده اید؟ طرح جامع شهرهای آغاجاری ، سردشت ، کشان ، منصوریه 
،سال ها مسکوت مانده است پیشرفت روند راه های مواصلاتی بهبهان - 
رامهرمز و بهبهان -خیر آباد و آغاجاری - بهبهان ، بهبهان - زیدون و 
فرودگاه بهبهان کند و وعده دولت برای نهضت ملی مسکن راکد که اراده 
وزیر جوان و انقلابی را می طلبد. وی تاکید کرد: وزیر محترم آموزش و 
پرورش رتبه بندی کامل معلمان و توجه به حقوق سرایه داران مطالبه 
ای مغفول مانده است. وزیر محترم میراث از وعده جنابعالی برای حل 
سیمان  کارخانه  معدن  و  درمانی  آب  رضا،  امام  قدمگاه  مردم  مشکل 
یک سال گذشت اما پاسخی دریافت نشد. وزیر محترم اقتصاد پرداخت 
مرحله دوم حق آلایندگی خوزستان و اختصاص حداقل ۳ درصد ارزش 
مندی  بهره  و  انتخابیه  به حوزه  فارس  بیدبلند خلیج  پالایشگاه  افزوده 
مردم منصوریه و کشان از ارزش افزوده کارخانه سیمان و شرکت پالایش 
محترم  وزیر  است.  دیار  آن  مردم  مشکلات  گشای  گره  بیدبلند،  گاز 
کشاورزی برای خط اعتباری خرید ماشین آلات کشاورزی و رفع تداخل 
 زمین های کشاورزی با منابع طبیعی و کشتارگاه صنعتی بهبهان باید 
چاره ای اندیشید. این نماینده مجلس ادامه داد: وزیر محترم نفت، با تشکر 
از کلیه اقدامات، تسریع در صدور مجوزات مربوط به پترو پتروپالایش 
آغاجاری و پالایشگاه زیدون را خواستارم. وزیر محترم نیرو با تشکر از 
و  انتقال  کوثر، خط  آبرسانی  پروژه  بهبهان،  فاضلاب  تکمیل   ، اقدامات 
شبکه توزیع آب آغاجاری و سد خیرآباد، آبرسانی به بخش های مرکزی 
اعم از زیدون و کشان و منصوریه، قبل از شروع تنش آبی، تعیین تکلیف 
فاز دوم نیروگاه بهبهان و تعدیل آب بهای کشاورزی را خواستارم. قوه 
محترم قضایی یک سال از تصادف زنجیره ای بهبهان گذشت اما پرونده 

تعیین تکلیف نگردید.

اقتصادی،  باثبات  رشد  جمهور  رئیس   
نظام  کارآمدسازی  و  محوری  عدالت 
حکمرانی را سه رویکرد اصلی لایحه ۱۴۰۲ 
برشمرد و اظهار داشت: در این لایحه ایجاد 
صندوق پیشرفت و عدالت در همه استان ها 
اعتبارات عمرانی  تا  است  بینی شده  پیش 
مند  نظام  صورت  به  استان ها  توسعه ای  و 

پرداخت شود.
به گزارش ایرنا، آیت الله سیدابراهیم رئیسی  
برای تقدیم لایحه بودجه ۱۴۰۲ کل کشور 
در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی که 
به ریاست محمدباقر قالیباف رئیس مجلس 

برگزار شد، حضور یافت.
با  دولت  اینکه  بیان  با  رئیسی  الله  آیت 
 ۱۴۰۱ سال  در  توانست  مجلس  همکاری 
انجام  خوبی  اقدامات  و  بردارد  گام هایی 
این  تردید  بدون  داشت:  اظهار  دهد، 
با  که  است  کسانی  همه  توجه  موفقیت ها 
همت  تلاش،  و  دلسوزی  دغدغه مندی، 
به جمهوری  و  برود  پیش  به  کارها  کردند 

اسلامی ایران خدمت کنند.
درباره  توضیحاتی  ارایه  با  جمهور  رئیس 
روند ارسال لایحه بودجه به مجلس گفت: 
بودجه  شامل  بودجه  لایحه  اول  بخش 
تقدیم  ماه  آبان  ابتدای  دولتی  شرکت های 
مجلس شد تا قانونگذار وقت بیشتری برای 

بررسی وضعیت شرکت ها داشته باشد. 
دی  پنجم  اینکه  بیان  با  رئیسی  الله  آیت 
شد،  مجلس  تحویل  بودجه  لایحه  نیز  ماه 
به دو بخشی شدن لایحه بودجه اشاره کرد 
و گفت: یک بخش بودجه مربوط به جداول 
به تبصره ها و احکام  و بخش دوم مربوط 
است و اینکه دو بخش شد، به اصلاح آیین 
این  که  گردد  می  باز  مجلس  داخلی  نامه 
اصلاحیه بین شورای نگهبان و مجلس در 
مجلس  نظر  نهایت  در  و  بود  آمد  و  رفت 

نهایی شد.
وی با یادآوری اینکه بخش جداول بودجه 
در  افزود:  شود،  می  مجلس  تقدیم  امروز 
لایحه بودجه ۱۴۰۲ تمام تلاش این بود که 
با سیاست های اعلامی مقام معظم رهبری، 
تطابق  کاملًا  هفتم  برنامه  سیاست های 

داشته باشد.
های  سیاست  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
کلی برنامه هفتم اواخر شهریور ماه به دولت 
که  می گذرد  دوماه  کرد:  عنوان  شد،  ابلاغ 
نهایی کردن بودجه  دولت درگیر تدوین و 
سال آینده است. طبیعتاً چون دوستان ما 
لایحه  تدوین  بعد  به  تیرماه  از  دولت  در 
تدوین  میانه  در  می کنند  شروع  را  بودجه 

لایحه بودجه، سیاست ها ابلاغ شد.
بودجه  اینکه  بر  تاکید  با  رئیسی  الله  آیت 
از سیاست های  الهام  با  ۱۴۰۲ کل کشور 
کلی برنامه هفتم توسعه نگاشته شده است، 
یک  ها  سیاست  این  بررسی  شد:  یادآور 
سال و نیم در مجمع تشخیص مصلت نظام 
مطرح بود و از زمانی که به دفتر مقام معظم 
رهبری تحویل دادند، در زمان بسیار کوتاه 
در دفتر نهایی شد و به امضا و تنفیذ رهبر 

معظم انقلاب رسید.
رئیس جمهور گفت: دولت برای اینکه بتواند 
هم بودجه را تمام کند و هم برنامه جامع 
نیازمند  کند،  مجلس  تقدیم  را  کاملی  و 
بررسی  آغاز  با  بنابراین  و  است  زمان  یک 
لایحه بودجه، دولت نیز تلاش می کند تا به 
زودی برنامه هفتم را تقدیم مجلس شورای 

اسلامی شود.
برنامه  اینکه  یادآوری  با  رئیسی  الله  آیت 
مورد  میزان  به  گذشته  در  توسعه  های 
میزان تحقق  و گاهی  نشده  اجرایی  انتظار 
متحقق  اعلام  درصد   ۳۵ تا   ۳۰ برنامه ها 
رهبر  داشت:  اظهار  شود،  می  اعلام  برنامه 
برنامه  کلی  های  سیاست  ابلاغ  در  انقلاب 
هفتم نکات مهمی را مورد اشاره قرار دادند 
تاکید  مورد   ۱۴۰۲ بودجه  تدوین  در  که 

دولت قرار داشته است.
وی افزود: در این رابطه دولت احکام دائمی 
را از احکام سالانه جدا کرده است تا کسب 
و کارها ثبات بیشتری یافته و هم مجلس 
تری  آسان  شکل  به  آینده  سال های  در 

بودجه را به تصویب برساند.
عملکرد  از  گزارشی  ارایه  با  جمهور  رئیس 
تلاش  داشت:  اظهار  جاری  سال  در  دولت 
کسری  با  جاری  سال  در  که  بوده  این 
به  مجلس  از  البته  نشویم.  مواجه  بودجه 
ویژه از کمیسیون برنامه بودجه و همچنین 
تشکر  باره  این  در  بودجه  برنامه  سازمان 
وبخش هایی  دولت  در  که  می کنم. هرچند 
ممکن است برخی گله مند باشند ولی هر 
گرفتار کسری  که  کردند  پیگیری  نهاد  دو 
بودجه نشویم و تلاش مجلس و دولت برای 

جلوگیری از کسری بودجه مهم است.
آیت الله رئیسی ادامه داد: البته با توجه به 
بینی  پیش  داشته،  دولت  که  درآمدهایی 
پایدار  درآمدها  این  سال  آخر  تا  می شود 
باشد، برخلاف آنچه که برخی در رسانه ها 
که  شد  خواهد  تلاش  می کنند،  عنوان 
نشویم که این  بودجه  امسال دچار کسری 

هر دو خواست مجلس و دولت است.
وی با اشاره به وجود تورم در اقتصاد کشور 
همگان  و  دولت  و  مجلس  داشت:  اظهار 
تعبیر  البته  هستیم  ناراحت  تورم  درباره 
در  که  است  تورم  در  درصد   ۵۹.۳ دولت 

شرایط فعلی شاهد ۱۹ واحد درصد کاهش 
تورم هستیم. اما حتماً باید رفتارهای مالی 
و تصمیمات و اقدامات منجر به کاهش تورم 
بسیار  امری  دولت  در  مالی  انضباط  شود. 
و  تورم  کاهش  و  است  تاکید  مورد  و  مهم 
کاهش نرخ بیکاری مورد پیگیری قرار دارد.

نرخ  کاهش  اینکه  بیان  با  جمهور  رییس 
فعلی ۸.۹ درصد است،  بیکاری در شرایط 
که  می دهد  نشان  اعداد  این  کرد:  عنوان 
دولت در حال تلاش است تا بیکاری کاهش 
موضوع  در  یابد.  افزایش  اشتغال  و  یافته 
افزایش اشغال هم طبق آمار در ۶ ماهه دوم 
مردم  به  که   وعده ای  از   ۱۴۰۱ و   ۱۴۰۰
ولی  نیستیم  عقب  خوشبختانه  شد،  داده 
باید تلاش مضاعف کرد و تلاش ما در این 
مدت ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده 
به همین  نزدیک  داریم  که  آماری  و طبق 
کاهش  بیکاری  و  شده  ایجاد  شغل  میزان 

یافته است.
افزایش  با اشاره به میزان  آیت الله رییسی 
گفت:  سیزدهم  دولت  در  نقدی  یارانه 
ضریب  کاهش  و  نقدی  یارانه  افزایش 
جینی و کاهش فاصله طبقاتی نیز از نکاتی 
اقتصادی دولت  اصلاحات  آغاز  با  که  است 
دستور  در  بیشتر  عدالت  به  رسیدن  برای 
برای  دیگر  اقدامات  اگر  البته  گرفت.  کار 
اقدام  این  گیرد،   قرار  کار  دستور  در  آن 
تکمیل خواهد شد. چرا که در سال جاری 
اقدامات  این  دولت  و   مجلس  همکاری  با 
اقتصادی  بسته  ادامه  در  باید  و  شد  انجام 
تورم  و  نقدینگی  تا  درنظر گرفت  آن  برای 
مورد  که  هدفی  نقطه  به  تا  شود  مدیریت 

توجه است، دست یابیم.
رساندن  سرانجام  به  درباره  جمهور  رییس 
در  سال   ۱۱ از  پس  معلمان  بندی  رتبه 
با  موضوع  این  گفت:  سیزدهم  دولت 
 ۱۱ حدود  که  مجلس  دوستان  همکاری 
اجرایی  امسال  بود،  افتاده  تاخیر  به  سال 
شد. همچنین پاداش بازنشستگان کشوری 
و لشکری به میزان ۳۸ هزار میلیارد تومان 

پرداخت شد.
وی خاطر نشان کرد: دولت به طور متوسط 
تسویه  بابت  تومان  میلیارد  هزار   ۱۵
اوراق  این  کند؛  می  پرداخت  مالی  اوراق 
سیزدهم  دولت  که  است  مالی  فاکتورهای 
شده  خرج  این  از  پیش  بلکه  نکرده  خرج 
پرداخت  را  آن  هزینه  سیزدهم  دولت  و 
می کند و به موقع هم پرداخت شده است. 
این  و  کنند  اعتماد  دولت  به  باید  که  چرا 
اعتماد در گرو این است که اوراق در زمان 

خودش پرداخت شود.
میانه سال،  در  داد:   ادامه  رییسی  الله  آیت 
 ۱۰ افزایش  درباره  را  دولت  لایحه  مجلس 
بازنشستگان  و  را  کارکنان  درصدی حقوق 
تعرفه  طرح  آغاز  همچنین  کرد.  تصویب 
مقام  بار  سه  که  پرستاری  گذاری خدمات 
در  پرستار  روزهای  در  رهبری  معظم 
فرمایشات خود درباره عدم اجرای آن گله 
سیزدهم  دولت  در  بحمدالله  بودند،  کرده 

اجرا شد.
مودیان  شناسایی  به  ادامه  جمهور  رییس 
جلوگیری  برای  تلاش  و  مالیاتی  جدید 
امسال  گفت:  و  کرد  اشاره  مالیاتی  فرار  از 
مالیاتی  درآمد  درصدی   ۶۶ افزایش  شاهد 
و  بودیم  جدید  مودیان  شناسایی  با  دولت 
از  جلوگیری  روی  همچنان  دارد  ضرورت 

فرار مالیاتی کار شود.
آیت الله رییسی در مورد استقراض دولت از 
بانک مرکزی نیز گفت: در این مدت تلاش 
مرکزی  بانک  از  استقراض  دولت  که  شد 
نداشته باشد و برای جبران کسری بودجه 
تاکید  این  نرویم؛  مرکزی  بانک  سراغ  به 
دولت بوده است که از تنخواه گردان بانک 
مرکزی  بانک  به  فشار  و  استفاده  مرکزی 

وارد نشود.
وی در مورد روند پرداخت ها در دولت نیز 
بیان داشت: روز نخست که دولت سیزدهم 
فعالیت خود را آغاز کرد، بحث این بود که 
پرداخت  کجا  از  کارکنان  مردادماه  حقوق 
بر  به لطف خداوند متعال، علاوه  اما  شود، 
حقوق دستمزد ماهیانه ، یارانه هم به موقع 
برای  جاری  سال  این  در  و  شد  پرداخت 
مالی  انضباط  با  ها،  هزینه  و  درآمد  کسب 
تحقق  بر  که علاوه  است  این  دولت  تلاش 

درآمدها، هزینه ها را کنترل کند.
آیت الله رییسی بر کنترل و نظارت بر نظام 

بانکی تاکید کرد و اظهار داشت: اگر دولت 
اما  کند  کنترل  را  خود  مصارف  و  منابع 
بانکها در خلق پول و در افزایش نقدینگی 
ایجاد می شود و  باز مشکل  کنترل نشوند 
بر  نظارت  دولت  کارهای  از  یکی  بنابراین 

نظام بانکی است.
رییس جمهور در مورد رویکردهای بودجه 
۱۴۰۲ گفت: مهم ترین سند مالی در کشور 
های  گیری  سمت  که  است  بودجه  لایحه 
آن برای انضباط مالی و رشد اقتصادی در 
مدیریت  و  تورم  کاهش  همچنین  و  کشور 

نقدینگی اهمیت دارد.
شود.وی  داشت:  اظهار  رئیسی  الله  آیت 
 ۱۴۰۲ بودجه  لایحه  در  دولت  نگاه  افزود: 
عدالت  دوم  است،  اقتصادی  باثبات  رشد 
است  مهمی  بسیار  نکته  که  است  محوری 
است  عدالتخواهان  همه  توجه  مورد  که 
است  حکمرانی  نظام  سازی  کارآمد  ،سوم 
مورد   ۱۴۰۲ بودجه  در  رویکرد  سه  این 

توجه است.
رئیس جمهور با بیان اینکه اصلاح ساختار 
بودجه مورد تاکید رهبر معظم انقلاب بوده 
نیازهای  از  یکی  موضوع  این  گفت:  است، 

جدی در کشور محسوب می شود.
مورد  آنچه  تقدیمی  بودجه  در  افزود:  وی 
تولید و اشتغال  تاکید است مسئله تقویت 
رو  این  از  و  است  محوری  نقطه  عنوان  به 
تومان  میلیارد  بینی شده ۵۴۰ هزار  پیش 
شرکت های دولتی در اقتصاد کشور سرمایه 
گذاری داشته باشند و رقم بودجه عمرانی 
شده  دیده  تومان  میلیارد  هزار   ۳۲۷ نیز 

است.
ایجاد  امکان  بینی  پیش  از  جمهور  رئیس 
استان  تمام  و عدالت در  پیشرفت  صندوق 
این  هزینه  و  درآمد  گفت:  و  داد  خبر  ها 
استان  در  مرکز  خزانه  نظارت  با  صندوق 
در  اشتغال  و  تولید  تا  می شود  انجام 

هرستانی مورد حمایت قرار گیرد.
آیت الله رئیسی، ارائه مشوق های مالیاتی از 
جمله کاهش ۷ درصدی مالیات واحدهای 
بود،  تولیدی که در سال گذشته ۵ درصد 
از  دامی  نهادهای  گمرکی  تعرفه  کاهش 
چهار درصد به یک درصد برای حمایت از 
جهت تولید و اشتغال را از دیگر ویژگی های 

لایحه دولت برشمرد.
برای  دولت  های  برنامه  مورد  در  رییسی 
اظهار  نیز  مردم  معیشت  و  رفاه  ارتقای 
برای  نیاز  مورد  منابع  پیش بینی  داشت: 
 ۵۰ و  اولاد  حق  درصدی   ۱۰۰ افزایش 
قانون  موضوع  مندی  عائله  حق  درصدی 
برای  یارانه  تامین   ، خانواده  از  حمایت 
پرداخت یارانه نقدی، یارانه نان، یارانه دارو 
و تجهیزات پزشکی و افزایش متوسط رشد 
۲۰ درصدی حقوق کارکنان و بازنشستگان 
های  پرداخت  طریق  از  عدالت  رعایت  و 
هفت  تا  حقوق  مالیاتی  و معافیت  پلکانی 
دولت  های  برنامه  دیگر  از  تومان  میلیون 

برای حل مشکلات معیشتی است.
آیت الله رئیسی درباره برنامه دولت در حوزه 
مسکن نیز اظهار داشت: تامین منابع مالی 
برای حمایت از ساخت مسکن و در حوزه 
برای  لازم  اعتبارات  تامین  نقل  و  حمل 
پیش بینی  نقل،  و  حمل  توسعه  صندوق 
برای  خارجی  مالی  تسهیلات  اخذ  امکان 
تامین ناوگان و تجهیزات قطارهای شهری 
یا در حوزه های ناوگان ریلی در لایحه دولت 

دیده شده است.
پوشش  برای  دولت  برنامه  به  اشاره  با  وی 
خاطرنشان  ایثارگران  تکمیلی  بیمه  کامل 
میلیارد  هزار   ۶۹ سلامت  حوزه  در  کرد: 
تومان برای یارانه دارو و اجرای کامل پزشک 
که  است  شده  دیده  ارجاع  نظام  و  خانواده 

رهبر معظم انقلاب بر آن تاکید داشتند.
جهت  در  شد:  یادآور  جمهور  رئیس 
استان ها،  به  دادن  نقش  و  تمرکززدایی 
ملی  عمرانی  پروژه های  و  طرح ها  واگذاری 
در سطح استان به استان، پیش بینی تشکیل 
در  می تواند  هم  پیشرفت  و  عدالت  صندوق 

ارتباط کارساز باشد.
آیت الله رئیسی با بیان اینکه اعتبارات خوبی 
همچنین  و  عالی  فرهنگ،آموزش  حوزه  در 
در حوزه آب و تنش های آبی پیش بینی های 
تاکید  در لایحه بودجه صورت گرفته است، 
کرد: تمام تلاش ها بر این است که به صورت 
ناظران  و  مجریان  که  شود  انجام  شفاف 

بتوانند به پیشرفت امور کمک کنند.

وی ادامه داد: در لایحه بودجه ۱۴۰۲ تلاش 
اولویت  فاقد  و  غیرضرور  هزینه های  از  شده 
ثبات  ایجاد  مسئله  شود.  جلوگیری  حتما 
اقتصادی و به نحوی به بازار و اقتصاد سیگنال 
تا  باشد  ثبات  از  نشانه هایی  اینکه  و  دادن 
اقتصادی  فعالیت های  با  ارتباط  در  بتواند 
و  کارآفرینان  برای  فعالیت ها  و  تولید  در 

سرمایه گذاران قابل پیش بینی باشد.
منابع  همه  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس 
 ۱۴۰۲ بودجه  لایحه  در  دولت  عمومی 
با  امسال  بودجه  قانون  به  نسبه  کشور  کل 
و  کارکنان  حقوق  افزایش  گرفتن  نظر  در 
انتقال  و   ۱۴۰۱ سال  نیمه  در  بازنشستگان 
به   ۱۴ تبصره  مصارف  و  منابع  از  بخشی 
بودجه عمومی به هزار و ۹۸۴ هزار میلیارد 
تومان رسیده است که نسبت به قانون سال 
قبل ۴۰ درصد افزایش داشته است و به ۹۷۸ 

هزار میلیارد تومان رسیده است.
از  منابع حاصل  کرد:  عنوان  رئیسی  آیت الله 
به  نسبت  سرمایه ای  دارایی های  واگذاری 
قانون بودجه سال جاری ۳۸ درصد افزایش 
دارایی های  تملک  اعتبارات  است،  یافته 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۲۷ سرمایه ای 
درصد   ۲۶ حدود  که  است  شده  پیش بینی 
نشان  افزایش  جاری  سال  قانون  به  نسبت 

می دهد.
نمایندگان مجلس  به  رئیس جمهور خطاب 
گفت: به یقین شما برای بررسی این بودجه 
مختلف  کمیسیون های  در  زیادی  وقت 
خواهید گذاشت و من پیشاپیش از فرصتی 
که می گذارید و دقتی که خواهید کرد و از 
دغدغه ها و دلسوزی هایی که خواهید داشت، 

قدردانی می کنم.
وی ادامه داد: ما می خواهیم آنچه در قالب 
بودجه سال آینده برای اجرا ابلاع می شود، 
ثبات  آرامش در مردم،  به عدالت اجتماعی، 
و  شود  منتهی  اجتماعی  رفاه  و  اقتصادی 
مردم احساسشان این باشد که مشکلاتشان 
کاهش پیدا کرده است و دولت و مجلس در 

صدد رفع مشکلات هستند.
همه  داشت: با  اظهار  جمهور  رئیس 
فتنه گری هایی که دشمن در این مدت انجام 
داد و با همه توطئه  و جنگ ترکیبی که در 
حوزه جنگ روانی و رسانه ای، سیاسی، بسیج 
کردن کمیسیون ها و مجامع علیه جمهوری 
انداخت،  راه  به  اقتصادی  جنگ  و  اسلامی 
امروز ملت بزرگ ایران سربلند است و دشمن 

را ناکام گذاشته است.
متعال  خداوند  داد:  ادامه  رئیسی  الله  آیت 
توجه  با  ما  بابصیرت  ملت  که  شاکریم  را 
بصیرت آفرین مان،  مقتدای  رهنمودهای  به 
بار  این  دشمن  و  گذاشت  ناکام  را  دشمن 
هم مانند دفعات گذشته در این توطئه علیه 
ملت ایران مفتضح شد. این امر مسئولیت ما 
متدین،  خوب،  مردم  قبال  در  را  مجلس  و 
مخلص، دل داده به انقلاب در همه استان ها 
باید  ما  می کند؛  مضاعف  گویش ها  اقوام،  و 
خوب  مردم  این  به  تا  کنیم  تلاش  بیشتر 
به  متعال  خداوند  امیدوارم  کنیم.  خدمت 
حق صدیقه طاهره به همه ما کمک کند تا 
باز  و  مردم  مشکلات  رفع  جهت  در  بتوانیم 

شدن گره ها تلاش کنیم.
آنچه  با  می دانم  گفت: یقین  جمهور  رئیس 
آنچه  و  آموخت  ما  به  اطهر)س(  فاطمه  که 
رهبر  و  بزرگوار  امام  مکتب  این  شاگرد  که 
انقلاب و سردار دلها سردار سلیمانی  معظم 
با همه  و  آموختند  ما  به  عالیقدر  و شهدای 
این مشکلات ما خود را برای رفع مشکلات 
توانمند می دانیم. ما به شعار »ما می توانیم« 
معتقد  عمیقاً  آموختند  ما  به  شهدا  که 

هستیم.
معتقدیم که می توانیم  ادامه داد: عمیقاً  وی 
را  راه  همگرایی  و  همدلی  همکاری،  با 
که  باشد  این  مردم  احساس  و  ببریم  پیش 
با  و  الهی  لطف  به  روز  به  روز  مشکلاتشان 
همه  توانای  دست  به  و  مردم  مشارکت 
مسئولان و کارکنان در سراسر کشور گره ها 

باز شود و مشکلات مردم کاهش پیدا کند.
رئیس جمهور ابراز امیدواری کرد که بودجه 
سال آینده نسبت به بودجه سال های گذشته 

بودجه بهتری باشد.
و  ویژگی ها  تشریح  از  پس  رئیسی  الله  آیت 
بودجه  لایحه  کلان  های  گذاری  سیاست 
۱۴۰۲ کل کشور به نمایندگان، لایحه دولت 
رئیس  تقدیم  قانونی  تشریفات  طی  برای  را 

مجلس شورای اسلامی کرد.

رئیس جمهور در جلسه تقدیم لایحه بودجه به مجلس:

تشکیل صندوق پیشرفت و عدالت در همه استان ها
خبر

اسلامی: در تامین و تهیه 
تدارکات و اقلام مورد نیاز 

خودکفا شده ایم

 رییس سازمان انرژی اتمی گفت: زمانی برای تامین و تهیه تدارکات 
و اقلام مورد نیاز، تحریم ها را دور می زدیم اما اکنون خودکفا شده ایم 
و می توانیم نیاز سایر کشورها را نیز برآورده سازیم؛ هرچند قصد این 
کار را نداریم اما اگر کسی و یا آژانس بخواهد می تواند از ظرفیت های 

ایران است.
سالروز  گرامیداشت  مناسبت  به  اسلامی  محمد  ایرنا؛  گزارش  به 
شهدای  گفت:  مطلب  این  بیان  با  هسته ای  دانشمندان  شهادت 
هسته ای جوانانی بودند که عاشقانه تمام ظرفیت فکری، اجرایی و 

نیز توان مدیریتی خود را به خدمت گرفتند.
معاون رییس جمهور ادامه داد: شهدای هسته ای برای خدمت سر 
این سمت حرکت  به  اینکه دنیا  به  با توجه  و  پا نمی شناختند  از 
می کرد تا ما را از مسیر پیشرفت متوقف کند و اجازه ندهد در مسیر 
بهره گیری از فناوری هسته ای وارد شویم؛ این شهدا مسیری را باز 
کردند و ظرفیتی را ایجاد کردند که دنیا باور کرد که ما کشوری بر 

پایه فناوری هسته ای هستیم و باید این حقیقت را بپذیرند.
هسته ای  فناوری  پیشرفت  در  هسته ای  شهدای  نقش  درباره  وی 
توضیح داد: روح شهدای هسته ای و همچنین سایر شهیدان شاد 
باشد؛ به حمدالله با گام های این عزیزان صنعت هسته ای به بلوغ 
رسید و مهمترین دستاورد این بود که ما دارای ظرفیت خودکفایی 
شویم؛ ظرفیتی که غربی ها نمی توانند آن را از بین ببرند و یا تخریب 
و حذف کنند؛ بر اساس قوانین و موازین آژانس بین المللی انرژی 
اتمی، فناوری هسته ای حق مسلم ما است؛ درحالی که دشمنان با 
زورگویی به دنبال جمع کردن این صنعت در جمهوری اسلامی ایران 
بودند اما به لطف خداوند، ایجاد ظرفیت تبدیل به ایجاد قابلیت شد 

و ما در دهه گذشته به شکل تمام عیار خودکفا شدیم.
اسلامی ادامه داد: زمانی برای تامین و تهیه تدارکات و اقلام مورد 
نیاز تحریم ها، را دور می زدیم اما اکنون خودکفا شده ایم و می توانیم 
صادرات  قدرت  دارای  سازیم؛  برآورده  نیز  را  کشورها  سایر  نیاز 
آژانس  یا  و  اگر کسی  اما  نداریم  را  این کار  هستیم هرچند قصد 
ایران استفاده  از ظرفیت های جمهوری اسلامی  بخواهد می توانند 

کنند.
بین المللی  آژانس  اکنون  اتمی تصریح کرد:  انرژی  رییس سازمان 
انرژی اتمی با مشاهده دستاوردهای ما به شکل فوق العاده با احترام 
تقاضا می کند که این موارد را در اختیار سایر کشورهایی که معرفی 
می شوند؛ قرار دهیم. این مساله نشان می دهد که کل زنجیره فعالیت 

ما در سوخت هسته ای خودکفاست.
وی تصریح کرد: اگر ما غنی سازی و سوخت هسته ای نداشتیم و 
نمی توانستیم هیچ رادیودارویی تولید کنیم؛ همانند برخی کشورها 
در تهیه این موارد دچار مشکل می شدیم. در حالی که اکنون و به 

لطف الهی در تمام این زمینه ها خودکفا شده ایم.
اسلامی درباره چگونگی توسعه صنعت و فناوری هسته ای و نیز نحوه 
استفاده مردم از دستاوردهای بومی این بخش تصریح کرد: به لطف 
اقدامات همه جانبه و  نیز  اراده دشمنان و  و  الهی و برخلاف میل 
گسترده استکبار جهانی؛ جمهوری اسلامی ایران امروز تبدیل به یک 
کشور هسته ای شده و با اتکا بر توان بومی توانسته ایم به موفقیت ها 

و دستاوردهای چشمگیری دست یابیم.
از  استفاده  ایران در دو محور  اتمی  انرژی  بیان کرد: سازمان  وی 
نیز در حوزه کاربرد  و  برق(  )تولید  انرژی هسته ای، بخش قدرت 
را  خود  فعالیت های  و  کند  کسب  موفقیت هایی  توانسته  پرتوها 

گسترش دهد.
رییس سازمان انرژی اتمی گفت: در یک سال گذشته و بر اساس 
سند راهبردی سازمان در افق ۲۰ ساله که در دولت سیزدهم تهیه، 
تصویب و رونمایی شد و در دستور کار قرار گرفت؛ در گستره ای 
بیش از گذشته، توسعه نیروگاه های اتمی و نیز استفاده و توسعه 
کاربرد پرتوها را در دستور کار قرار دادیم و در این راه متفاوت تر از 

گذشته در حال حرکت هستیم.
تولید  و  سلامت  بخش  در  خوشبختانه  کرد:  عنوان  اسلامی 
رادیوداروها به موفقیت هایی رسیده ایم و سعی کرده ایم تا ملت عزیز 
و شریف ایران بتوانند از دانش به روز در این حوزه بهره مند شوند؛ 
به طوری که داروهایی که سازمان انرژی اتمی تولید و عرضه کرده 
اکنون در اختیار یک میلیون بیمار قرار گرفته و حدود ۲۰۶ مرکز 

پزشکی هسته ای در کشور از ظرفیت این داروها استفاده می کنند.
تا  دارد  قصد  جدید  گام  در  اتمی  انرژی  سازمان  کرد:  تاکید  وی 
بخش تشخیصی رادیوداروها با هدف افزایش ضریب دقت را مد نظر 
قرار دهد و گام های اساسی در زمینه شناسایی سریع تر سلول های 
سرطانی برداشته ایم و رادیوداروهای جدیدی را در این زمینه تولید 
مرحله  سمت  به  گام هایی  داد:  ادامه  کرده ایم.اسلامی  رونمایی  و 
بالینی رادیوداروها در  تکمیلی برداشته ایم که بر اساس آن تست 
حال انجام است و این داروها در بخش درمانی استفاده می شوند 
اثر  بر همان سلولی که مورد تشخیص قرار گرفته است،  و دقیقا 
می گذارد و آن را از بین می برد بدون اینکه آثار جانبی و تبعاتی 
برای بیماران ایجاد کند. معاون رییس جمهور با اشاره به قابلیت های 
رادیوداروها خاطرنشان کرد:  قابلیت های این رادیوداروها سبب شده 
تا امروز ایران در زمره چند کشور نخست دنیا قرار گیرد و امیدوارم 
زودتر فرایندهای بالینی این داروها را بتوانیم طی کنیم و به قابلیت 
تهیه  به تدوین و  اشاره  با  یابیم. اسلامی  بیماران دست  به  عرضه 
اسناد بلند مدت سازمان انرژی اتمی توضیح داد: دستیابی و تولید 
۲۰درصد برق  هسته ای از مجموع سبد انرژی کشور را هدف گذاری 
کرده ایم، با توجه به تغییرات شرایط اقلیمی و اکوسیستم در دنیا 
همه کشورها متعهد و مکلف شده اند که تولید گازهای گلخانه ای 
و کربن را به صفر برسانند و این مهم جزو تعهدات جهانی است 
چراکه  کنیم  حرکت  سمت  این  به  شتابان  صورت  به  باید  ما  و 
سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری در حوزه انرژی نیز بر این 
مهم تاکید دارد بنابراین اگر به این سمت حرکت نکنیم در آینده 
موجب بروز مشکلاتی برای نسل های بعدی خواهد شد؛ به همین 

دلیل توسعه نیروگاه های اتمی را در دستور کار قرار داده ایم.
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اقتصاد
اخبار

ایجاد تعادل در بازار و حذف رانت و 
دلالی مزیت عرضه خودرو در بورس است

مشاور وزیر اقتصادی و دارایی با بیان اینکه باید کل شبکه عرضه 
خودرو )تولید داخل و وارداتی( در بورس کالا عرضه شود، گفت: 
و حاشیه  بازار خودرو  در  قیمت ها  انحراف  از  در گذشته بخشی 
سودها نصیب دلال ها و واسطه ها می شد، اما با عرضه خودرو در 

بورس این موضوع را برطرف شده است.
ایرنا، به مزایای  »وحید شقاقی شهری« در گفت وگو با خبرنگار 
بازار  عرضه خودرو در بورس کالا اشاره کرد و اظهار داشت: در 
خودرو بحث واسطه های مخرب مطرح است؛ به طوری که عملًا 
واسطه ها با دخالت ها در بازار موجب شکست در قیمت گذاری ها 
غیر  و  خارجی  عوامل  بتوان  هرچقدر  بنابراین  می شوند؛ 
مصرف کننده را از بازار خودرو خارج کنیم زمینه افزایش رضایت 
تولیدکننده و مصرف کننده فراهم می شود و شاهد شفافیت بازار 

خواهیم بود.
وی با بیان اینکه در بازار باید اطلاعات موثق وجود داشته باشد تا 
دولت به شکل صحیح اقدام به سیاست گذاری کند، افزود: چنین 
شرایطی زمانی اتفاق می افتد که به سمت شفافیت حرکت کرده 
و واسطه ها را حذف کنیم که طبیعتاً بورس کالا می تواند چنین 
اساس  بر  قیمت ها  وقتی  زیرا  کند،  ایجاد  اقتصاد  در  را  مزیتی 
عرضه و تقاضا کشف شود، شفافیت کامل ایجاد شده و مشخص 
به  و  عرضه شده  میزانی  به چه  و  قیمت  با چه  می شود خودرو 

تعادل رسیده است.
شقاقی شهری اظهار داشت: عملًا تحت تاثیر چنین اتفاقی تعادل 
بازار مبتنی بر عرضه و تقاضا شکل می گیرد و در این صورت هم 
خریدار رضایتمندی بالا دارد و همچنین عرضه کننده می تواند به 

سودآوری مطلوبی دست یابد.
انحراف  از  بخشی  گذشته  در  کرد:  عنوان  اقتصاد  وزیر  مشاور 
قیمت ها و نیز حاشیه سودها نصیب دلال ها و واسطه ها می شد، 
اما با عرضه خودرو در بورس این موضوع را برطرف شده و خواهد 
کل  تا  کند  تلاش  باید خودروساز  که  است  این  مسئله  اما  شد، 
شبکه تولید خودرو را در بورس کالا عرضه شود زیرا وقتی بخشی 
ایده آل  نتایج  به  از خودروها در بورس عرضه می شود، نمی توان 

رسید.
وی با بیان اینکه با عرضه کل تولید خودرو در بورس، دیگر شاهد 
عرضه  باید  اساس  این  بر  گفت:  بود،  نخواهیم  قیمت ها  تفاوت 
خودرو برای انواع خودروهای تولید داخل و وارداتی را در بورس 
عرضه کنیم تا همه نظام عرضه و تقاضای خودرو در یک بستر 
شفاف و قانونی شکل بگیرد، نه اینکه بخشی از این نظام در این 

روش باشد و بخشی خارج از شبکه عرضه شود.
تاثیر قیمت ارز بر صنعت خودرو

این پرسش که عرضه کل خودروها در  شقاقی شهری در پاسخ به 
و  واقعی  قیمت  افزود: کشف  داشت؟  اثراتی خواهد  کالا چه  بورس 
تعادلی بر اساس عرضه و تقاضا واقعی همان نیاز اصلی بازار خودرو 
است تا دولت بر اساس این اطلاعات دقیق اقدام به سیاست گذاری 
کند اما وقتی علامت دهی صحیحی به سیاست گذار داده نمی شود، 
نیز دشوار  بازار  به  بخشی  تعادل  برای  تصمیم  بهترین  اتخاذ  به تبع 

می شود.
قیمت  افزایش  در  ارز  قیمت  افزایش  نقش  به  دانشگاه  استاد  این 
خودرو اشاره کرد و توضیح داد: همواره قیمت ارز بر صنعت خودرو 
تاثیر گذار بوده و نظام خودروسازی از قیمت ارز تبعیت می کند؛ به 
عبارتی قیمت ارز یکی از پاشنه آشیل های نظام خودروسازی است. 
این رویه در طول ۱۰ سال اخیر که با تحریم مواجه بودیم تقویت 

شده است.
عرضه خودرو در بورس باعث افزایش قیمت خودرو شده است؟

وی در خصوص اینکه گفته می شود عرضه خودرو در بورس کالا در 
چنین  که  افرادی  گفت:  است،  بوده  اثرگذار  خودرو  قیمت  افزایش 
نکته ای را مطرح می کنند، آدرس اشتباهی را به فعالان بازار و مردم 
می دهند، زیرا زمانی که قیمت دلار افزایش می یابد بازار سوداگری و 

انتظارات تورمی بیشتر می شود.
شقاقی شهری ادامه داد: وقتی انتظارات تورمی افزایش یابد سوداگری 
افراطی نیز شکل می گیرد لذا بعد از افزایش قیمت دلار شاهد التهاب 
بازار طلا، بازار خودرو و بازار مسکن هستیم و این اتفاقات ارتباطی 

با بورس ندارد.
از سازوکار  با استفاده  بتوانیم  اگر  اقتصادی اظهار کرد:  مشاور وزیر 
بورس کالا در معاملات خودرو شفافیت ایجاد کنیم و دولت بتواند 
متقاضی و طرف عرضه را رصد کند، جلوی احتکار گرفته می شود و 

زمینه شفافیت قیمت فراهم خواهد شد.
مالیات بر عایدی سرمایه سریع تر تصویب شود

وی اضافه کرد: در کنار این موارد باید قانون مالیات بر عایدی سرمایه 
نیز تصویب شود تا مکانیسم های بازدارنده برای سوداگری افراطی در 
نظر گرفته شده تا بازاری مثل خودرو درگیر سوداگری افراطی نشود؛ 
بنابراین نظام مالیاتی باید به درستی عمل کند و جلوی سوداگری 
افراطی گرفته شود. اکنون که این قانون وجود ندارد همچنان دلالی 

در بازار خودرو پس از خرید خودرو حاکم است.
اقتصاد  و  است  شفافی  بازار  کالا  بورس  کرد:  تاکید  شهری  شقاقی 
اساس  این  بر  کند؛  حرکت  بیشتر  شفافیت  سمت  به  باید  نیز  ما 
داخلی  تولیدکنندگان  و  واردکنندگان  یعنی  عرضه کنندگان خودرو 
باید محصول خود را در بورس عرضه کنند تا قیمت ها شفاف باشد 
با آگاهی و مبتنی بر اطلاعات شفاف، محصول مورد  نیز  و خریدار 
نیاز خود را خریداری کند؛ در اینجا برای آنکه مانع سوداگری پس 
تنها  تا  کند  ما کمک  به  مالیاتی  نظام  باید  از خرید خودرو شویم، 

تقاضای واقعی و مصرفی در بازار خودرو بماند.
این کارشنسا اقتصادی اظهار داشت: فرآیند مالیات بر عایدی سرمایه 
به گونه ای است که هرچقدر افراد زودتر دست به فروش بزنند باید 
مالیات بیشتری پرداخت کنند و هر چقدر فروش دیرتر باشد، نرخ 
مالیات کاهش می یابد، این امر موجب می شود تا خریداران خودرو با 
رویکرد دلالی این محصول را خرید نکنند، به همین دلیل درخواست 
می کنیم طرح مالیات بر عایدی سرمایه به سرعت در مجلس تصویب 

شود.

گفت:  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
حقوق   ۱۴۰۲ بودجه  درلایحه 
هر  مالیاتی  معافیت  و  کارمندان 
یک به میزان ۷ میلیون تومان پیش 

بینی شده است.
نشست  در  خاندوزی  احسان  سید 
اعلام  طبق  کرد:  اظهار  خبری 
دی  بیستم  از  هواشناسی  گزارشات 
ماه تا اواسط بهمن ماه جبهه هوای 
سردی بخش های متعددی از کشور 
درخواست  بنابراین  می گیرد؛  فرا  را 
ما از مردم این است که با مدیریت 
جویی  صرفه  گاز  مصرف  در  تقاضا 

کنند.
جویی  صرفه  گاز  مصرف  در  مردم 

کنند
ادامه  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
گاز  مصرف  در  جویی  صرفه  با  داد: 
تا مشکلی برای  می توان کمک کرد 
و  ندهد  رخ  کشور  مناطق  دیگر 
در  گاز  فشار  افت  یا  و  قطع  شاهد 

دیگر بخش های کشور نباشیم.
میلیون   ۸۴۵ از  افزود:  خاندوزی 
روز  در  شده  تولید  گاز  مترمکعب 
مترمکعب  میلیون   ۶۳۰ از  بیش 
تجاری  و  اداری  خانگی،  مصرف 
در  گاز  مصرف  در  بنابراین  می شود 
جویی  صرفه  به  نیاز  خانگی  بخش 

داریم.
کاهش  برای  دولت  داد:  ادامه  وی 
درصد   ۳ گاز،  درصد  یک  مصرف 
تخفیف در نظر گرفته است. بنابراین 
اگر ۳۰ درصد کاهش مصرف نسبت 
به سال گذشته صورت گیرد، هزینه 

گاز رایگان می شود.
 ۴۸۵ اکنون  هم  گفت:  خاندوزی 
گازی  شبکه  کیلومتر  میلیون  هزار 
تقریباً  که  داریم  کشور  سراسر  در 
گاز  نعمت  به  کشور  درصد   ۸۵

دسترسی دارند.
رشد ۷.۳ درصدی سرمایه گذاری

وی به کاهش سرمایه گذاری اشاره 
در سال ۱۴۰۰ شاهد  و گفت:  کرد 
کاهش سرمایه گذاری بودیم اما در 
گذاری  سرمایه  روند   ۱۴۰۱ سال 
مثبت شد به طوری که در ۳ ماهه 
افزایش سرمایه  تابستان ۷.۳ درصد 

گذاری داشتیم.
این مقام مسئول ادامه داد: سرمایه 
درصد   ۱۵ آلات  ماشین  در  گذاری 
و سرمایه گذاری در ساختمان ۳.۹ 
درصد رشد داشت و مجموعاً متغیر 
سرمایه گذاری چشم انداز مثبتی را 

برای فصول آینده دارد.
رشد  میزان  گفت:  خاندوزی 
ماهه  دوازده  دوره  در  نقدینگی 
۳۳.۴ درصد بوده که ۷ درصد کمتر 
از آغاز دولت سیزدهم و یک درصد 
کمتر از ماه قبل بوده است که نشان 

از انضباط بخشی دارد.
عملکرد  حوزه  در  افزود:  وی 
هزار   ۹۱۷ دولت  ماهه   ۹ بودجه ای 
میلیارد تومان درآمد وصولی داشته 
بودجه  مصوب  رقم  درصد   ۸۸ که 
تا  امیدواریم  ماهه است که   ۹ برای 
مصوب  صد  در   ۱۰۰ به  سال  پایان 

برسد.
گفت:  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
این رقم ۶۳ درصد بیشتر از پارسال 
به  هم  بودجه  های  ناترازی  است. 
گذشته  سال های  در  عدد  کمترین 

رسیده است.

ماهه   ۹ در  دولت  کرد:  اظهار  وی 
مشابه  مدت  به  نسبت  امسال 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۳ پارسال 
انتشار  و  استقراض  کمتری  اوراق 
فروش سهام  برابر   ۲۶ و  داده  انجام 
یافته  افزایش  دولتی  شرکت های 

است.
هزار   ۲۸ داد:  ادامه  خاندوزی 
برای  عمرانی  مخارج  تومان  میلیارد 

سال جاری داشتیم.
حداقل حقوق در لایحه بودجه سال 

آینده ۷ میلیون تومان
بودجه ای  انضباط  کرد:  تصریح  وی 
و برگرداندن نظم و قاعده و کاهش 

هزینه های اضافه و دست نبردن در 
از  کمتر  استقراض  و  مردم  جیب 
بوده  دولت  کار  دستور  درس  مردم 

و هست.
گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
میلیارد  هزار   ۹۸۰ و  هزار  یک 
با  و  عمومی  و مصارف  منابع  تومان 
هزار   ۲ از  بیش  به  هزینه ها  مابقی 
عمومی  بودجه  تومان  میلیارد  هزار 

می شود.
کارمندان  حقوق  به  اشاره  با  وی 
گفت:   ۱۴۰۲ بودجه  لایحه  در 
حقوق  حداقل  تومان  میلیون   ۷
 ۷ هم  مالیاتی  معافیت  و  کارمندان 
لایحه  در  که  است  تومان  میلیون 
بودجه ۱۴۰۲ پیش بینی شده است.

درصد   ۲۰ خاندوزی،  گفته  به 
میانگین )۱۵ تا ۲۵ درصد( افزایش 
سال  برای  دولت  کارمندان  حقوق 

۱۴۰۲ پیش بینی شده است.
بودجه ۱۴۰۲،  در  کرد:  تصریح  وی 
یارانه  تومان  میلیارد  هزار   ۳۶۰
تومان  میلیارد  هزار   ۱۰۴ و  نقدی 
هم یارانه نان، ۷ واحد درصد کاهش 
میلیارد  هزار   ۱۵ تولید،  مالیات 
تثبیت  صندوق  به  کمک  تومان 
هزار   ۵۰۰ به  نزدیک  و  سرمایه 
گذاری هایی  سرمایه  تومان  میلیارد 
دولتی  شرکت های  که  بود  خواهد 

انجام خواهند داد.
افزایش  بورس  در  خودرو  عرضه 

می یابد
عرضه  وضعیت  مورد  در  خاندوزی 
کرد:  اظهار  بورس،  در  خودرو 
را  عرضه  طرف  باید  صمت  وزارت 
هم  تقاضا  طرف  و  می کرد  مدیریت 
طرف  در  اما  می شد  مدیریت  باید 
عرضه وزارت صمت توانسته، میزان 
و   ۱۸ ترتیب  به  را  عرضه  و  تولید 
مشابه  مدت  به  نسبت  درصد   ۳۰
همچنین  دهد.  افزایش  پارسال 
درصد   ۴۰۰ کامل  خودروی  تولید 

افزایش یافته است.
عرضه  به  هم  واردات  گفت:  وی 
تقاضا  مازاد  مورد  در  می کند  کمک 
به  مربوط  موارد  امیدواریم  هم 

مالیات زودتر پیگیری شود.
شیوه هایی  کرد:  تصریح  خاندوزی 
برای   … و  کشی  قرعه  همچون 
فروش خودرو روش درستی نیست و 
بیشتر منفعت دلالان و واسطه گران 
در  خودرو  عرضه  اما  می شد  تأمین 
قیمت  اختلاف  از  باعث شده  بورس 
خودور در بازار و کارخانه ۲ هزار و 
مصرف  نفع  به  تومان  میلیارد   ۷۰۰
کننده شود زیرا با قیمت پایین تر از 

بازار آزاد خودرو خریده اند.
عرضه  افزایش  با  کرد:  تاکید  وی 
اختلاف  میزان  این  قطعاً  خودرو 
بین  از  کارخانه  و  بازار  بین  قیمت 

می رود.
دولت به دنبال درآمدزایی از مالیات 

بر عایدی سرمایه نیست
در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
سرمایه،  عایدی  بر  مالیات  مورد 
و  سوداگری  بر  مالیات  کرد:  اظهار 
سرمایه  بر  عایدی  همان  یا  دلالی 
رفتارهای  گری  تنظیم  هدف  با 

نامطلوب اقتصادی است.
که  کشورهایی  در  داد:  ادامه  وی 
پیاده  را  مالیات  این  است  دهه ها 
درصد   ۸ تا   ۶ بین  نهایت  می کنند، 
مالیات  نوع  این  از  دولت  درآمد 
در  بالایی  نقش  و  می شود  تأمین 
ما  نگاه  ندارد،  دولت  درآمدهای 
دنبال  به  دولت  و  است  همین  نیز 

درآمدزایی نیست.
دنبال  به  دولت  واقع  در  گفت:  وی 
حداقل  به  سوداگری  که  است  این 
درآمدی  هم  دولت  و  برسد  ممکن 

نداشته باشد.
بر  مالیات  مورد  در  خاندوزی 
کرد:  اظهار  نیز  خالی  خانه های 
مورد  هزار   ۵۲۰ از  بیش  تاکنون 
و  راه  وزارت  سوی  از  خالی  خانه 
مالیاتی  امور  سازمان  به  شهرسازی 
برای  مالیاتی  برگه  که  شده  ارسال 

آنها ارسال شده است .
در  اظهارنظر  البته  کرد:  تاکید  وی 
طرح  این  یا شکست  موفقیت  مورد 

زود است.
در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
نظر  مورد  در  مهر  سوال  به  پاسخ 
دولت در خصوص اصلاحات مجلس 
سرمایه،  عایدی  بر  مالیات  روی 
گفت: طرح لایحه مالیات بر عایدی 
مجلس  طرح های  جمله  از  سرمایه 
که  زمانی  از  دولت  و  بود  یازدهم 
که  کرد  اعلام  کرد  کار  به  شروع 
و  است  طرح  این  رویکرد  موافق 
تعاملات خوبی بین مجلس و دولت 

برقرار است.
در  تاکنون  که  اتفاقاتی  افزود:  وی 
صحن مجلس رخ داده کمک کننده 
به  کشورها  از  بسیاری  در  است؛ 
بر  را  مالیات  اظهار  بار  اینکه  جای 
سامانه های  بر  بگذارند  مردم  دوش 
دولتی گذاشته اند که رویکرد مثبت 

است.
واقع  در  کرد:  تصریح  خاندوزی 
دفاتر  و  بانکی  شبکه  از  استفاده 
برای  و…  صرافی ها  و  رسمی 
بهتری  رویکرد  مالیات  تشخیص 
است تا اینکه بر دوش اظهارنامه های 

مردمی قرار دهیم.
کمی  بسیار  درصد  کرد:  تاکید  وی 
از مردم هستند که مشمول مالیات 
دامنه  زیرا  می شوند  سوداگری  بر 
درصد  چند  به  طرح  این  شمول 
درست  که  می کند  اصابت  محدود 

هم همین است.
برای  قانون  خاندوزی،  گفته  به 
است  سوداگرانه  رفتار  گری  تنظیم 

که باید به اقلیت اصابت کند.
اظهار  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
تورمی  تعدیل  امیدواریم  فقط  کرد: 
انتقال  و  نقل  اول  سالهای  در 
باعث  زیرا  نشود  اضافه  دارایی ها 
و  شد  خواهد  مصوبه  شدن  اثر  کم 
هماهنگی  و  توافق  اعضای  سایر  در 

وجود دارد.
در  فردا   ۱۴۰۲ بودجه  جزئیات 

دولت تصویب می شود
مورد  در  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
هفتم  برنامه  و  بودجه  لوایح  بررسی 
نسبت  در  در مجلس، گفت:  توسعه 
و  بودجه  لایحه  تاخر  یا  تقدم  به 
در  دیدگاه  دو  توسعه  برنامه  لایحه 

کشور وجود دارد.
درخواست  اساس  بر  افزود:  وی 
اولیه مجلس و مصوبه ای که شورای 
نگهبان در مورد اعداد کلی و جداول 
تصویب کرد، دولت لایحه را ارسال 

کرد.
مربوط  بخش  داد:  ادامه  خاندوزی 
صبح  فردا  هم  بودجه  جزئیات  به 
به  و  تصویب  دولت  در  احتمالاً 

مجلس ارسال می شود.
یافتن  پایان  محض  به  گفت:  وی 
توسعه،  هفتم  برنامه  تدوین  فرایند 
آن هم به مجلس ارسال خواهد شد.

در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
تسهیلات،  سود  نرخ  افزایش  مورد 
اظهار کرد: تکلیف روشنی در مورد 
تولیدی  بخش های  به  دهی  اعتبار 
وجود دارد و بانک ها باید این تکلیف 
توجه  با  بسا  چه  که  کنند  اجرا  را 
پشتوانه  به  تولید  فعلی،  وضعیت  به 

بانک بیشتر نیاز دارد.
سود  نرخ  مورد  در  افزود:  وی 

تسهیلات و سپرده به صورت همگام 
با هم باید تغییر کنند که امیدواریم 
مورد  این  در  اعتبار  و  پول  شورای 

تصمیم گیری کند.
تورم  افزایش  دنبال  بودجه  لایحه 

نیست
افزایش  منابع  مورد  در  خاندوزی 
قرمزهای  از خط  یکی  یارانه، گفت: 
تورم  افزایش  بودجه  لایحه  تدوین 
نظر  به  که  آنجایی  هر  یعنی  است؛ 
می رسید پوشش آن هزینه از طریق 
درآمدهای مشکوک انجام می شد از 
مقابل  در  و  شد  خارج  کار  دستور 
نظز  مد  بیشتر  شفاف  درآمدهای 
توازن  طریق  این  از  تا  گرفت،  قرار 

در لایحه ایجاد شود.
یک  امیدواریم  کرد:  تاکید  وی 
لایحه مخالف افزایش تورم را داشته 

باشیم.
سادا  سامانه  مورد  در  خاندوزی 
بیش  سیزدهم  دولت  در  گفت:  هم 
قطعی  اسناد  با  داده  هزار   ۶۲۳ از 
تمام  اختیار  در  که  املاکی  از 
دستگاه های دولتی، مؤسسات و … 

قرار داشتند، بارگذاری کردیم.
وی ادامه داد: برای ساماندهی به این 
اوضاع اولین جلسه هیأت مولدسازی 
که  می شود  برگزار  آینده  هفته 

امیدواریم زودتر به نتیجه برسد.
مورد  در  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
ماهه   ۹ در  گفت:  بودجه  کسری 
یافته  تحقق  درآمدهای  کل  امسال 
دولت ۹۱۷ هزار ۸۱۷ میلیارد تومان 
درصدی   ۸۸ تحقق  معادل  که  بوده 
نسبت به مصوب نهُ دوازدهم بودجه 

است.
درآمدهای  تحقق  میزان  افزود:  وی 
مشابه  دوره  به  نسبت  بودجه ای 
داشته  افزایش  درصد   ۶۳ قبل  سال 
درصد   ۹۰ معادل  نیز  مصارف  و 
پیدا  تخصیص  بودجه  پیش بینی 

کرده است.
کسری  بنابراین  گفت:  خاندوزی 
به  ماهه   ۹ پایان  تا  امسال  بودجه 
از  استفاده  میزان  و  رسیده  حداقل 
تنخواه گردان خزانه نیز برای اولین 
نیز  سال  پایان  تا  شده.  صفر  بار 

کسری بودجه صفر خواهد شد.
عالی  مراجع  در  اف ای تی اف  درباره 

کشور تصمیم گیری می شود
در  دولت  لایحه  درباره  خاندوزی 
در  کرد:  اظهار  کولبران  خصوص 
درباره  خوبی  موارد  لایحه،  این 
این  چندساله ی  مشکل  این  حل 
عزیزان آورده شده است؛ شفافیت و 
آن  از  یکی  واردات  کردن  رصدپذیر 
می توانند  مرزنشینان  و  است  موارد 
به صورت  را  تا سقف مشخصی کالا 
رسمی وارد کنند. ضمن اینکه مسأله 
خواهد شد  فصل  و  »شوتی ها« حل 
اخذ  عوارض  و  مالیات  از  برخی  و 
نمی شود و مبالغ دریافتی در این باره 
هم صرف توسعه خود مناطق مرزی 
نخواهد  خزانه  نصیب  و  شد  خواهد 

شد.
پیرامون  وی درباره خبری که اخیراً 
نظر وزارت اقتصاد درباره اف ای تی اف 
منتشر شده بود نیز گفت: هنوز هیچ 
و  نشده  اعلام  باره  این  در  موضعی 
عالی  مراجع  در  موضوع  این  درباره 
باید  و  می شود  تصمیم گیری  کشور 
آن  توسط  نتیجه  و  کرد  صبوری 

مراجع عالی اعلام خواهد شد.

سخنگوی اقتصادی دولت اعلام کرد؛

حداقل حقوق کارمندان در سال آینده  ۷ میلیون تومان
گزارش

مذاکره با روسیه برای اجرای تفاهمنامه 
مشارکت در راه آهن رشت - آستارا

از تداوم مذاکرات میان   معاون حمل ونقل وزارت راه و شهرسازی 
ایران و مسکو درباره پروژه ریلی رشت - آستارا خبر داد و گفت: 
نحوه  تعیین  برای  ماده   ۱۶ با  را  خود  پیشنهادی  تفاهمنامه  ایران 
مشارکت و سرمایه گذاری روسیه در این پروژه ریلی ارائه کرده است.

با  گفت:  آستارا  رشت-  ریلی  پروژه  درباره  زاده«  افندی  »شهریار 
منظور  به  آذربایجان  همچنین  و  روسیه  با  مذاکرات  انجام  وجود 
مشارکت  بدون  را  پروژه  این  ریلی،  خط  این  تکمیل  در  مشارکت 
خارجی نیز تکمیل می کنیم تا در جهت افزایش ترانزیت کشور مورد 

استفاده قرار گیرد.
وی گفت: این خط ریلی با طول ۱۶۲ کیلومتر کامل کننده کریدور 
شمال به جنوب از بندرعباس تا رشت و بعد از رشت تا آستارا است 
ایران از طریق آذربایجان به روسیه و شمال اروپا  با تکمیل آن،  و 

وصل می شود.
افندی زاده خاطرنشان کرد: دولت روسیه علاقه مند به مشارکت در 
تکمیل راه آهن رشت - آستارا است تا به صورت وام و یا روش های 
دیگر به تامین مالی این خط ریلی کمک کند؛ به همین منظور طی 
ماه های اخیر مذاکراتی با دولت روسیه در راستای توسعه ترانزیت 

میان دو کشور انجام شده است.
کار  این  برای  افزود:  شهرسازی  و  راه  وزارت  حمل ونقل  معاون 
و  شده  داده  پیشنهاد  روسیه  و  ایران  بین  جانبه  دو  تفاهمنامه 
تفاهمنامه سه جانبه ای نیز میان ایران، روسیه و آذربایجان منعقد 
امضای وزرای سه کشور است.وی  با  بیانیه مشترک  پیرو  شده که 
خاطرنشان کرد: در این تفاهمنامه محورهایی درباره احداث و نحوه 
بهره برداری پروژه ریلی در ۱۶ ماده پیش بینی شده که شامل تعیین 
نوع طراحی خط از جمله عرض خطوط ریلی این پروژه است.افندی 
زاده ادامه داد: عرض خطوط ریلی کشور ما یک هزار و ۴۳۵ میلی متر 
و عرض خطوط آذربایجان و روسیه یک هزار و ۵۲۰ میلیمتر است، 
بنابراین باید بین رشت و آستارا حتماً از خطوط ریلی ایران استفاده 
کنیم؛ اما پیشنهاد شده ریل سومی را هم در کنار شبکه ریلی کشور 
قرار گیرد که به عرض یک هزار و ۵۲۰ میلی متر هم برسد تا هم 
قطارهای با عرض استاندارد و هم قطارهای با عرض پهن بتوانند از 
شبکه ریلی ما عبور کنند که البته نیاز است این موضوع از لحاظ 
وزارت  گیرد.معاون حمل ونقل  قرار  بررسی  مورد  فنی هم  و  علمی 
راه و شهرسازی افزود: به این ترتیب هم افزایش عبور قطارها را به 
دنبال خواهد داشت و هم در آستارا و رشت می توانیم تعویض بوژی 
داشته باشیم که البته نیاز است احداث این ریل و سرمایه گذاری آن 
بر عهده کشور روسیه باشد که در این رابطه باید مسئولین کشور 

تصمیم گیری کنند.

مجوز وزارت اقتصاد به بیمه ملت برای 
انتشار اولین اوراق بیمه اتکایی

بیمه ملت با مجوز وزارت امور اقتصادی و دارایی، اولین اوراق بیمه 
با  دارایی  و  اقتصادی  امور  می کند.وزارت  منتشر  را  کشور  اتکایی 
انتشار اطلاعیه ای، برای اولین بار در کشور، مجوز صدور اوراق بیمه 
اتکایی را برای این شرکت صادر کرد.وزارت امور اقتصادی و دارایی 
در این اطلاعیه با تاکید بر توسعه همکاری های صنعت بیمه کشور 
و بازار سرمایه، اعلام کرده است که پس از اخذ تاییدیه هیات عامل 
بیمه مرکزی جمهوری اسلامی و سازمان بورس و اوراق بهادار، این 
اتکایی  اوراق بیمه  بار در کشور، مجوز صدور  اولین  وزارتخانه برای 
این  اعلام  اساس  است.بر  کرده  صادر  ملت  بیمه  شرکت  برای  را 
بازار  به  صنعت  ریسک های  انتقال  منظور  به  ملت  بیمه  وزارتخانه، 
سرمایه، می تواند پس از انجام هماهنگی های لازم با سازمان بورس 
اتکایی در کشور  بیمه  اوراق  اولین  انتشار  به  بهادار، نسبت  اوراق  و 
به میزان ۱۰۰۰ میلیارد ریال اقدام کند.شرکت بیمه ملت که اولین 
شرکت خصوصی دارای مجوز قبولی اتکایی از خارج کشور در صنعت 
بازارهای  با  رقابت  نوآوری و  برای  زیادی  بیمه است، همواره تلاش 
شرکت  این  راستا  همین  در  و  داشته  اتکایی  حوزه  در  بین المللی 
بیمه  از  را  امین، مجوزهای لازم  تامین سرمایه  با همکاری شرکت 
مرکزی و شورای فقهی اخذ کرده و برای اولین بار در صنعت بیمه، 
برای انتشار این اوراق گام برداشته است.اوراق بهادار اتکایی، اوراقی 
است که افراد با خرید آن، در تأمین سرمایه مورد نیاز پذیرش تمام 

یا بخشی از سبد ریسک بیمه ای و عواید آن مشارکت می کنند

آغاز طرح تسهیلاتی “انتخاب پلاس” بانک 
ایران زمین

بانک ایران زمین در راستای مشتری مداری و رفاه حال مشتریان، 
اهدای تسهیلات به مشتریان خود با نام “انتخاب پلاس” معادل ۳ 
برابر میانگین موجودی سپرده را آغاز کرد.به نقل از روابط عمومی 
احتیاجات  رفع  طرح  این  اجرای  از  اصلی  هدف  زمین،  ایران  بانک 
ضروری )کمک هزینه ودیعه مسکن، کمک هزینه تحصیل و تهیه 
پلاس  انتخاب  تسهیلاتی  طرح  است.در  بانک  مشتریان  جهیزیه( 
مشتریان می توانند تا سقف ۳ میلیارد ریال تسهیلات با نرخ سود 
مطابق با مصوبه بانک مرکزی )۱۸ درصد سالانه( تسهیلات دریافت 
ماه   ۳ سپرده  مانده  میانگین  محاسبه  زمان  مدت  حداقل  نمایند. 
انتخاب پلاس به مدت یک سال اجرا خواهد  است.طرح تسهیلاتی 
شد.علاقه مندان می توانند جهت دریافت اطلاعات بیشتر به سایت 
بانک ایران زمین به نشانی اینترنتی www.izbank.ir و یا یکی 
از شعب بانک در سراسر کشور مراجعه و همچنین در صورت نیاز به 
توضیحات بیشتر با شماره ۰۲۱۲۴۸۰۹ مرکز ارتباط با مشتری بانک 

تماس حاصل کنند.
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اجتماعی
خبر

زاکانی:  نقش کادر درمان کشور در 

عرصه های مختلف مقاومت بی بدیل است

 شهردار تهران با بیان اینکه نقش کادر درمان کشور در 
امروز  گفت:  است،  بدیل  بی  مقاومت  مختلف  عرصه های 
ایثار و شهادت نیاز  بیش از هر زمان دیگری به فرهنگ 
داریم، فرهنگی که میراث شهدایی چون حاج قاسم است.

همایش  در  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
بزرگداشت شهدای مدافع سلامت و بهداری مقاومت در 
مرکز همایش های برج میلاد افزود: خوشحالم در جمعی 
حاضرم که مدال مجاهدت و ایثار را بر سینه دارد. پزشکان، 
پرستاران و پیراپزشکان عزیزی که در دفاع مقدس خوش 
در خشیدند و بعد از آن در عرصه های خدمت و ارتقاء 

سلامت جامعه کوشیدند.
وی ادامه داد: جهادگران عرصه سلامت پس از جنگ و در 
سالیان اخیر زمانی که دست نیاز مردمانی خارج از مرزهای 
ایران به سویشان دراز شد، به گرمی دست هم  نوعان خود 
را فشردند و در جبهه مقاومت طوری خوش درخشیدند 
که برای آنان که از نزدیک شاهد مجاهدت  هایشان بودند 

تبدیل به اسطوره شدند.
شهردار تهران در بخش دیگری از سخنان خود گفت: کادر 
درمان ما با شیوع کرونا در سال ۹۸ عرصه های جدیدی 
از خدمت را تجربه کردند و در دفاع از سلامت مردم جان 

خود را در کف دست گذاشتند.
وی با اشاره به رشادت های کادر پزشکی در دفاع مقدس 
جامعه  و  رزم  بهداری  مجموعه  های  فداکاری  گفت:  نیز 
بالایی  نصاب  چنان  از  کنون  تا  انقلاب  آغاز  از  پزشکی 
برخوردار است که باعث شده آنها تبدیل به الگوی اقشار 

مختلف مردم در ایران شوند.
به گفته زاکانی، کادر درمان در زمان جنگ تحمیلی که از 
حداقل  ترین امکانات هم برخوردار نبودند با فداکاری خود 
خط مقدم جبهه ها را پر کردند به طوری که معادلات را 
آنها در  از مجاهدت های  تغییر دادند و خاطرات بسیاری 

دفاع مقدس وجود دارد.
اسلامی  انقلاب  از  سال  که ۴۴  امروز  تا  کرد:  تاکید  وی 
ایران می گذرد، نقش کادر درمان در عرصه های مختلف 
مقاومت بی بدیل بوده به نحوی که دستاوردهای پزشکان 
ما می تواند آموزه های خوبی برای نظام سلامت در سراسر 

دنیا داشته باشد.

با بیان این که مسأله   مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی 
اصلی کشور تولید است، گفت: اگر تولید راه بیافتد، رکود 
و تورم از بین می رود، نقدینگی سامان می یابد و بر تحریم 
و موانع توسعه غلبه پیدا خواهیم کرد و اقتصاد جان دوباره 

می گیرد.
در  موسوی  میرهاشم  تأمین اجتماعی،  سازمان  از  نقل  به 
جلسه شورای مقررات زدایی و وحدت رویه این سازمان که 
با حضور نمایندگان اتاق بازرگانی، اتاق تعاون، کانون عالی 
انجمن های صنفی کارفرمایی و اتاق اصناف ایران برگزار شد، 
افزود: مایه خرسندی است که اعضای شورای مقررات زدایی و 
نمایندگان حوزه های مختلف کارفرمایی حاضر در این شورا، 
با رویکرد »عدالت« که از ارزش های اساسی انقلاب اسلامی 
است، با مسائل مواجه می شوند. یعنی مرز حق و باطل را از 
هم جدا می کنیم و با محوریت رویکرد عدالت به جمع بندی 
بر  علاوه  عدالت  تحقق  برای  افزود:  می رسیم.وی  مشترک 
آنکه کارگزاران باید با توجه به مفهوم عدالت، رویکردهای 
خود را تنظیم کنند، به قوانین عادلانه و نهادهای استقرار 
عدالت نیاز داریم. خیلی از اشکالات ما در حکمرانی ناشی از 
بی توجهی به همین موضوع است. تحقق آرمان عدالت، منوط 
به این است که افراد متناسب با این مفهوم در جای خود 
قرار بگیرند و سپس برای آن »ساختارسازی« و »نهادسازی« 
کنند و اهمیت این شورا هم از همین جهت است که اتفاقا 

به حوزه قوانین و مقررات ورود کرده و متناسب با مفهوم 
عدالت، نهادسازی می کند.موسوی همچنین گفت: در دنیا 
خود  بنیادی  ارزش های  و  مفاهیم  برای  که  کشورهایی 
فضایی  چنین  در  می شوند.  موفق  می کنند،  ساختارسازی 
دیگر فرقی نمی کند کارگزار چه کسی باشد، زیرا این نهاد 
و ساختار است که کار می کند و هر کسی در آن موضع 
قرار بگیرد، مبتنی بر آن ساختار عمل می کند. البته من فکر 
می کنم قانون تامین اجتماعی یکی از قوانین خوب کشور ما 

است، اگر چه برخی اشکالاتی را به آن وارد می دانند.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به اینکه کارگران 
و کارفرمایان صاحبان اصلی سازمان تأمین اجتماعی هستند، 
نیاز  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیریت  در  ما  داشت:  اظهار 
به کمک داریم و در شرایطی هستیم که به تنهایی قادر به 
پیشبرد کارها نیستیم. با این حال در صورتی که همه در کنار 
هم مبتنی بر نگاه کارشناسی حرکت کنیم، مدیریت مطلوب 
این مجموعه ممکن است. امروز ما وارث صندوقی هستیم 
که اگر روی چالش ها تمرکز راهبردی پیدا نکنیم، نمی توانیم 
در استقرار عدالت موفق عمل کنیم؛ همچنین مقرراتی که 
می خواهیم وضع کنیم اگر متناسب شأن صندوق نباشد، در 

استقرار عدالت دچار مشکل می شویم.
کنونی  وضعیت  است  لازم  این جهت  از  کرد:  تصریح  وی 
صندوق را با هم مرور کنیم و راهکارهای مواجهه با وضع 

موجود را از این هم اندیشی ها استخراج کنیم.
موسوی با تاکید بر اینکه حتماً باید اصلاحاتی در سازمان 
داشته باشیم، گفت: صندوق تأمین اجتماعی در دهه ۸۰ وضع 
خوبی داشت و به نوعی فراوانی منابع بود. دهه ۹۰ آغاز بحران 
کسری نقدینگی بود و دهه پیش رو، دهه تشدید بحران های 
مرسوم  روش های  با  دیگر  جهت  این  از  و  است  صندوق 
تأمین مالی، امکان مدیریت صندوق ممکن نخواهد بود. باید 
تدبیری بیاندیشیم که اگر نمی توانیم مشکلی از کارگران و 
نکنیم. ایجاد  مانع  حداقل  کنیم،  حل  خدمات گیرندگان 

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به اینکه متأسفانه 
گاهی از ظرفیت هایی که داریم به درستی استفاده نمی کنیم، 
از ظرفیت های حداقلی بهره  تصریح کرد: شهید سلیمانی 
حداکثری می برد و با همین رویکرد، تهدیدها را به فرصت 
تبدیل می کرد. ایشان از یک بسیجی، ژنرالی درست می کرد 
که بر ژنرال های برتر با فناوری های پیشرفته نظامی غلبه پیدا 
می کرد. بنابراین ما هم باید با اتخاذ این رویکرد و در قالب 
سه جانبه گرایی با حضور مردم و کارفرمایان موانع موجود را از 

مسیر حرکت برداریم.
از ظرفیت هایی که در حوزه مقررات زدایی  افزود: یکی  وی 
و وحدت رویه قابل استفاده است، ظرفیت فناوری اطلاعات 
و هوشمندسازی است. بسیاری از مشکلات حوزه بازرسی، 
رفع  اطلاعات  فناوری  از ظرفیت  استفاده  با  و...  حسابرسی 
یک  اتخاذ  با  و  تعاملات  این  جریان  در  امیدوارم  می شود. 
رویکرد حرفه ای و کارشناسی این اتفاق رقم بخورد؛ چرا که هر 
وقت از این رویکرد استفاده کردیم، هزینه ها کاهش پیدا کرده 
است. اگر حرفه ای عمل کنیم حق به صاحبان حق می رسد و 

اصل اختلاف از بین می رود.
موسوی با تأکید بر اهمیت مساله تولید در همه حوزه های 
حاضر،  حال  در  کشور  مسئله  مهم ترین  گفت:  حاکمیتی، 
مسئله تولید است. اگر تولید راه بیافتد، رکود از بین می رود، 
مهم ترین  می یابد.  سامان  نقدینگی  و  می رود  بین  از  تورم 
بخش تولید هم فضای کسب و کار است که نظام بیمه ای، 
نظام بانکی و نظام مالیاتی باید تسهیل کننده آن باشند. اگر 
تولید راه بیافتد هم بر تحریم و هم بر موانع توسعه غلبه پیدا 

خواهیم کرد.
براساس این گزارش عمران نعیمی، مدیرکل امور حقوقی و 
قوانین سازمان تامین اجتماعی نیز در این جلسه ضمن ارائه 
گزارش مختصری از عملکرد شورای مقررات زدایی و وحدت 
رویه سازمان، گفت: حدود ۲ هزار بخشنامه، دستور اداری 
از  پس  نهایت  در  که  داشت  وجود  سازمان  در  مکاتبه،  و 
بررسی بخشنامه ها در کارگروه های کارشناسی و تخصصی و 

با برگزاری حدود ۱۴۸۵ جلسه کارشناسی و تخصصی، این 
تعداد بخشنامه و دستور اداری در ۴۰ بخشنامه تجمیع شد. 
امروز ما در سازمان تامین اجتماعی در موضوعات اساسی مثل 
بازنشستگی، بازرسی، حسابرسی، بیمه بیکاری و... فقط یک 
بخشنامه داریم و بخشنامه های جدیدی که به تناسب شرایط 
با  هم  و  قبلی  بخشنامه  با  هم  می شود،  صادر  اقتضائات  و 

بخشنامه اصلی در حوزه مربوطه مرتبط می شود.
با اشاره به برگزاری ۱۷ جلسه مقررات زدایی در حوزه  وی 
کارفرمایی، افزود: بخشنامه های حوزه کارفرمایی نیز با حضور 
مستمر نمایندگان تشکل های کارفرمایی در جلسات شورای 
مقررات زدایی بررسی شد و بیش از صد مورد اصلاحی حوزه 
کارفرمایی اعمال شد که رضایتمندی نمایندگان محترم را نیز 
به همراه داشت. با این حال در اجرای مصوبات این جلسات، 
بعضاً تفاسیری پیدا شد که قرار است با حضور نمایندگان 
موسسه حسابرسی تأمین اجتماعی در عرض سه ماه آینده 
این مشکل برطرف شده و رضایت نمایندگان محترم حوزه 
بازرگانی،  اتاق  نماینده  آهنی،  شود.اصغر  جلب  کارفرمایی 
صنایع، معادن و کشاورزی ایران در شورای مقررات زدایی و 
وحدت رویه سازمان تامین اجتماعی نیز گفت: ما در بخش 
اجتماعی« که  آماده ایم در بحث تحقق »عدالت  خصوصی 
هم برای حوزه کارفرمایی و هم برای سازمان تأمین اجتماعی 
تا  بالایی برخوردار است، دست همکاری بدهیم  از اهمیت 
سازمان تامین اجتماعی بتواند به اهدافی که در این زمینه 
تعیین کرده است، برسد.وی تصریح کرد: امروز در مورد برخی 
قوانین و مقررات در حوزه بیمه های اجتماعی نیاز، به اصلاح 
و بازنگری هایی وجود دارد که اگر این اصلاحات اتفاق نیافتد 
دهه سختی پیش روی سازمان تأمین اجتماعی خواهد بود.

وی با اشاره به اینکه سازمان باید از ظرفیت سه جانبه گرایی 
استفاده کند، گفت: افزود: ما آن طور که باید در حوزه کسب 
و کار خوب عمل نکردیم و امروز شاهد افزایش تصاعدی موارد 
بازنشستگی پیش از موعد به ویژه در حوزه مشاغل سخت و 
زیان آور هستیم. رفع این مشکل منوط به این است که کسب و 
کارها را به سمت اصلاح شرایط کار و محیط کار هدایت کنیم، 
در غیر این صورت سازمان تامین اجتماعی با بحران تشدید 
ناترازی منابع و مصارف مواجه خواهد شد.مهدی روحانی، 
نماینده کانون عالی انجمن های صنفی کارفرمایی ایران در 
شورای مقررات زدایی و وحدت رویه سازمان تأمین اجتماعی 
نیز گفت: انتظار داریم که سازمان در همه تصمیم گیری های 
خود سه جانبه گرایی و تعامل با شرکای اجتماعی را لحاظ کند 
تا حوزه های مختلف از جمله حوزه کسب و کار به بهترین نحو 

و در بهترین مسیر حرکت کنند.

 هدایت نقدینگی به سمت تولید به اقتصاد 
جان دوباره می بخشد

مراجع  و  مسئولان  به  قضاییه  قوه  رئیس   
ذیربط قضایی دستور داد با توجه به در پیش 
زهرا)س(  حضرت  سعادت  با  ولادت  بودن 
بهره مندی  و  آزادی  برای  را  لازم  تمهیدات 
از  دسته  آن  قبال  در  قانونی  ارفاق های  از 

زندانیان واجد شرایط فراهم آورند.
قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  نقل  به  
غلامحسین  والمسلمین  حجت الاسلام 
قوه  شورای عالی  نشست  در  اژه ای  محسنی 
سعادت  با  ولادت  تبریک  ضمن  قضاییه 
داشت:  اظهار  اطهر)س(  زهرای  حضرت 
بالاخص  بشریت  برای  )س(  زهرا  حضرت 
زنان یک الگوی والا هستند؛ ایشان در وجوه 
تربیتی، سیاسی، اجتماعی و دفاع از حق و 
تبیین عالمانه و هنرمندانه حق سرآمد است.

محسنی اژه ای به مسئولان و مراجع ذیربط 
مبارک،  ایام  این  در  که  داد  دستور  قضایی 
بهره مندی  و  آزادی  برای  را  لازم  تمهیدات 
از  دسته  آن  قبال  در  قانونی  ارافاق های  از 
این  و  آورند  فراهم  شرایط  واجد  زندانیان 
آزادی و بهره مندی از ارفاق های قانونی صرفاً 
نشود  واجد شرایط  زندانی  شامل محکومان 
بازداشت  قرار  برای یک متهم  بلکه چنانچه 
موقت صادر شده و وجوه منتهی به بازداشت 
به تجدیدنظر  او منتفی شده، نسبت  موقت 
در قبال قرار صادره برای او اقدام شود تا او 
حتی یک روز یا نصف روز زودتر به آغوش 

خانواده خود بازگردد.
رئیس قوه قضاییه گفت: مسئولان و مراجع 
پربرکت  میلاد  برکت  به  قضایی  ذیربط 
پیش رو، در صورت لزوم و امکان، تسهیلاتی 
را در قبال آن دسته از افراد که قادر به تأمین 
قرار صادره برای خود نیستند، فراهم آورند.

رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: در مواردی 
حسب  قضایی  ذیربط  مقام  است  ممکن 
مرجعی  از  دریافتی  گزارش  یک  محتوای 
رسمی، قرار سنگینی را برای یک فرد صادر 
آن  تأمین  از  فرد  این  است  بدیهی  که  کند 
موارد  اینگونه  در  است؛  عاجز  آزادی  و  قرار 
و  امکان  در صورت  قضایی  ذیربط  مقام  نیز 
قرار  آن  در  کامل  بررسی های  انجام  و  لزوم 

صادره تجدیدنظر کند.
رئیس دستگاه قضا با گرامیداشت روز مادر و 
روز زن، افزود: جاهلیت مدرن نشأت گرفته 
از فرهنگ غربی، زن را به ابزاری در راستای 
نیل به مقاصد و اغراض تجاری و سیاسی و 
در  پی  و  است  کرده  تبدیل  خود  اطلاعاتی 
قرار می دهد  تحقیر  و  مورد ظلم  را  زن  پی 
روا  زن  به  مدرن  این جاهیلت  که  و ظلمی 
پیشین  جاهلیت  ظلم  از  بیشتر  می دارد، 

است.
مقام زن  اسلام،  اینکه  بیان  با  رئیس عدلیه 
از  حفاظت  برای  و  کرد  تجلیل  و  تکریم  را 
گوهرهای گرانبهای زنان، عفاف و حجاب را 
مورد تاکید قرار داد، گفت: اصحاب جاهلیت 
را  عفاف  مقوله  تا  هستند  تکاپو  در  مدرن 
امیدواریم  بنابراین  دهند؛  قرار  مورد خدشه 

ما نیز بتوانیم در این زمینه به وظایف خود 
عمل کنیم.

گرامیداشت  با  ادامه  در  قضاییه  قوه  رئیس 
قیام ۱۹ دی ۵۶ مردم قم، افزود: قیام مردم 
قم در آن مقطع تاریخی، اقدامی به موقع و 
و  شد  ماندگار  تاریخ  در  بنابراین  بود؛  مؤثر 
یک روز پرافتخار را برای مردم غیور و متدینّ 

و انقلابی قم رقم زد.
سالگرد  سومین  در  زندانی  هزار  سه  آزادی 

شهادت سپهبد حاج قاسم سلیمانی
رئیس دستگاه قضا مجدد با گرامیداشت یاد 
حاج  سپهبد  شهید  دل ها  سردار  خاطره  و 
قاسم سلیمانی و تقدیر از مردم ایران اسلامی 
و مردم کشورهای منطقه و دوستدار جبهه 
و خاطره  یاد  گرامیداشت  برای  که  مقاومت 
او  شهادت  سالگرد  سومین  در  قاسم  حاج 
از  باید  داشت:  اظهار  گذاشتند،  تمام  سنگ 
نیز  کشور  سراسر  در  خود  قضایی  همکاران 
تقدیر کنم که در یک اقدام پرارزش و ظرف 
مدت کوتاهی، مقدمات آزادی و بهره مندی 
از ارفاق های قانونی را برای حدود سه هزار 
زندانی واجد شرایط در سراسر کشور فراهم 
آوردند و به برکت خون مطهر حاج قاسم و 
به عدد سال های زیست او در دنیا تا لحظه 
شهادت، در هر استان حداقل زمینه آزادی 

۶۳ زندانی واجد شرایط را فراهم کرد.
بنادر،  انبارهای  ساماندهی  مجدانه  پیگیری 

گمرکات و اموال تملیکی
و  مجدانه  ورود  موضوع  به  اژه ای  محسنی 
ساماندهی  مقوله  به  قضاییه  قوه  پیگیرانه 
اموال تملیکی و  بنادر، گمرکات و  انبارهای 
همکاری سایر قوا و دستگاه ها در این زمینه 
استان های  شد  سبب  که  امری  کرد؛  اشاره 
به  نسبت  گسترده  صورت  به  کشور  سراسر 
نظم بخشی و تعیین تکلیف کالاهای موجود 
صورت  را  مقتضی  اقدامات  انبارها،  این  در 
حقوق  حفظ  ضمن  طریق  این  از  و  دهند 
به  متنابهی  و  زیاد  مبالغ  عمومی،  و  دولتی 

بیت المال و خزانه کشور مسترد شود.
رئیس قوه قضاییه بر همین اساس و ضمن 
اشاره به گزارشی ناظر بر تعیین تکلیف بالغ 
موجود  اموال  تومان  میلیارد  هزار   ۲۰ بر 
و  کل  دادستان  به  تملیکی  انبارهای  در 
داد  دستور  کشور  سراسر  دادستان های 
بنادر، گمرکات  انبارهای  موضوع ساماندهی 
وسایل  پارکینگ های  و  تملیکی  اموال  و 
نکنند  تلقی  شده  تمام  را  توقیفی  نقلیه 
و  کامل  نتیجه  حصول  تا  را  موضوع  این  و 

رضایت بخش پیگیری کنند.
تاکید  راستا  همین  در  قضا  دستگاه  رئیس 
سراسر  دادستان های  و  کل  دادستان  کرد: 
تا  آورند  عمل  به  مجدانه  پیگیری  کشور 
اموال موجود در انبارهای بنادر، گمرکات و 
اموال تملیکی و پارکینگ های وسایل نقلیه 
توقیفی، هر چه زودتر تعیین تکلیف شوند و 
نسبت به مواردی که باید به فروش برسند، 
اقدام مقتضی شود و مهم تر آنکه تمهیداتی 

انبارها  در  »مدت ها  مقوله   که  شود  اتخاذ 
نیاز مردم  ماندن کالاها و وسایلی که مورد 

و کشور است« تکرار نشود.
رئیس عدلیه با اشاره به بازدید هفته گذشته 
خود از پارکینگ مرکزی خودروهای توقیف 
در  مخدر  مواد  پرونده های  شده  ضبط  یا 
کرمان، اظهار داشت: حسب اعلام مسئولان 
ذیربط، بیش از ۲۵۰۰ وسلیه نقلیه سبک و 
می شد؛  نگهداری  پارکینگ  آن  در  سنگین 
حمل  قابلیت  برخی  که  نقلیه ای  وسایل 
حمل  مخصوص  یا  داشتند  را  بالا  تناژهای 
مسافربری  اتوبوس های  یا  بودند  سوخت 
سرما  در  بود  سال ها  این ها  از  برخی  بودند؛ 
و گرما زیر نور آفتاب یا باران، قرار داشتند 
و خسارت هایی نیز از این طریق به آنها وارد 
شده بود؛ به هر روی، مسئولان مربوطه در 
کرمان قول دادند که ظرف حداکثر یک ماه 
نسبت به نظم بخشی و تعیین تکلیف وسایل 
اقدامات  پارکینگ  این  در  موجود  نقلیه 

مقتضی را ترتیب دهند.
محسنی اژه ای اضافه کرد: بر همین اساس، 
دادستان کل نیز این موضوع و به طور کلی 
موضوع نظم بخشی و تعیین تکلیف اموال و 
وسایل موجود در پارکینگ های خودروهای 
توقیفی را به طور کامل پیگیری کند تا اموال 

مردم و بیت المال متحمل خسارت نشود.
آزادسازی  در  دولت  اقدامات  از  تقدیر 

کالاهای رسوبی بنادر
اقدامات  از  تقدیر  ضمن  قضاییه  قوه  رئیس 
دولت در راستای آزادسازی کالاهای رسوبی 
در بنادر، اظهار داشت: مجدد اعلام شد که 
۴۰ کشتی در بنادر کشور به دلایل مختلف 
این  که  داشت  توجه  باید  نشده اند؛  تخلیه 
که  ظرفیتی  به  متناسب  کدام  هر  کشتی ها 
بار،  تخلیه  در  تأخیر  روز  هر  برای  دارند، 
طبق  می کنند؛  دریافت  )دموراژ(  جریمه 

این  از  برخی  به  شد  دریافت  که  گزارشی 
در  دلار  هزار   ۶۵ تا  هزار   ۲۵ از  کشتی ها 
)دموراژ(  جریمه  عنوان  به  مبلغی  روز،  هر 

پرداخت می شود.
از  برخی  همچنین  افزود:  اژه ای  محسنی 
به واسطه  نمی شوند،  تخلیه  که  کالاها  این 
ماندگاری زیاد در کشتی، خسارت می بینند؛ 
ضروری  نیاز  مورد  کالاها  این  از  برخی 
دامی  نهاده های  نمونه  برای  هستند؛  کشور 
هستند البته حسب اعلام یکی از مسئولان 
بانک مرکزی پس از تغییرات اخیر رخ داده 
موازین،  طبق  خوشبختانه  مدیریت،  در 
 ۴۰ این  همه  بار  که  شده  اتخاذ  ترتیباتی 
کل  دادستان  شود؛  تخلیه  زودی  به  کشتی 
و دادستان های ذیربط، این قبیل موارد را تا 

مرحله نهایی پیگیری مجدانه کنند.
در زندان ماندن فرد مُعسر از پرداخت مهریه، 

خلاف شرع و قانون است
محسنی اژه ای به مقوله افزایش قیمت سکه 
شده اند،  تعیین  سکه  با  که  مهریه هایی  و 
قیمت  متأسفانه  اظهارداشت:  و  کرد  اشاره 
سکه بالا است؛ بنابراین به مسئولان قضایی 
ذیربط دستور می دهم ضمن توجه و تاکید 
به رعایت حقوق زوجه، در قبال کسانی که 
مهریه ای  پرداخت  توانایی  عدم  سبب  به 
قرار  تعقیب  تحت  شده،  تعیین  سکه  با  که 
می گیرند و یا محکوم شده اند، تجدیدنظری 
صورت دهند. محسنی اژه ای گفت: با توجه 
به قیمت سکه، برخی از افراد حتی توانایی 
ندارند  هم  را  شده  تعدیل  مهریه  پرداخت 
ماه هم  پرداخت یک سکه در ۲  از  و حتی 
زندان  در  یا  رفتن  زندان  به  قطعاً  عاجزند؛ 
مهریه،  پرداخت  از  مُعسر  فرد  یک  ماندن 
است  قانون  و  شرع  و خلاف  نیست  درست 
و البته اینجا رعایت حقوق زوجه هم مجدد 

تاکید می شود.
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یک کارشناس معتقد است که طرح 
روش  طبقاتی،  اینترنت  به  موسوم 
و اقدام مناسب و منطقی نیست و 
به  حواسشان  باید  سیاست گذاران 
هم  آن  احتمالی  اجتماعی  تبعات 
اثرات  بروز  درصورت  زیرا  باشد 
اجتماعی منفی، ممکن است ضرر 

آن از نفعش بیشتر باشد.
اینترنت  بحث  ایسنا،  گزارش  به 
توسط  است  مدتی  طبقاتی 
هرچند  و  شده  مطرح  کارشناسان 
و  ارتباطات  حوزه  مسئولان 
تکذیب  را  آن  اطلاعات  فناوری 
مشاهده  شواهدی  می کنند، 
شدن  طبقاتی  شایبه  که  می شود 
است.  کرده  تقویت  را  اینترنت 
بخش های  به  مردم  طرح  این  در 
هر  به  و  شده  دسته بندی  مختلف 
با  اینترنت  مقررات،  طبق  بخش 
شده  تعیین  محدودیت  میزان 
کشوری  محمد  می شود.  ارائه 
و  ارتباطات  حوزه  کارشناس   -
گفت وگو  در   - اطلاعات  فناوری 
اینترنت  اختصاص  درباره  ایسنا،  با 
هفته  کرد:  اظهار  فیلتر  بدون 
رایانه  فناوران  اتحادیه  گذشته 
تهران بیانیه ای در این زمینه ارائه 
نشنیده ام  عمل  در  اما  بود  کرده 
زمینه  این  در  سازمانی  هیچ  که 
درست  خبر  دهد.  انجام  اقدامی 

ظاهرا این بوده که برای آزادکاران 
با  اینترنت  شرایط  فریلنسرها  یا 
کیفیت تری درنظر گرفته می شود.

کلی  صورت  به  اما  افزود:  وی 
اقدام  و  ایده  طبقاتی  اینترنت 
از  گروهی  اینکه  و  است  نادرستی 
این معنا  به  را جدا کنیم،  کاربران 
که به اینترنت متفاوتی نیاز دارند، 
شخصی  عقیده  به  نیست.  درست 
می توانند  که  کاربران  گروه  تنها 
که  هستند  کودکان  شوند،  جدا 
والدین می توانند  با تشخیص  البته 
برای  شده ای  محدود  اینترنت 
از  امر  این  و  کنند  تهیه  کودکان 

نظر من موجه است.
اما  کرد:  تأکید  کارشناس  این 
جز  به  طرح  این  گرفتن  درنظر 
برنامه نویسان،  برای  کودکان، 
و  دانشجویان  و  دانشگاه  اساتید 
متعددی  مشکلات  گروه ها  سایر 
دارای  اجتماعی  نظر  از  و  دارد 
به  بدی  حس  و  است  اشکالاتی 
در  هم  و  می کند  منتقل  مردم 
خواهد  باز  آن  زدن  دور  راه  عمل 
اختصاص  با  مثال  طور  به  بود. 
تلاش  همه  دانشجویان،  به  آن 
دانشجویان  اینترنت  به  می کنند 
محدودیت  چون  و  شوند  متصل 
مداوم  صورت  به  است  غیرمنطقی 
از این هم  دور زده می شود؛ پیش 

بودند  گفته  مختلف  بخش های  در 
اساتید  و  دانشجویان  به شرکت ها، 
داده  پرسرعت  اینترنت  دانشگاه 
جدا  طرح  این  بنابراین  می شود. 
از  دارد،  اجتماعی  اثرات  اینکه  از 
اجرا  قابل  راحتی  به  هم  فنی  نظر 

نیست.
کسی  چه  اینکه  بیان  با  کشوری 
به  که  فردی  اینترنت  می تواند 
عنوان مثال برنامه نویس بوده و در 
خانه کار می کند را چک و بررسی 
این  از  دیگری  افراد  چه  که  کند 
اینترنت استفاده می کنند؟ تصریح 
روش ها،  نوع  این   بنابراین  کرد: 
مناسب نیست و باید دید در سایر 
یا  است  شده  انجام  هم  کشورها 
ایده ای  ما  گفت  نمی توان  خیر؟ 
داریم که در هیچ کجای دنیا انجام 
نشده است. به صورت کلی اینگونه 
اقدامات منطقی نبوده و در نهایت 
اگر  می شود.  محکوم  شکست  به 
ارائه  را  باکیفیت  اینترنت  می شود 
بزند، چه  را دور  کرد که تحریم ها 
اشکالی دارد آن را در اختیار همه 
مردم قرار داد؟ مگر سایت هایی که 
سایت های  هستند،  تحریم  اکنون 
هستند  سایت هایی  اگر  بدی اند؟ 
که همه مردم به آن نیاز دارند، پس 
همه  که  بدهیم  ارایه  را  اینترنتی 
بتوانند به آن سایت های تحریمی 

ادامه گفت:  متصل شوند.  وی در 
طور  به  دارد؛  بعد  دو  تبعیضی  هر 
ارز  افراد  برخی  به  زمانی که  مثال 
یک  می شود،  داده  تومانی   ۴۲۰۰
فنی  نظر  از  که  است  این  مسئله 
یا  است  پذیر  امکان  کاری  چنین 
نه و چقدر راه دور زدن آن وجود 
متخصصان  باید  را  این ها  که  دارد 
روی  یک  اما  بگویند  حوزه  آن 
سکه و بعد دیگر، مسائل اجتماعی 
است؛ زمانی که نوعی تبعیض قائل 
می شوید و می گویید به مسافر ارز 
داده می شود و به غیر مسافر ارزی 
اینترنت،  زمینه  در  یا  نمی دهیم 
می دهیم  اینترنت  قشری  یک  به 
غیر  به  اینها  نه،  دیگری  قشر  به  و 
تبعات  و  بعد  یک  فنی،  مسائل 
زمانی  یعنی  دارد.  هم  اجتماعی 
گمرک  مانند  موضوعات  که  است 
اثرات  و  بوده  خاص  بسیار  ارز  و 
است  مشهود  بیشتر  آن  اقتصادی 
چیزهایی  و  اینترنت  حوزه  در  اما 
کار  و  سر  عمومی  خدمات  با  که 
اثرات  فنی،  اثرات  از  جدا  دارد، 

اجتماعی فراوانی دارد.
و  ارتباطات  حوزه  کارشناس  این 
که  است  معتقد  اطلاعات  فناوری 
مانند  گاز  و  برق  آب،  اینترنت، 
خاص  دیگر  موضوعات  سایر 
هستند  موضوعاتی  بلکه  نیستند 
که اقشار مردم روزانه و به صورت 
زمینه  در  درگیرند.  آن  با  مستقیم 
آن  با  مستقیما  مردم  از  خیلی  ارز 
درگیر نبوده و مخاطب آن سیاست 
اینترنت،  زمینه  در  اما  نباشند 
مخاطب  مستقیم  صورت  به  مردم 
این سیاست هستند و اگر تبعیضی 
باشد،  داشته  وجود  نارضایتی  یا 
درک  را  آن  مستقیم  صورت  به 
سیاست گذاران  بنابراین  می کنند 
تبعات  که  باشد  حواسشان  باید 
خواهد  چه  موضوعات  اجتماعی 
بود چون اگر اثرات اجتماعی منفی 
هم  زیادی  اجتماعی  تبعات  باشد، 
ممکن  و  داشت  خواهد  دنبال  به 
بیشتر  آن  نفع  از  ضررش  است 

باشد.

طبقاتی شدن اینترنت چه تبعاتی دارد؟

خبر

علی سلاجقه :  مسایل منطقه ای باید بین 
کشورهای منطقه حل و فصل شود

معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست در دیدار 
با  زیست  محیط  ای  منطقه  های  مدیریت چالش  بر  امارات  با سفیر 
پایگاه  از  نقل  کرد.به  تاکید  منطقه  کشورهای  همکاری  و  مشارکت 
اطلاع رسانی سازمان حفاظت محیط زیست، علی سلاجقه در دیدار 
با سفیر کشور امارات متحده عربی در ایران، با اشاره به روابط خوب و 
دوستانه دو کشور مسلمان و برادر، اظهار کرد: دو کشور همسایه ایران 
و امارات در ابعاد گوناگون به هم نزدیک هستند اما متاسفانه دشمنان 
باشد.معاون  برقرار  ما  بین  مطلوبی  روابط  که  ندارند  دوست  مشترک 
رییس جمهور، خاطرنشان کرد: ما اعتقاد داریم که مسایل منطقه ای 
می بایست بین کشورهای منطقه به بهترین شکل ممکن، حل و فصل 
شود.وی با بیان اینکه بیگانگان در پی اختلاف افکنی بین کشورهای 
منطقه هستند، تصریح کرد: تجربه نشان می دهد هرجا که رژیم جعلی 
صهیونیستی پا گذاشته، برای آن منطقه مشکل به وجود آورده است.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست، یکی از مسایل مشترک دو کشور 
ایران و امارات را موضوع محیط زیست عنوان و ضمن قدردانی از شرکت 
ای  ایران در کنفرانس منطقه  امارات در  وزیر محیط زیست و سفیر 
تهران، گفت: ما بر اساس اندیشه و تفکر رییس جمهور محترم جناب 
آقای دکتر رییسی به دنبال ارتباط نزدیک با همه کشورهای همسایه 
هستیم.سلاجقه ادامه داد: بحث گرد و غبار موجب آزار و اذیت تمامی 
مردم منطقه شده است که با همکاری کشورهای منطقه قابل مدیریت 
است.معاون رییس جمهور، بحث آلایندگی آبراهه های مشترک را از 
دیگر چالش های محیط زیستی عنوان و تاکید کرد که این مشکل 
از طریق راپمی )سازمان منطقه  ای حفاظت از محیط زیست دریایی 
از  ابراز خوشحالی  با  وی  کند.    پیدا  بهبود  تواند  می  فارس(  خلیج 
سال  که  کاپ ۲۸  اجلاس  برای  عربی  متحده  امارات  کشور  میزبانی 
آینده برگزار می شود، گفت: امیدواریم برگزاری این اجلاس نتایج خوبی 
برای چالش تغییرات آب و هوایی داشته باشد و ما هم آمادگی خود را 
برای همه گونه کمک و همیاری با شما اعلام می کنیم.در این دیدار، 
سفیر امارات متحده عربی در ایران با تاکید بر ضرورت پیگیری قرارداد 
اولیه ای که به امضای وزیر محیط زیست این کشور و رییس سازمان 
حفاظت محیط زیست ایران رسیده است، روابط دو کشور را در جهت 
همگرایی و در راستای دستورات مقامات عالی کشور امارات و ریاست 
فعالان  و  مقامات  سفر  برنامه  به  اشاره  با  دانست.وی  ایران  جمهوری 
اقتصادی ایران به امارات، گفت: به نظر ما شرایط برای توسعه روابط 
بین دو کشور مهیاست.سفیر امارات متحده عربی در ایران از حضور 
فعالانه رییس سازمان حفاظت محیط زیست در اجلاس کاپ ۲۷ در 
کشور مصر و توجه به پیشنهادات محیط زیستی امارات قدردانی کرد 
و ضمن ابلاغ گرم ترین سلام ها و احترامات وزیر محیط زیست امارات 
به دکتر سلاجقه، از ایشان برای سفر به این کشور دعوت به عمل آورد.
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بین الملل
اخبار

 مقام روس: مسکو با ناتو در جنگ

 است نه اوکراین

 یک مقام بلندپایه امنیتی روسیه روز دوشنبه گفت که کشورش با 
اوکراین در جنگ نیست و این درگیری نظامی، تلاش غرب و ناتو برای 

بهره جویی از شهروندان اوکراین در رویارویی با روسیه است.
به گزارش ایرنا از خبرگزاری تاس؛ نیکلای پاتراچف دبیر شورای امنیت 
اوکراین و روسیه  افزود: سنت ها و آداب و رسوم شهروندان  روسیه 
نزدیک است، درست همانند جدایی ناپذیری میراث روسیه از فرهنگ 

اوکراین.
وی افزود: رخدادهای اوکراین درگیری میان مسکو و کی یف نیست، 
بلکه رویارویی نظامی ناتو، ایالات متحده و انگلیس با روسیه است و 
مربیان و مستشاران ناتو به علت نگرانی از درگیری مستقیم در این 
اوکراینی را به سوی مرگ حتمی و قطعی پیش می  جنگ، مردان 

رانند.
پتراچف گفت: روسیه از عملیات ویژه نظامی برای رهاسازی مناطق 
اشغال شده استفاده می کند و باید اقدامات خونبار غرب برای نابودی 
شهروندان بومی اوکراین، متوقف شود. از آنجا که ما نمی توانیم بدون 
علت از شهروندان عادی اوکراین متنفر باشیم، بنابراین با آنان در جنگ 

نیستیم.
به گفته پاتراچف، هرچه زودتر مردم اوکراین دریابند که غرب از آنان 
برای راه اندازی جنگ علیه روسیه بهره جویی می کند، جان شهروندان 
بیشتری حفظ خواهد شد. بسیاری از دیرباز به این نکته پی برده اند، 
اما به علت نگرانی از تلافی جویی، از بیان آشکار آن خودداری می 

کنند.
چنین  اغلب  اروپائیان  دیگر  و  ها  انگلیسی  ها،  آمریکائی  افزود:  وی 
توهمی ایجاد می کنند که توانایی حفظ و دفاع از تمدن را در برابر 

وحشیگری دارند.

دیپلمات های ارشد چین و روسیه، سیاست 

اختلاف افکنی واشنگتن را محکوم کردند

سرگئی لاوروف وزیر امور خارجه روسیه و "چین گنگ" همتای چینی 
اش که به تازگی منصوب شده است، در گفتگوی تلفنی روز دوشنبه، 
سیاست آمریکا را برای ایجاد رویارویی میان پکن و مسکو، غیرقابل 

پذیرش دانسته اند.
به گزارش ایرنا از خبرگزاری تاس؛ وزارت امور خارجه روسیه در بیانیه 
ای افزود: لاوروف و چین گنگ در این تماس، از اجرای پیروزمندانه 
طرح های ادغام اتحادیه اقتصادی اوراسیا با ابتکار یک کمربند - یک 

راه، ستایش کردند.
وزارت خارجه روسیه در این بیانیه با تاکید بر دیدگاه مشترک مسکو 
و پکن در باره مسائل و مشکلات مهم جلوگیری کننده از پیشرفت 
جهان، افزود: این دیپلمات های ارشد ضمن بررسی شماری از مسائل 
مهم در چارچوب های دوجانبه، جهانی و منطقه ای، سیاست ایالات 
متحده و هم پیمانانش را برای سلطه جویی در امور جهانی و اختلاف 
افکنی میان روسیه و چین، هرگونه مداخله جویی در امور داخلی و 
تلاش های غرب برای محدود کردن پیشرفت ۲ کشور با اعمال تحریم 

ها یا دیگر ابزارهای نامشروع و غیرقانونی، غیرقابل قبول دانسته اند.
لاوروف در این مکالمه، از وزیر امور خارجه چین برای دیدار از روسیه 

در هنگام مناسب، دعوت کرد.
به گزارش هفتم دی ماه ایرنا از خبرگزاری تاس، وزیر امورخارجه روسیه 
گفت: آن دسته از کشورهای غربی که رهبری آمریکا را پذیرفته اند، 

از مدت ها پیش به رهبری واشنگتن به روسیه اعلام جنگ کرده اند.
از آن روز  بزرگ« که گزیده ای  برنامه »بازی  با  لاوروف در مصاحبه  
از  اعلام کرد: آن دسته  از شبکه یک روسیه پخش شد،  چهارشنبه 
کشورهای غربی که رهبری آمریکا را پذیرفته اند، از مدت ها پیش و به 
ویژه پس از کودتای سال ۲۰۱۴ در اوکراین، به رهبری واشنگتن به 

روسیه اعلام جنگ کرده اند.
قدرت  یک  توسط  که  غربی  کشورهای  از  جمعی  کرد:  تصریح  وی 
در  ما  با  می شوند،  رهبری  و  هدایت  متحده  ایالات  نام  به  هسته ای 
حال جنگ هستند. این جنگ از مدت ها قبل و پس از کودتای سال 
۲۰۱۴ در اوکراین که توسط آمریکا سازماندهی و از سوی اتحادیه اروپا 
پشتیبانی شده بود و پس از توافق مینسک که هیچ کس قرار نبود آن 

را اجرا کند، به ما اعلام شد.
لاوروف در مورد توافق مینسک خاطرنشان کرد: همان طور که الان 
مشخص شده است و آنگلا مرکل صدراعظم پیشین آلمان بار دیگر 
این موضوع را تایید کرده، از ابتدا قرار نبود هیچ کس مفاد توافقنامه 

مینسک را اجرا کند.
مرکل در مصاحبه ای با هفته نامه آلمانی »Die Zeit« که در هفتم 
را  توافقنامه مینسک در سال ۲۰۱۴  آذر( منتشر شد،  دسامبر )۱۶ 
تلاشی برای خریدن زمان به منظور قوی تر شدن اوکراین توصیف کرد. 
او استدلال کرد: برای همه روشن شده بود که در حالی درگیری ها 
متوقف شده بود که مشکل همچنان حل نشده باقی بود اما توافقنامه 
مینسک، فرصت و زمان بسیار ارزشمندی را در اختیار اوکراین گذاشت.

آیا  که  کرد  تردید  ابراز  مصاحبه  این  در  آلمان  پیشین  صدراعظم 
کشورهای ناتو در آن زمان نیز می توانستند به همان میزان که اکنون 

از اوکراین حمایت می کنند، از آن کشور حمایت کنند.
از رایزنی های  ایرنا، توافقنامه آتش بس مینسک که پس  به گزارش 
دیپلماتیک سران فرانسه و آلمان با حضور رئیس جمهوری روسیه، در 
۱۲ فوریه ۲۰۱۵ بین کی یف و جدایی طلبان امضا و از ۱۵ فوریه همان 
سال اجرایی شد، بارها توسط نیروهای ارتش اوکراین و جدایی طلبان 

منطقه دونباس، نقض شده است.

در  بلومبرگ  اقتصادی  تارنمای   
محافظه  احزاب  نوشت،  گزارشی 
کار در آمریکا و انگلیس در شرایط 
فعلی به دلیل فقدان رهبرانی موثر 
و  انتخابات  در  توانست  نخواهند 
داشته  موفقیتی  سیاسی  عرصه 

باشند.
در  ایرنا،  یکشنبه  روز  گزارش  به 
می رسد  نظر  به  گذشته  سال  چند 
محافظه کار  سیاستمداران  حضور 
آمریکا  و  انگلیس  کشورهای  در 
و  است  شده  روبرو  شکست  با 
حرکت های پوپولیستی آنها نتوانسته 
رقم  مردم  نفع  به  خوبی  تحولات 
ایالات  گذشته  سال  چند  در  بزند. 
متحده و انگلیس مسیرهای سیاسی 

مشابهی را دنبال کردند ولی به نوعی 
تجربه  هم  را  مشابهی  شکست های 

کردند.
نشریه اقتصادی بلومبرگ در تحلیلی 
به شرایط سیاسی دو کشور در زمان 
مثل  محافظه کار  احزاب  حکومت 
انداخته و  ترامپ و جانسون نگاهی 
این  برای  آنقدر  دارد شرایط  اعتقاد 
احزاب در این دو کشور سخت شده 
که بعید است مردم دیگر وعده های 

پوپولیستی آنها را باور کنند.
دونالد  آمریکایی ها  سال ۲۰۱۶،  در 
جمهور  رئیس  عنوان  به  را  ترامپ 
بعد  ماه  چند  و  کردند  انتخاب 
از  ناشی  که  افتاد  اتفاق  برگزیت 
در  آمریکایی  مشابه  سیاست های 

انگلیس بود. درست زمانی که ترامپ 
با وعده بزرگ کردن دوباره آمریکا به 
قدرت رسید، بوریس جانسون تا حد 
با وعده به سرانجام رساندن  زیادی 
هیچ  ولی  شد  نخست وزیر  برگزیت 
عملی  تنها  نه  وعده ها  این  از  کدام 
نشد بلکه شرایط سیاسی خود این 

احزاب را به سقوط کشاند.
از چهار  یعنی پس  در سال ۲۰۲۰ 
سال بعد از گذشت وعده بزرگ کردن 
آمریکا و فشردن گلوی مردم، ترامپ 
به راحتی در مقابل بایدن نه چندان 
قوی شکست می خورد و در انگلیس 
بلای  به  را  جایش  جانسون  هم 
دیگری به نام تراس می دهد و این 
دو  اقتصاد  که  است  زمانی  همان 

قرار  ممکن  بدترین وضع  در  کشور 
دارد.

به نوشته تحلیل گر بلومبرگ، شرایط 
محافظه کار  احزاب  برای  سیاسی 
انگلیس  و  آمریکا  کشور  دو  در 
احزاب  حتی  که  شده  دشوار  آنقدر 
دموکرات آرزوی نامزد شدن ترامپ 

را در انتخابات ۲۰۲۴ می کشند.
محافظه کاران  ترتیب،  همین  به 
برگزیت  که  می دانند  نیز  بریتانیا 
باید آسیب  و  است  شکست خورده 
را کاهش دهند ولی تا کنون جرات 
بیان این را نداشته و همچنان اصرار 
دارند که کشورشان به سمت جهانی 

شدن پیش می رود.
جهل،  با  آمریکا  مردم  که  همانقدر 
آشنایی  ترامپ  ناشایستگی  و  غرور 
که  می دانند  هم  انگلیس  در  دارند، 
وضع  به  را  آنها  نمی تواند  برگزیت 
و  برساند  ایده آل  اقتصادی  سیاسی 
مجدد  درخواست  صورت  در  حتی 
نیز  اروپا  اتحادیه  به  پیوستن  برای 
خواهند  را  خود  خاص  مشکلات 

داشت.
ایالات  در  هم  بلومبرگ  نوشته  به 
محافظه  انگلیس،  در  هم  و  متحده 
هنوز  بازنده  شرایط  وجود  با  کاران 
هم لحنی تند و زننده دارند ولی باید 
گفت که ترامپیسم های خشمگین و 
معتقدان واقعی برگزیت رای بسیاری 
از مردم را از دست داده اند. هرچند 
هنوز هم به تهدید و تندروی ادامه 
می دهند ولی به نظر می رسد هر دو 
حزب فاقد رهبرانی باجرات و باشعور 

باشند.

گزارشمحافظه کاران محکوم به شکست در آمریکا و انگلیس

کرملین: ارسال تسلیحات به اوکراین چیزی را 

تغییر نمی دهد

ارسال  که  کرد  اعلام  دوشنبه  امروز  کرملین  کاخ  سخنگوی   
تسلیحات غربی به اوکراین اساسا نمی تواند چیزی را تغییر دهد.

در  پسکوف  دیمیتری  اسپوتنیک،  خبرگزاری  از  ایرنا  گزارش  به 
بیانیه ای همچنین تاکید کرد که ارائه تسلیحات غربی نمی تواند 
روند دستیابی به اهداف عملیات ویژه روسیه در اوکراین را مختل 

کند.
با  گفت وگو  در  تازگی  به  فرانسه  جمهور  رئیس  مکرون  امانوئل 
قصد  پاریس  که  گفت  خود  اوکراینی  همتای  زلنسکی  ولودیمیر 

دارد خودروهای زرهی در اختیار کی یف قرار دهد.
پسکوف در این راستا گفت: بعید است صحبت صرفا درباره تصمیم 
فرانسه معنایی داشته باشد. ما می دانیم که اروپا، سازمان پیمان 
آتلانتیک شمالی )ناتو( و ایالات متحده آمریکا ده ها میلیارد دلار 

تسلیحات به اوکراین وارد کرده اند.
سخنگوی کاخ کرملین در مورد روابط مسکو و پاریس اظهار کرد 
که تماس های بین ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه و مکرون 
در حال حاضر متوقف شده، اما در مرحله قبلی با وجود اختلاف 

نظرهای موجود تماس ها بسیار مفید و سازنده بود.
به  تسلیحات  ارسال  برای  فرانسه  ویژه  به  غربی ها  تازه  اقدام  در 
ایتالیا اعلام کرده که رم و پاریس در حال  اوکراین، وزیر خارجه 

بررسی ارسال سامانه دفاع هوایی به کی یف هستند.
تی«  »سامپ  ضدهوایی  سامانه  که  داده  خبر  ایتالیا  دفاع  وزیر 
که  است  تسلیحاتی  جمله  از  فرانسه  و  ایتالیا  مشترک  محصول 

کی یف آن را از رم درخواست کرده است.
امور  پیشین  وزیر  و  بریتانیا  در  اوکراین  سفیر  پریستایکو  وادیم 
با  نیوزویک  آمریکایی  نشریه  با  گو  و  گفت  در  این کشور  خارجه 
اشاره به ارسال سلاح های پیشرفته غربی همچون سامانه موشکی 
برای  و  اوکراین موثر  نفع  به  تغییر جنگ  را در  امر  این  پاتریوت، 

تداوم تقابل با مسکو حیاتی خواند.
تسلیحات  ارسال  اینکه  بیان  با  ادامه  در  اوکراینی  دیپلمات  این 
تاکید  بود،  خواهد  نفع کی یف  به  تغییر جنگ  به  غربی  پیشرفته 
کرد: هنوز اتفاق نظر کامل وجود ندارد. بازیگران زیادی با دیدگاه 
های سیاسی متفاوت در مورد ارسال سلاح به اوکراین اظهار نظر 
می کنند. اما واقعیت این است که تانک های سبک و پیشرفته و 

سامانه پاتریوت تسلیحات جالبی هستند.

زمزمه خصوصی سازی نظام سلامت در انگلیس

احتمال خصوصی سازی کامل یا بخشی از نظام سلامت انگلیس که این 
مالی و سقوط کیفیت خدمات درمانی  واسطه مشکلات عمیق  به  روزها 
به مرحله ورشکستگی نزدیک شده، بیش از هر زمان دیگری قوت گرفته 

است.
رایگان  خدمات  گذشته  دهه  هفت  طول  در  که  نظامی  ایرنا،  گزارش  به 
شیوع  جمعیت،  افزایش  با  اینک  است،  داده  ارائه  کشور  این  مردم  به 
زندگی های مدرن  از  ناشی  از مشکلات  و مجموعه ای  بیماری های جدید 

به انتهای خط رسیده است.
سازمان خدمات بهداشت ملی انگلیس موسوم به »ان اچ اس« برای اولین 
بار در سال ۱۹۴۸ میلادی و پس از پایان جنگ جهانی دوم به منظور ارائه 
خدمت درمانی به آسیب دیدگان و مجروحین جنگی راه اندازی شد. این 
سازمان اکنون با داشتن یک میلیون و ۶۰۰ هزار کارمند، به صورت رایگان 

به مردم انگلستان خدمات بهداشتی ارائه می کند.
ارزش  )به  پوند  میلیون   ۴۳۷ بالغ بر  پیش  سال   ۷۵ سازمان  این  بودجه 
جاری  سال  در  رقم  این  و  بوده  پوند(  میلیارد   ۹ حدود  در  امروزی اش 
میلادی به حدود ۱۳۶ میلیارد پوند رسیده که فشار زیادی را بر بودجه 

دولت این کشور وارد کرده است.
بهداشتی،  خدمات  ارائه  در  طولانی  تاخیرهای  باعث  مساله  این  تبعات 
 ۵۰۰ هفته ای  مرگ  و  بهداشتی  مراکز  راهروهای  در  بیماران  سرگردانی 
وزیر  نخست  سوناک  ریشی  است.  شده  اورژانس  بخش های  در  بیمار 
انگلیس روز شنبه در اقدامی که از نگاه افکار عمومی شبیه به یک مانور 
اضطراری  جلسه  دارایی  وزیر  و  بهداشت  حوزه  مسئولین  با  بود  سیاسی 
تشکیل داد تا به عبور از بحران موجود کمک کند. این جلسه که ساعت ها 
در دفتر نخست وزیری به طول انجامید بدون نتیجه پایان یافت و هیچ 

راهکار روشنی در پی نداشت.
افزایش حقوق  برای  ادعا کرد که دولت  این جلسه  پایان  از  بعد  سوناک 
پرستاران که اخیرا در اعتراض به شرایط کاری و دستمزدهای خود برای 
مدت ۴۸ ساعت دست از کار کشیده و در روزهای آینده نیز اقدام مشابهی 
وزیر  نخست  که  درحالیست  این  دارد.  آمادگی  داد،  خواهند  صورت  را 
با  گفت وگو  برای  بودجه،  کسری  پوند  میلیارد   ۵۰ به  نزدیک  با  انگلیس 

سندیکاهای معترض سایر مشاغل عمومی نیز اعلام آمادگی کرده است.
نسبت  مردم  و  سیاسی  گروه های  همه  بین  شدیدی  تعصب  انگلیس  در 
مشترک«  »دین  را  آن  گاهی  که  جایی  تا  دارد  وجود  اس«  اچ  »ان  به 
سابق  رئیس جمهوری  ترامپ  دونالد  که  هنگامی  می خوانند.  انگلیسی ها 
ایالات متحده آمریکا در آخرین سفرش به لندن در سال ۲۰۱۹ میلادی، 
سرمایه گذاری  پیشنهاد  و  اعلام  ورشکسته  را  انگلیس  سلامت  نظام 
افکار  انتقاد  از  موجی  با  کرد،  مطرح  را  آمریکایی  خصوصی  شرکت های 

عمومی انگلیس مواجه شد.
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سفری  در  آمریکا  رئیس جمهوری   
دیرهنگام، از مرز مکزیک بازدید کرد 
نشان  منتقدان  موضع گیری های  اما 
به  نمایشی  سفر  این  که  می دهد 
التیام بخش  مناطق »پاکسازی شده«، 
درد مهاجرت نبوده و به ساکت کردن 
نخواهد  چندانی  کمک  نیز  منتقدان 

کرد.
جو  ایرنا،  دوشنبه  روز  گزارش  به 
بایدن برای نخستین بار از زمان روی 
رئیس جمهوری  عنوان  به  کارآمدن 
با  این کشور  مشترک  مرز  از  آمریکا 
رئیس جمهوری  کرد.  بازدید  مکزیک 
دموکرات در بحبوحه بحران مهاجرت 
معضل،  این  به  رسیدگی  نشانه  به  و 
اخیر  سال  دو  در  بار  اولین  برای 
مرزی  فلزی  حصارهای  امتداد  در 
رضایت  اقدام،  این  حتی  اما  زد  قدم 
نکرد؛  راضی  را  جمهوری خواهان 
به  را  بایدن  که  جمهوری خواهانی 
به  که  مهاجرانی  رکورد  تعداد  دلیل 
آمریکا وارد می شوند، مقصر می دانند.

عمر  آذر(   ۲۱( گذشته  دسامبر   ۱۲
مکزیک،  و  متحده  ایالات  روابط 
قرن  دو  با گذشت  و  ساله شد   ۲۰۰
دو  بین  روابط  و  مناسبات  تاریخ  از 
و  بسیار  فرازونشیب های  با  کشور 
شکاف  و  گسست  دوره هایی  از  گذر 
همچنان  مهاجرت  بحران  روابط،  در 
محل  موضوعات  از  یکی  عنوان  به 
تنش زا  مسئله  و  کشور  دو  مناقشه 
احزاب  درگیری  و  آمریکا  داخل  در 
باقی  جمهوری خواهان  و  دموکرات 

مانده است.
اوبرادور  لوپز  مانوئل  آندرس 
تازگی،  به  مکزیک  رئیس جمهوری 
قبال  در  آمریکا  غیرانسانی  رفتار 
و  دردها  از  سوءاستفاده  و  مهاجران 
خود  سیاسی  منافع  برای  آن ها  نیاز 
رئیس جمهوری  کرد.  محکوم  را 

از  انتقاد  با  مکزیک  چپ گرای 
ضدمهاجر  و  محافظه کار  گروه های 
تگزاس  فرماندار  همچون  آمریکا 
تاکید کرد که آن ها به دلیل »فوبیا از 
منافع سیاسی«    دلیل  به  و  مهاجران 
مردم  نیاز  و  درد  از  می کنند  جرات 

استفاده کنند.
اصرار  بسیار  ما  کرد:  تصریح  وی 
به  منجر  علل  به  باید  که  کرده ایم 
مهاجرت رسیدگی شود و این امر، نه 
از روی انتخاب بلکه از روی ضرورت 
است. رئیس جمهوری مکزیک گفت: 
اراده چندانی در این زمینه از سوی 
کار  باید  و  نداشته  وجو  دولت ها 
مجبور  مردم  تا  شود  انجام  بیشتری 

به مهاجرت نشوند.
اوبرادور از ارائه طرح جامع مهاجرت 
به جو بایدن در جریان اجلاس سران 
آمریکای شمالی که از ۹ تا ۱۱ ژانویه 
)۱۹ تا ۲۱ دی ماه( در مکزیکوسیتی 

برگزار می شود، خبر داد.
اخبار ماه های اخیر نشان می دهد که 
برنامه  بایدن  دولت  که  شرایطی  در 
روشنی برای سر و سامادن دادن به 
مسئله  این  ندارد،  مهاجرت  بحران 
به یکی از دلایل اصلی نزاع سیاسی 

داخلی آمریکا تبدیل شده است.
یکی از حربه های بایدن برای شکست 
ریاست  انتخابات  در  ترامپ  دونالد 
سیاست های  توصیف  جمهوری، 
عنوان  به  ترامپ  دولت  مهاجرتی 
از  یکی  بود.  اخلاقی  شرم و شکست 
نخستین فرمان های بایدن در ساعات 
کاخ  بیضی  اتاق  در  حضور  ابتدایی 
مکزیک  دیوار  ساخت  توقف  سفید، 
بود و از آن زمان تا امروز که بایدن 
از  قدم زنان  حضوری  صورت  به 
بازدید  پاسو  ال  مرزی  منطقه 
صورت  به  اقداماتی  آمریکا  کرد، 
تشریفاتی برداشته اما حقیقت ماجرا، 

سیل  از  ناراحت کننده  صحنه های 
مهاجران گرفتار در مرز است.

تایمز  لس آنجلس  نشریه  که  چنان 
ساعته  چهار  تقریبا  دیدار  نوشت: 
بایدن از ال پاسو تحت تدابیر امنیتی 
شدید انجام شد؛ او با هیچ مهاجری 
از  عبور  شامل  او  بازدید  نشد؛  روبرو 
محل  مرزی،  گشت  ایستگاه  یک 
غیر  طور  به  که  مهاجرانی  بازداشت 
بایدن  نبود؛  می شوند،  وارد  قانونی 

هیچ سخنرانی عمومی انجام نداد.
بایدن  بازدید  ترتیب،  این  به 
برای  شده  طراحی  نمایشی  بیشتر 
دولت  بی وقفه  تلاش  دادن  نشان 
قانونی،  مهاجران  به  رسیدگی  در 
ریشه کن کردن قاچاق و اهمیت رفتار 

انسانی با مهاجران قانونی بود.
انتخابت  از  پیش  بایدن  دولت 
قوانین جدیدی  کنگره،  میان دوره ای 
غیرقانونی  ورود  از  جلوگیری  برای 
و  کرد  اعمال  ونزوئلایی  پناهجویان 
باید  که  کردند  اذعان  کارشناسان 
سیاسی  تصمیم  یک  این  »آیا  دید 
بود؟«.  انتخابات میان دوره ای  از  قبل 
اکنون کنگره جدید روی کار آمده و 
بایدن به تازگی دستورالعمل جدیدی 
گمرک  اداره  به  که  است  کرده  ارائه 
اجازه  آمریکا  مرزهای  از  حفاظت  و 
کوبا  هائیتی،  از  مهاجران  تا  می دهد 
و نیکاراگوئه را نیز از خاک این کشور 

اخراج کنند.
پائیس،  ال  روزنامه  نوشته  به 
رسانه های راستگرای آمریکایی، ارقام 
را   ۲۰۲۲ سال  در  مهاجرت  تاریخی 
به تهاجم توصیف کرده اند و منتقدان 
عبور  بالای  آمار  جمهوری خواه، 
غیرقانونی از مرز مکزیک را به مثابه 

بی مرزی می دانند.
جمهوری خواه  آبات  گرگ  حضور  با 
فرمانداری  در  محافظه کار  بسیار  و 

از  یکی  شاهد  بایدن  تگزاس،  ایالت 
دولتش  مسائل  چالش برانگیزترین 
بازدید  دنبال  به  آبات  بود.  خواهد 
از  انتقاد  در  نامه ای  مرز،  از  بایدن 
عملکرد دولت به او تحویل داد که در 
قانون  تعهدات  نوشته است: شما  آن 
در  کشور  از  دفاع  در  خود  اساسی 
برابر تجاوز را نقض کرده اید. فرماندار 
به  فرودگاه  در  را  نامه  این  تگزاس 
بایدن تحویل داد و گفت سفر شما با 

دو سال تاخیر انجام می شود.
گفت:  نیوز  فاکس  به  ابوت 
منطقه  یک  وارد  رئیس جمهوری 
پاکسازی شده از شهر شد، جایی که 
اسکار لیزر، شهردار دموکرات دستور 
را  مهاجران  اردوگاه های  بود  داده 
جابجا کنند تا در معرض دید کاروان 

ریاست جمهوری قرار نگیرند.
از  بایدن، دو سال پس  در حالی که 
به  ریاست جمهوری،  منصب  تصدی 
ترامپ  اما  گذاشت  پا  مکزیک  مرز 
بسیار  مرزی  نوار  این  از  بازدید  در 
چهار  طول  در  و  کرد  عمل  سریع تر 
سال، پنج بار از مناطق مرزی دیدن 
ساخت  برای  اقدام  و  دیدارها  کرد. 
رویکرد  نشان دهنده  مرزی،  دیوار 
ترامپ  فکری  وسواس  و  سختگیرانه 

نسبت به این منطقه بود.
اگر چه در تلاش است  بایدن  دولت 
روایت  مکزیک،  مرز  از  بازدید  با  تا 
و  مرزی  بحران  از  جمهوری خواهان 
مهاجرتی را وارونه جلوه دهد اما این 
خطر واقعی وجود دارد که لفاظی های 
مرزی  سیاست های  و  ضدمهاجرتی 
ریاست  انتخابات  در  تندرو  شکل  به 
شود.  برجسته   ۲۰۲۴ جمهوری 
اظهارات منتقدانی همچون آبات نیز 
نشان می دهد که سفر بایدن احتمالا 
نیز کمک  منتقدان  کردن  به ساکت 

چندانی نخواهد کرد.

حضور نمایشی بایدن در مرز مکزیک، 
چاره ساز بحران مهاجرت؟
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استان تهران
خبر

فرماندار بهارستان : چندین طرح عمرانی با 

دستورات رئیس جمهور در دهه فجر افتتاح می شود

 فرماندار بهارستان با تشریح پروژه های عمرانی در این 
به  رئیسی  دکتر  الله  آیت  سفر  از  پس  گفت:  شهرستان 
بهارستان و دستورات رئیس دولت سیزدهم چندین پروژه 

تا دهه فجر افتتاح خواهد شد.
و  گلستان  های  بخش  از  متشکل  بهارستان   شهرستان 
شاخصه  مهمترین  عنوان  به  جوان  جمعیتی  با  بوستان 
اش، مورد توجه آیت الله سید ابراهیم رئیسی در سفر روز 
پنجشنبه گذشته قرار گرفته است و از این پس با سفر 
رئیس جمهور و هیات همراه در انتظار سامان و پیشرفت 

خواهد بود.
بهارستان با مساحتی معادل ۷۶ کیلومتر مربع که امروز 
جمعیت آن از ۷۵۰ هزار نفر گذشته است؛ جمعیت بی 
شک مهمترین شاخصه این شهرستان است که خود آیت 
به  رئیسی در سفر روز/پنجشنبه/ خود  ابراهیم  الله سید 
بهارستان از مردم بابت فرزندآوری تشکر و قدردانی ویژه 
کرد و البته با گلایه از کمبود کلاس های درس، دستوری 
این  اداری  شورای  در  مدرسه   ۱۰ احداث  برای  فوری 

شهرستان صادر کرد.
عبدالله نوحی  در گفت وگو با خبرنگار ایرنا ضمن 
و  منطقه  عمرانی  های  طرح  درباره  میدانی  بازدید 
احداث ساختمان مرکزی شبکه بهداشت شهرستان 
بهارستان اظهار کرد: از چند سال گذشته این پروژه 
آغاز که متاسفانه به دلایلی متوقف شده بود ، اما روند 
اجرای پروژه از حدود چهار ماه قبل دوباره آغاز و فاز 
نخست که بحث سفت کاری و نمای ساختمان است 
تا یک ماه آینده به پایان می رسد، همچنین فازهای 
بینی  پیش  براساس  مرکزی  ساختمان  این  دیگر 
خواهد  برداری  بهره  به  فجر  دهه  تا  پروژه  مسئول 
رسید و در اختیار بخش اداری شبکه بهداشت قرار 

خواهد گرفت.
پروژه  آغاز  مرحله  نخستین  از  داشت:  اظهار  نوحی 
 ۲۷۰ حدود  در  کاری  نازک  تا  کاری  سفت  برای 
میلیارد تومان اعتبار پیش بینی شده که تمامی این 

اعتبار تاکنون تامین شده است.

استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
تمامی  سازی  فعال  برای  گفت:  تهران 
با  موجود،  تولیدی  واحدهای  ظرفیت 
مشارکت سرمایه گذاران جدید، مجوز واحد 
کارخانه صادر می  بودن  دارا  بدون  تولیدی 

شود.
خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  سیجانی  محمود 
ظرفیت  سازی  فعال  منظور  به  افزود:  ایرنا 
واحدهای  کمک  به  موجود،  صنایع  کامل 
به  تا  رویم  می  راکد  یا  فعال  نیمه  تولیدی 
یا جلب  و رفع مشکل  مالی  تامین  ۲ روش 
مشارکت سرمایه گذار جدید، موانع موجود 

را برطرف سازیم.
سرمایه  مشارکت  رفع  با  یادآورشد:  وی 
از  بهره گیری  زمینه  توان  گذار جدید، می 
فعال  نیمه  یا  فعال  غیره  و  خالی  ظرفیت 
همین  در  و  ساخت  فعال  را  موجود  صنایع 
کارخانه  بدون  تولیدی  واحد  مجوز  زمینه 

صادر کرد.
تولید  مجوز  صدور  با  اظهارداشت:  سیجانی 
گذاری  سرمایه  از  توان  می  کارخانه،  بدون 
آنکه  را کرد ضمن  استفاده  موجود حداکثر 
ظرفیت خالی صنایع موجود فعال می شوند.

استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
فعال سازی واحدهای صنعتی  تهران گفت: 
ریزی  برنامه  اهداف  از  فعال  نیمه  و  راکد 
همین  در  که  است  جاری  سال  برای  شده 
واحد   ۲۰۰ شود  می  بینی  پیش  راستا 
صنعتی راکد امسال فعال شوند که تاکنون 

۱۴۳ مورد محقق شده است.
وی خاطرنشان کرد: در سال جاری یکی از 
مهمترین برنامه ها و اهداف ما اتمام پروژه 
های نیمه تمام بالای ۶۰ درصد به ویژه در 

حوزه دانش بنیان، تکمیل واحدهای موجود 
و احیای واحدهای راکد است.

سیجانی ادامه داد: در همین زمینه با توجه 
منع  قانون  بر  دولت  که  ای  اصلاحیه  به 
کیلومتری   ۱۲۰ شعاع  در  صنایع  استقرار 
مجوز  صدور  شرایط  کرد،  صادر  پایتخت 
برای توسعه برای واحدهای صنعتی موجود 
و ساماندهی و اصلاح صنایع مستقر در لکه 

های صنعتی فراهم شد.
استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
قانون،  این  اصلاح  تبع  به  گفت:  تهران 
واحدهای  برای  مجوز  صدور  با  توان  می 
و  صنعتی  های  لکه  در  مستقر  صنعتی 

دریافت  با  مناطق  این  اقتصادی  های  بنگاه 
گمرکی،  مالی،  تسهیلات  از  فعالیت،  پروانه 
قادر  اجتماعی  تامین  مباحث  و  بنایی  زیر 

هستند بهره مند شوند.
معدن  صنعت،  سازمان  مدیرکل  پیشتر 
و  افتتاح  از  تهران  استان  تجارت  و 
صنعتی  تولیدی-  پروژه   ۴۳ از  بهره برداری 
طی  استان  این  مختلف  شهرستان های  در 

هفته دولت خبر داد.
خبرنگار  با  گفت وگو  سیجانی”در  “مهدی 
همه  در  پروژه ها  این  افزود:  ایرنا  اقتصادی 
سرمایه گذاری  با  استان  شهرستان   ۱۶
و  تومانی  میلیارد   ۸۰۰ و  هفت هزار 

از سه هزار  بیش  برای  مستقیم  اشتغال زایی 
بین  که  رسید  خواهد  برداری  بهره  به  نفر 
را  غیرمستقیم  اشتغالزایی  برابر  پنج  تا  سه 
خواهد  دنبال  به  خدمات  بخش  در  به ویژه 

داشت.
به  حالی  در  مهم  این  داشت:  بیان  وی 
هایی  محدودیت  تهران  در  که  آمده  دست 
بارگذاری  دلایل  به  سرمایه گذاری  برای 
و  زیرساختی  محدودیت های  جمعیتی، 
زیست محیطی وجود دارد و صنایع ایجادی 
به صنایع دانش  تهران می تواند منحصر  در 
بنیان و مجاز نظیر صنایع دارویی، غذایی و 

بهداشتی باشد.

رئیس صمت استان تهران:مجوز واحد تولیدی 
بدون کارخانه صادر می شود

 نماینده مردم ورامین، پیشوا و قرچک در 
با دستور  مجلس شورای اسلامی گفت: 
به  بخشیدن  سرعت  در  جمهور  رئیس 
شده  تصفیه  پساب  انتقال  طرح  اجرای 
مشکل  مهمترین  تهران،  جنوب شرق 
تامین  در  تهران  جنوب شرق  کشاورزی 

آب زراعی رفع می شود.
حسین نوش آبادی در مراسم بهره برداری 
سپاه  زدایی  محرمیت  های  طرح  از 
و  تهران  استان  حضرت سیدالشهدا )ع( 
به چهار روستای پیشوا که در  آبرسانی 
روستای شوران از توابع بخش جلیل آباد 

این شهرستان برگزار شد اظهار داشت:
جنوب شرق استان تهران در منطقه ای 
خشک واقع شده و خشکسالی های اخیر 
و  آشامیدنی  حوزه  در  آبرسانی  موضوع 
بیشتری  اهمیت  درجه  از  را  کشاورزی 

برخوردار ساخته است.
قرچک  و  پیشوا  ورامین،  مردم  نماینده 
خاطرنشان  اسلامی  شورای  مجلس  در 
کرد: علاوه بر موضوع آبرسانی آشامیدنی، 
اقدامی جهادی و انقلابی در حوزه تامین 
اجرا  در حال  دولت  از سوی  زراعی  آب 
است که پیگیری رئیس جمهور در سفر 
از طرح  بازدید  به جنوب شرق تهران و 
انتقال پساب تصفیه شده جنوب تهران 
مهمترین  پاکدشت،  و  ورامین  به دشت 
مشکل و مانع توسعه کشاورزی این بخش 
از استان در دسترسی به آب پایدار زراعی 

را رفع کرده است.
نوش آبادی افزود: بازدید رئیس جمهور از 
محل اجرای طرح و تاکید بر تامین اعتبار 

مورد نیاز این طرح باعث شد تا به گفته 
وزیر نیرو، این طرح مهم ملی ظرف چند 
ماه آینده به بهره برداری رسیده و مشکل 

کشاورزی منطقه رفع شود.
و  آشامیدنی  آب  تامین  کرد:  تاکید  وی 
زراعی مورد نیاز مردم، عین تحقق عدالت 
اجتماعی و توسعه عدالت در جامعه است.

این نماینده مجلس ادامه داد: امروز سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی و بسیج مقتدر 
در اجرای طرح های عمرانی ثابت کرد که 
با تفکر بسیجی که نجات بخش جامعه از 
مشکلات است می توان کارها را پیش برد 

و بهترین خدمات را به مردم ارائه کرد.
و سیاست  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  خارجه 
شکوهمند  انقلاب  پیروزی  از  پیش 
اسلامی به رهبری امام راحل، بین شهر 
با  ولی  نداشت  وجود  عدالتی  روستا،  و 

پیروزی انقلاب، تصویر تاریک گذشته به 
افق های روشن تبدیل شد که نمونه آن 
را می توان در آبرسانی به چهار روستا آن 

هم ظرف ۱۰ ماه به خوبی مشاهده کرد.
رزمندگان  روزی  اگر  داشت:  اظهار  وی 
اسلام در جبهه های نبرد حق علیه باطل، 
سلامت  شهدای  مقدس،  دفاع  شهدای 
همچون  گرانقدری  شهدای  و  امنیت  و 
سردار سلیمانی جان خود را برای تأمین 
امنیت ایران اسلامی فدای اسلام کردند، 
امروز نیز مسئولان نظام مقدس جمهوری 
اسلامی در سایه این امنیت، تلاش دارند 
تا با تامین امنیت و عدالت، رفاه را شامل 

حال همه مردم ایران اسلامی کنند.
امام  کلام  در  کرد:  اضافه  آبادی  نوش 
انسان ها،  نیازهای  )ع(، مهمترین  صادق 
امنیت، عدالت، رفاه و معیشت مردم است 
که این کلام، نقشه راه خدمت رسانی به 

نظام  مسئولان  که  است  بشریت  جهان 
دنبال  را  مهم  این  تلاش  و  جدیت  با 

می کنند.
در راستای بهره برداری از سه هزار و ۵۰ 
طرح محرومیت زدایی استان تهران، طرح 
آبرسانی شامل یک هزار و ۴۸۶ متر لوله 
روستای  در  انشعاب  نصب ۷۷  و  کشی 
شوران، یک هزار و ۹۳۴ متر لوله کشی 
و نصب ۱۱۲ انشعاب در روستای علی آباد، 
۶۳۹ متر لوله کشی و نصب ۲۷ انشعال 
در روستای آهیه و یک هزار و ۹۳۹ متر 
لوله کشی و نصب ۸۱ انشعاب در روستای 
برداری  بهره  به  پیشوا  گنجی  قشلاق 

رسید.
و  مرکزی  بخش   ۲ با  پیشوا  شهرستان 
جلیل آباد و ۸۰ هزار نفر جمعیت در ۴۵ 
کیلومتری جنوب شرق تهران واقع شده 

است.

نماینده مجلس: بادستور رئیس جمهور، مهمترین 
مشکل کشاورزی جنوب شرق تهران رفع می شود

خبر

طرح آبرسانی به ۴ روستای شهرستان 
پیشوا به بهره برداری رسید

قالب  در  پیشوا  شهرستان  روستای  چهار  به  آبرسانی  طرح   
استان  زدایی  و ۵۰ طرح محرومیت  هزار  از سه  بهره برداری 

تهران روز شنبه به بهره برداری رسید.
 فرماندار شهرستان پیشوا در مراسم بهره برداری از این طرح ها 
استان  )ع(  سیدالشهداء  حضرت  سپاه  فرمانده  حضور  با  که 
تهران در روستای شوران از توابع بخش جلیل آباد پیشوا برگزار 
شد، اظهار داشت: طرح محرومیت زدایی روستاهای شهرستان 
پیشوا با مشارکت بسیج سازندگی کشور و سپاه سیدالشهداء)ع( 
استان تهران با اجرای عملیات خطوط انتقال،اصلاح و توسعه 
شبکه آب رسانی فرو تجهیز آب آشامیدنی و احداث مخازن 

هوایی فلزی از بهمن ماه سال گذشته آغاز شده بود.
ابراهیم تاجیک  نوری افزود: همزمان با هفته دولت، بخشی از 
این طرح ها شامل آغاز عملیات اجرایی احداث ۲ مخزن زمینی 
یکهزار متر مکعبی و ۳۰۰ متر مکعبی در روستاهای گلعباس 
و محمودآباد کهنه، حفر و تجهیز چاه آب آشامیدنی روستای 
جلیل آباد،  آشامیدنی  آب  آب  چاه  از  بهره برداری  شوران، 
آبرسانی  طرح  تکمیل  اسلام آباد،  و  قلعه سین  روستاهای 
مجتمع آبرسانی روستای طارند و حصارکشی و محوطه سازی 

تاسیسات آبرسانی قشلاق یوسف رضا افتتاح شد.
وی خاطرنشان کرد: این طرح ها با ۵۸۷ میلیارد ریال افتتاح 

شده یا عملیات اجرایی آن آغاز می شود.
صورت  به  امروز  که  طرح هایی  به  اشاره  با  پیشوا  فرماندار 
همزمان در شهرستان افتتاح شد، گفت: طرح آبرسانی شامل 
یکهزار و ۴۸۶ متر لوله کشی و نصب ۷۷ انشعاب در روستای 
شوران، یکهزار و ۹۳۴ متر لوله کشی و نصب ۱۱۲ انشعاب 
در روستای علی آباد، ۶۳۹ متر لوله کشی و نصب ۲۷ انشعال 
در روستای آهیه و یکهزار و ۹۳۹ متر لوله کشی و نصب ۸۱ 

انشعاب در روستای قشلاق گنجی است.
این مسئول اضافه کرد: همچنین خط انتقال آب چاه شوران 
به قلعه شوران به طول یکهزار و ۱۵۰ متر و حفر، تجهیز و 
افتتاح و به بهره برداری  نیز   نیرورسانی آب روستای شورای 

رسید.
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جوانان  و  ورزش  اداره  سرپرست   
بر  تاکید  با  شمیرانات  شهرستان 
فعالیت  برای  گذاران  سرمایه  تشویق 
ورزش  اقتصاد  و  مدیریت  حوزه  در 
تا کنون  ابتدای امسال  از  اعلام کرد: 
۲۷ صدور یا تمدید مجوز باشگاه در 

حوزه این شهرستان داشته ایم.
ایرنا  به خبرنگار  پور  حسین رحیمی 
تمدید  یا  صدور  مجوز   ۴۰ گفت: 
که  است  اقدام  دست  در  نیز  باشگاه 
زمان  کمترین  در  کنیم  می  تلاش 

ممکن بررسی و انجام شود.
و  ورزش  اداره  امسال  افزود:  وی 
کلی  ارزیابی  در  شمیرانات  جوانان 
عملکرد ادارات استان تهران حائز رتبه 
دوم شد و در بازرسی اماکن ورزشی 
استان تهران هم که یکی از مهمترین 
شاخصه ها برای بررسی عملکرد است 

رتبه نخست را کسب کرد.
ریزی  برنامه  به  اشاره  با  پور  رحیمی 
های اداره ورزش و جوانان شمیرانات 
برای دهه فجر انقلاب اسلامی اظهار 

به  شهدا  مزار  غبارروبی  با  داشت: 
و  رفت  خواهیم  دهه  این  استقبال 
مسابقات  کشتی،  مسابقات  برگزاری 
دوره  کمان،  با  تیراندازی  یکروزه 
جشنواره  برگزاری  و  اسکی  آموزشی 
زمستانی و خانوادگی با همکاری سه 
روستایی- و  همگانی  اسکی،  هیئت 

عشایری از جمله برنامه های متنوعی 
است که برای دهه فجر برنامه ریزی 

کرده ایم.
وی این را هم گفت که شمیرانات در 

دهه فجر میزبان مسابقات چهارجانبه 
تهران  شهر  های  حوزه  بین  فوتبال 

خواهد بود.
بیان  با  همچنین  مسئول  این 
های  هیات  به  بخشی  هویت  اینکه 
مهم  بسیار  شمیرانات  شهرستان 
راستا  این  در  است، خاطرنشان کرد: 
با روسای ۹ هیات اصلی استان تهران 
های  هیات  عملکرد  بررسی  برای 
شمیرانات جلساتی برگزار شد و بقیه 

هیات ها هم در دستور کار است.

صدور و تمدید ۲۷ مجوز باشگاه در شمیرانات طی سال ۱۴۰۱
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/10/4 مورخ     140160301022002584
اداره ثبت اسناد و املاک  به اسناد عادی مستقر در  رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی پویا حشمتی فرزند محمد نبی 
به شماره شناسنامه 52695 صادره از تهران نسبت به اعیانی 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 49/35 
از  مفروز  فرعی   24 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز   مترمربع 
قطعه - تفکیکی از 102 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی بانو حاجیه خراسانی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /10 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/09/29 مورخ     140160301022002547
اداره ثبت اسناد و املاک  به اسناد عادی مستقر در  رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی یاری ایتیوند فرزند محمد به شماره 
شناسنامه 13780 صادره از نورآباد نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 115/97 مترمربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 122 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
محترم و ملوک شفاهی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 

مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /10 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/10/5 مورخ     140160301022002595
اداره ثبت اسناد و املاک  به اسناد عادی مستقر در  رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی مرضیه قبادی فرزند محمد به شماره 
یک  ششدانگ  به  نسبت  نورآباد  از  صادره   3091 شناسنامه 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 82/40 مترمربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
سبزعلی کرمانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /10 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 
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انرژی
اخبار

سرمایه گذاری صندوق توسعه ملی 

در میدان نفتی آزادگان

صالح، معاون منابع و مصارف صندوق توسعه ملی گفت: برای سرمایه 
گذاری در میدان نفتی آزادگان ورود کرده ایم که بتوانیم منابع نفت و 
گاز و خوراک پتروشیمی ها را تأمین کرده و منابع آن را نیز صادر کنیم.

صندوق  مصارف  و  منابع  معاون  و  عامل  هیئت  عضو  صالح  علیرضا 
توسعه ملی در گفت وگو با خبرنگار مهر گفت: برای سرمایه گذاری 
در میدان نفتی آزادگان ورود کرده ایم که بتوانیم منابع نفت و گاز 

و خوراک پتروشیمی ها را تأمین کرده و منابع آن را نیز صادر کنیم.
صالح در پاسخ به سوال خبرنگار مهر مبنی بر میزان سرمایه گذاری 
صندوق توسعه ملی در طرح های نفتی و گازی گفت: در سال ۱۴۰۱ 
برای شروع ۲ میلیارد دلار سرمایه گذاری کرده ایم، عمدتاً در بخش 
ایجاد  دنبال  و  بوده  بالادستی  فضای  در  و  بوده  دریایی  حفاری های 

شرکت ملی نفت ۲ هستیم.
علیرضا صالح اضافه کرد: مطالعات را در صنایع معدنی نیز آغاز کرده 
و به عنوان مثال منطقه سیستان و بلوچستان یک منطقه معدن خیز 
بوده و سرمایه گذاری در آن ایجاد نشده، در صندوق توسعه ملی به 
برای سیستان و  زایی  برای توسعه و ثروت  دنبال گرفتن پهنه هایی 
بلوچستان هستیم. تا مطالعات نهایی نشود کار را آغاز نخواهیم کرد 
زیرا باید مطمئن باشیم که سرمایه گذاری با بهترین سود بازگشتی 

انجام می گیرد.
معاون مصارف و منابع صندوق توسعه ملی در پایان گفت: به دنبال 
شرکت داری نبوده و هر کجا سرمایه گذاری کردیم زیر ۲۰ درصد 
بوده و به دنبال شرکت داری بزرگ مانند شستا و… نیستیم. هیچ 
 ۱۴۷ صندوق  منابع  کل  نداریم،  گذاری  سرمایه  برای  محدودیتی 
میلیارد تومان بوده و ۲۰ درصد از آن همیشه برای سرمایه گذاری آزاد 

است و مشکلی برای سرمایه گذاری نداریم.

سفیر ژاپن:  کمبود آب در ایران هر 

سال جدی تر می شود
در  ژاپنی  به حضور کارشناسان  اشاره  با  ایران  در  ژاپن   سفیر کبیر 
ایران برای حل مسائل مربوط به آب گفت: کمبود آب در ایران هر 
سال جدی تر می شود و نیاز به ایجاد یک سیستم مدیریت یکپارچه 
منابع آب، به  ویژه در بخش کشاورزی، هرگز به این فوریت نبوده است.

به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، »کازو توشی آیکاوا«در سمینار آموزشی 
ژاپن،  در  آب  منابع  بهم پیوسته  »مدیریت  عنوان  با  دوشنبه  روز  که 
چرایی و چگونگی« با همکاری مرکز همکاری های ژاپن و خاورمیانه 
آغاز به کار کرد، افزود: ارزیابی یکپارچگی سدها و تاسیسات مربوطه بر 
اساس داده ها و مدیریت کیفیت آب با استفاده از فناوری های پیشرفته 

از موضوع های مهمی است که باید با آن مواجه شد.
مرکز  ایران،  در  چالش هایی  چنین  با  مواجهه  منظور  به  گفت:  وی 
همکاری های ژاپن و خاورمیانه سمینارهایی را با حضور کارشناسان 
ژاپنی در این زمینه برگزار کرده و به حل مسائل مربوط به آب ایران 

کمک کرده است.
سفیر کبیر ژاپن ادامه داد: بر اساس تجربه، این سمینارها منجر به 

بهبود عملکرد و افزایش کارآیی تاسیسات و تجهیزات خواهد شد.
بنا بر این گزارش، این سیمنارها به منظور تقویت همکاری ها و تبادل 
دانش و تجربه بین ایران و ژاپن در زمینه مدیریت منابع آب برگزار 

می شود.
مرکز همکاری های  با همکاری  آب  منابع  مدیریت  آموزشی  سمینار 
ژاپن و خاورمیانه در شرکت مدیریت منابع آب ایران تا ۲۱ دی ماه 

ادامه دارد.

افزایش ۵ درصدی ظرفیت 

پالایشی کشور در دولت سیزدهم
 ظرفیت پالایشی کشور در دولت سیزدهم از ۲ میلیون و ۱۷۰ هزار بشکه در 
روز به ۲ میلیون و ۲۸۶ هزار بشکه در روز افزایش داشته که نشان دهنده 

رشدی ۵ درصدی در این حوزه است.
به گزارش ایرنا از وزارت نفت، نگاهی به عملکرد صنعت پالایش کشور نشان 
می دهد این صنعت توانسته است افزون بر بهبودبخشی به ارقام و آمار ظرفیت 
پالایشی کشور و تولید بنزین و نفتگاز، در حوزه تولید و توزیع پایدار سوخت 
در کشور، توسعه همکاری با کشورهای همسایه و همسو در حوزه پالایش تا 
تجارت فرآورده و صدور خدمات فنی، مهندسی گام های مهمی بردارد و افزون 

بر آن طرح های مهم بهینه سازی پالایشی را هم تکمیل کند.
به طور مثال با افزایش خوراک نفت خام و میعانات گازی پالایشگاه ها، ظرفیت 
پالایشی کشور با افزایش ۵ درصدی از ۲ میلیون و ۱۷۰ هزار بشکه در روز به 

۲ میلیون و ۲۸۶ هزار بشکه در روز افزایش یافته است.
آمارها نشان می دهد با تکمیل برخی طرح های بهینه سازی در پالایشگاه های 
کشور، تولید متوسط بنزین موتور کشور، ۱۰ درصد رشد یافته و از ۹۳.۷۶ 
میلیون لیتر در روز به ۱۰۳ میلیون و ۶۷ هزار میلیون لیتر در روز رسیده است.

در بازه زمانی پاییز ۱۴۰۰ تا پاییز ۱۴۰۱ همچنین تولید نفتگاز )گازوئیل( 
کشور ۱۱ درصد رشد یافته و از عدد ۱۰۲ میلیون و ۸۱ هزار بشکه در روز به 

۱۱۴ میلیون و ۱۴ هزار لیتر در روز رسیده است.
نگاهی به عملکرد شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی نشان می دهد 
این صنعت با تمرکز بر طرح های بهینه سازی پالایشگاه ها، به سرانجام رساندن 
۱۱ طرح بهینه سازی موجود در پالایشگاه های کشور را به منظور افزایش تولید 
فرآورده های با ارزش افزوده بالاتر را در دستور کار قرار داده است، به نحوی 
که تنها با بهره برداری از فاز یک واحد تصفیه نفتگاز پالایشگاه اصفهان، تولید 
نفت گاز با کیفیت یورو ۵ در کشور روزانه ۱۶ میلیون لیتر افزایش یافته است.

عضویت  لایحه  تازگی  به  دولت   
جمهوری اسلامی ایران در اتحادیه بین 
المللی انرژی خورشیدی را در حالی به 
مجلس ارسال کرده است که همچنان 
تولید  از  تجدیدپذیر  انرژی های  سهم 

برق کشور ناچیز است.
با  ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
وجود آنکه ایران دارای حدود ۳۰۰ روز 
آفتاب در  تابش  آفتابی است و شدت 
کشورمان به میزانی است که زمینه لازم 
را برای توسعه نیروگاههای خورشیدی 
به  مقرون  و  ارزان  برق  تولید  برای 
صرفه مهیا کرده است، همچنان سهم 
نیروگاه های خورشیدی از تولید برق 
اما دولت  قابل توجه نیست  در کشور 
درصدد است با توسعه ۱۳ برابری تولید 
برق از نیروگاههای تجدیدپذیر کشور، 
بهشت  و  منطقه  برق  اول  قدرت  به 

نیروگاههای تجدیدپذیر تبدیل شود.
انرژی های  سازمان  ارزیابی  طبق 
انرژی  بهره وری  و  تجدیدپذیر 
برق)ساتبا( یکصد هزار مگاوات ظرفیت 
در زمینه انرژی خورشیدی و ۴۰ هزار 
مگاوات در زمینه انرژی بادی در کشور 
وجود دارد که هنوز مورد استفاده واقع 
نشده است و بر اساس آمارهای وزارت 
تولید  با  نیروگاه های خورشیدی  نیرو، 
سهم  و  برق  مگاوات   ۴۵۵.۲۸ سالانه 
۵۰.۳۸ درصدی را از برق تجدیدپذیر 
دارد و پس از آن با نیروگاه های بادی 
گرفته  جای  درصدی   ۳۴.۳۱ سهم  با 

است.
دولت  توسعه  ششم  برنامه  اساس  بر 
و  تجدیدپذیر  نیروگاه های  سهم  باید 
به  برنامه  این  اجرای  پایان  تا  را  پاک 
در  رساند  می  درصد  پنج  کم  دست 
اسمی نصب  اکنون ظرفیت  حالی که 
شده تولید برق کشور به مرز ۹۰ هزار 
مگاوات رسیده است که در این میان 
که  تجدیدپذیر  نیروگاههای  سهم 
نیروگاههای خورشیدی بخشی از آن به 
شمار می رود به ۹۷۰ مگاوات رسیده، 
سهمی ۱.۱ درصدی در ظرفیت تولید 

برق کشور دارند.
مسیر  در  موانع  از  یکی  که  آنجا  از 
در  خورشیدی  نیروگاههای  توسعه 
کشور جذب سرمایه خارجی و استفاده 
عضویت  لایحه  است،  روز  دانش  از 
جمهوری اسلامی ایران در اتحادیه بین 
المللی انرژی خورشیدی در دولت تهیه 
و به مجلس شورای اسلامی ارسال شده 
است؛ طبق اصل هفتاد و هفتم قانون 
مقاوله  نامه  ها،  عهدنامه  ها،  اساسی، 
قرارداد ها و موافقت نامه  های بین  المللی 
باید به تصویب مجلس شورای اسلامی 

برسد.
به  است:  آمده  لایحه  این  مقدمه  در 
منظور گسترش حضور فعال و هدفمند 
جمهوری اسلامی ایران در سازمان ها 
و مجامع بین المللی و منطقه ای و بهره 
منافع  تامین  جهت  در  آن  از  گیری 
همگرایی  بیشتر  هرچه  تحقق  و  ملی 
راستای  در  المللی  بین  و  ای  منطقه 
سیاست  راهبردی  اهداف  و  اصول 
اهمیت  به  توجه  با  و  کشور  خارجی 
انرژی  منابع  کاربرد  و  توسعه  لزوم  و 
خورشیدی این لایحه در دولت تصویب 

و تقدیم مجلس شورای اسلامی شده 
است.

بیانیه  در  اتحادیه  این  تشکیل  پایه 
 )۹۴ آذر   ۹( پاریس  محیطی  زیست 
گذاشته شد و کشورها با تدوین آرمانی 
تلاش  به  تعهد  بر  مبنی  مشترک 
مشترک در راستای کاهش هزینه های 
و  فناوری  های  هزینه  و  مالی  تامین 
از هزار میلیارد  همچنین تامین بیش 
نیاز تا سال ۲۰۳۰  دلار سرمایه مورد 
گسترده  استقرار  منظور  به  میلیادی 
انرژی خورشیدی و هموار کردن مسیر 
با  متناسب  آتی  های  فناوری  توسعه 
نیازها موافقتنامه تاسیس این اتحادیه 

را امضا کردند.
کشورهای امضا کننده این موافقتنامه 
خورشیدی  انرژی  که  باورند  این  بر 
می تواند فرصت بی سابقه ای را برای 
امنیت  رفاه،  تا  نمایند  فراهم  کشورها 
انرژی و توسعه پایدار را برای مردم به 

ارمغان آورند.
تاکید  اتحادیه  این  تاسیس  بیانیه  در 
دارای  کشورهای  اگر  که  است  شده 
شیوه ای  به  خورشیدی  غنی  منابع 

سیاسی  عزم  و  انگیزه  با  و  هماهنگ 
بسیاری  توان  می  نمایند،  عمل  قوی 
هماهنگی  و  نمود  برطرف  را  موانع  از 
برای  جمله  از  تقاضا  تجمیع  و  بهتر 
تامین منابع مالی در حوزه خورشیدی، 
فناوری ها، نوآوری ها و ظرفیت سازی 
در بین کشورها، اهرمی نیرومند را در 
برای کاهش هزینه ها، افزایش کیفیت 
و تامین انرژی خورشیدی قابل اتکا و 
مقرون به صرفه و در دسترس همگان 

فراهم خواهد کرد.
منابع  و  بودجه  لایحه،  این  اساس  بر 
از  اتحادیه  این  اصلی  نیاز  مورد  مالی 
اعضا،  داوطلبانه  های  کمک  طریق 
و  آن  های  موسسه  و  ملل  سازمان 
سایر کشورها به دست می آید؛ دولت 
هندوستان مبلغ ۲۷ میلیون دلار برای 
ایجاد صندوق مالی اتحادیه بین المللی 
انرژی خورشیدی اختصاص خواهد داد 
و همچنین شرکت های بخش دولتی 
هند این کشور نیز هر کدام یک میلیون 
دلار برای راه اندازی این اتحادیه اهدا 
در  اتحادیه  مقر  بنابراین  و  اند  کرده 

کشور هندوستان خواهد بود.

برنامه دولت برای پیوستن به اتحادیه 
بین المللی انرژی خورشیدی

گزارش

در پاییز امسال محقق شد؛

افزایش ۲ برابری ثبت نام مشترکان 
گاز تهرانی  در سامانه اصلاح موتور

هزار  از ۴  بیش  نام  ثبت  از  تهران  استان  گاز  مدیرعامل شرکت 
مشترک در »طرح ملی و رایگان اصلاح و بهینه سازی موتورخانه 
واحدهای  و  آموزشی  اداری،  تجاری،  مسکونی،  واحدهای 

گردشگری« در پاییز امسال خبر داد.
این  اجرای  گفت:  هدایی پور  سیدمحمد  نفت،  وزارت  از  نقل  به 
ایران به  طرح از ۲۲ مهرماه سال ۹۹ از طریق شرکت ملی گاز 
همه شرکت های گاز استانی ابلاغ شد و بهینه سازی موتورخانه ها 
شامل سه فعالیت عمده از جمله تنظیم مشعل، عایق کاری لوله ها 
و منبع ها و نصب دستگاه ضد رسوب می شود، که سرانجام با توجه 
به اقدام های انجام شده، بهینه سازی موتورخانه ها، کاهش مصرف 
نام  گاز و کاهش هزینه گازبها مشترکانی که در این طرح ثبت 

می کنند، به دنبال دارد.
فرهنگسازی  و  اطلاع رسانی  با  خوشبختانه  کرد:  تصریح  وی 
گسترده از طریق کانال های ارتباطی شرکت و گزارش های خبری 
این طرح  پاییز در  از ۴ هزار مشترک در فصل  تهیه شده بیش 
بازه  یک  طی  مشترکان،  پذیرش  مقدار  این  که  کردند  ثبت نام 

زمانی کوتاه به بیش از دو برابر افزایش یافته است.
مدیرعامل شرکت گاز استان تهران افزود: پس از ثبت نام مشترکان 
در سامانه، درخواست آنها ازسوی کارشناسان ما بررسی و نسبت 

به بهینه سازی موتورخانه ها اقدام می شود.
هدای پور با بیان اینکه این طرح یکی از طرح های تأثیرگذار در 
موتورخانه ها  بهینه سازی  کرد:  تصریح  است،  گاز  بهینه  مصرف 
نیز  آیندگان  تا  شده  طبیعی  گاز  مصرف  در  صرفه جویی  سبب 

بتوانند از این نعمت الهی بهره مند شوند.

افزایش بیکاری و نارضایتی اجتماعی 
با نیمه تعطیل شدن صنایع اروپا در 

زمستان سخت

 عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: قطع 
صادرات گاز روسیه به اروپا به صنایع کشورهای اروپایی ضربه زده 
است و به همین دلیل تعطیل یا نیمه تعطیل شدن این صنایع 
می تواند دامنه بیکاری را در این قاره افزایش دهد و نارضایتی های 

اجتماعی را به دنبال داشته باشد.
به گزارش ایرنا، جنگ روسیه و اوکراین تبعات زیادی داشت. در 
این جنگ که در واقع جنگ روسیه و اروپاست، جریان صادرات 
گاز روسیه به اروپا قطع شد. صنایع اروپا که وابستگی ۴۰ درصدی 
به گاز روسیه داشتند، به شدت آسیب دیدند. تا جایی که شاهد 
گاز  خوراک  به  نیاز  که  بودیم  محصولاتی  تولید  شدید  کاهش 

داشتند.
از سوی دیگر، اروپا در حال از دست دادن مزیت های صنعتی اش 
است و سرمایه ها از این قاره به سمت کشورهایی مانند چین و 
آمریکا در حال خروج هستند. این خروج سرمایه از صنایع اروپا 
به تازگی آغاز شده و با افزایش نرخ بهره دلار، شدت خواهد گرفت 
تا آمریکا بتواند از محل افزایش جذب سپرده  در سطح جهانی، 
تامین مالی تولید را تداوم بخشد و سرمایه گذاران صنعتی با خیالی 

آسوده در زیرساخت های صنعتی آمریکا به فعالیت بپردازند.
طبق داده های اقتصادی فدرال رزرو فقط در یک ماه انتهایی سال 
بانک های  به  دنیا  سراسر  از  دلار  میلیارد   ۴۰۰ از  بیش   ،۲۰۲۲
آمریکا و خرید اوراق خزانه  فدرال رزرو جهت گرفتن سود بدون 

حاشیه خطر سرازیر شده است.
این به معنای وضعیت بد صنایع اروپاست که درنهایت به از دست 
رفتن فرصت های صادراتی این قاره منجر خواهد شد. به طور کلی 
و  اروپا  اوکراین،  و  روسیه  اصلی جنگ  بازنده  که  گفت  می توان 

برنده اصلی نیز آمریکاست.
شهریار حیدری، عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس در گفت وگو با ایرنا با اشاره به اینکه بعد از رویارویی روسیه 
می توانستند  که  جایی  تا  غرب  و  اروپایی ها  اوکراین،  مقابل  در 
تجهیزات نظامی در اختیار اوکراین قرار دادند، اظهار کرد: روسیه 
در واکنش به این اقدام و به منظور کنترل اروپا به قطع صادرات 

گاز خود به این قاره اقدام کرد.
نیز تلاش هایی در راستای جایگزین کردن  اروپایی ها  افزود:  وی 
گاز روسیه به اجرا گذاشتند و تلاش کردند از انرژی برق استفاده 
آسیب های  اروپا  به  روسیه  گاز  صدور  قطع  درنهایت  اما  کنند. 
جدی به کشورهای این قاره وارد کرد. به طوری که شاهد بروز 

اعتراضات در کشورهای مختلف بودیم.
این نماینده مجلس گفت: بخش عمده ای از صنایع اروپا وابسته 
به گاز است که تا کنون از روسیه وارد می شد. بدیهی است که 
اروپایی  کشورهای  صنایع  به  اروپا  به  روسیه  گاز  صادرات  قطع 
ضربه زده است. مواردی مثل کاهش تولید محصولاتی همچون 
چدن و فولاد و ضربه خوردن صنایعی مانند تولید شیشه، خودرو، 

سرامیک، کاغذ و... دور از انتظار نبود.
گاز  صدور  قطع  آثار  کوتاه مدت  در  شاید  کرد:  تصریح  حیدری 
اقدام  این  آثار  بلندمدت  در  اما  نباشد،  مشخص  اروپا  به  روسیه 
بخش  شد.  خواهد  بیشتر مشخص  اروپایی  کشورهای  صنایع  بر 
استفاده می کنند و عدم  از گاز  اروپا  از صنایع مادر در  عمده ای 
دسترسی آن ها به این ماده قطعاً صنعت را در این قاره با مشکل 

مواجه می کند.
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وزیر نیرو گفت: برای آب تهران باید 
میزان  از  تا  دهد  رخ  جدیدی  اتفاق 
حداکثر  می شود  شهر  وارد  که  آبی 

استفاده را داشته باشیم.
در  نیرو  وزیر  محرابیان  اکبر  علی   
شهرداری  نامه  تفاهم  امضای  مراسم 
اینکه  بیان  با  نیرو  وزارت  با  تهران 
مدیریت  برای  خوبی  تجربه  تابستان 
نیز برای  برق داشته ایم گفت: اکنون 
حاکم  خوبی  همکاری  آب  مدیریت 

است.
سایر  به  نسبت  تهران  داد:  ادامه  وی 
عمده  و  است  متفاوت  کلانشهرها 
منابع  کنار  در  جهان  کلانشهرهای 
آبی مانند رودخانه یا دریا هستند اما 
کمتر شهری مانند تهران وجود دارد 

که در کنار منابع آبی نباشند.
و  توسعه  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر 
صورت  موئلفه ها  مبنای  بر  آمایش 
مصرف  مدیریت  به  باید  گفت:  گیرد 
تعداد  و  بپردازیم  آب  بازچرخانی  و 
تهران  در  آب  پساب  کارخانه های 
حاضر  حال  در  است  زیاد  بسیار 
باقی مانده  شرایط تصفیه پساب های 
آب  نهایت  در  که  است  گونه ای  به 
و  است  بهداشتی  کاملًا  شده  تولید 
غیر  مصارف  برای  محدودیتی  هیچ 

خانگی آن نداریم.
باید  تهران  آب  برای  کرد:  اظهار  وی 

میزان  از  تا  دهد  رخ  جدیدی  اتفاق 
حداکثر  می شود  شهر  وارد  که  آبی 
برنامه  پیشبرد  در  داشت  را  استفاده 
با  که  جا  هر  می توانیم  ما  توسعه 
کمبود برق روبرو هستیم، با نوسازی 
را  کمبود  این  جدید  منابع  تولید  و 
جبران کنیم اما آب ماده ای ارزشمند 
است که امکان تولید آن وجود ندارد 
و ما صرفاً تنها می توانیم منابع آبی را 

مدیریت و یا بازچرخانی کنیم.
محرابیان با اشاره به تفاهم نامه امروز 
نامه ۳ ساله  تفاهم  این  کرد:  تصریح 
حداقل  آینده  سال  در  باید  و  است 

نامه  تفاهم  این  مفاد  در  درصد   ۳۵
پیشرفت داشته باشیم.

تفاهم نامه  قالب  در  گفت:  نیرو  وزیر 
فاضلاب  و  آب  بخش  در  امروز 
فاضلاب  پروژه  در  تسریع  امیدواریم 
بی  باشیم.  شاهد  را   ۲۲ منطقه 
لزوم  با محدودیت های موجود  تردید 
بسزایی  اهمیت  از  مصرف  مدیریت 

برخوردار است.
شبکه  تکمیل  خصوص  در  وی 
فاضلاب منطقه ۲۲ نیز گفت: مسئله 
که  است  حادی  مسئله   ۲۲ منطقه 
البته برای تصفیه خانه این منطقه دو 

قرار  استفاده  مورد  همزمان  را  روش 
دادیم.

از  بهره گیری  یکی  گفت:  محرابیان 
ظرفیت خالی موجود در جنوب غرب 
تهران که نیمی از این پروژه اجرا شده 
و فاضلاب این منطقه را به این تصفیه 
خانه متصل می کند و از سوی دیگر با 
خانه خرگوش  تصفیه  معارضین  رفع 
و  تکمیل  منطقه  این  در  نیز  دره 
با  امیدواریم  شد.  خواهد  اجرایی 
نزدیک  آینده  در  پروژه  این  تکمیل 
در  مؤثر  گامی  شدن  برداشته  شاهد 

حوزه بازچرخانی آب باشیم.

وزیر نیرو مطرح کرد؛

برای آب تهران باید اتفاق جدیدی رخ دهد
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سلامت
خبر

 تبعات بسته شدن پنجره جمعیتی
 کشور

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران، نسبت به تبعات بسته 
شدن پنجره جمعیتی کشور هشدار داد.

نشست  در  قناعتی،  حسین  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
تهران،  پزشکی  علوم  دانشگاه  جمعیت  جوانی  قرارگاه 
جوانی  قرارگاه  در  اثرگذاری  اقدامات  اینکه  به  اشاره  با 
شاخص های  گفت:  است،  صورت گرفته  دانشگاه  جمعیت 
تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  محدوده  در  جمعیت  رشد 
از سایر دانشگاه ها بیشتر بوده است، این مهم بیانگر این 
است که مسئله فرزندآوری در این دانشگاه بسیار جدی 

پیگیری می شود.
وی افزود: کشوری که بالای ۸۰ میلیون نفر جمعیت داشته 
باشد، می تواند چرخه اقتصادی قابل قبولی را داشته باشد 

و توسعه یابد.
علمی  معتبر  نهاد  یک  که  آماری  داد:  ادامه  قناعتی 
نشان  است  کرده  منتشر   ۲۰۵۰ سال  برای  بین المللی 
می دهد کشورهایی که از لحاظ اقتصادی در جهان پیشرو 

خواهند بود، جمعیت بالایی دارند.
اگر  کرد:  تصریح  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
پنجره جمعیتی که به شدت کشور ما را تهدید می کند، 
بسته شود؛ بازکردن آن، نسل ها زمان می برد. اما با تلاش 
همکاران امید داریم، بتوانیم در سطح ملی اثرگذار باشیم. 
وظیفه انسانی، اخلاقی و دینی حکم می کند به این موضوع 

مهم، توجه ویژه داشته باشیم.
دانشگاه  بهداشت  معاون  منش  اولیایی  علیرضا  ادامه  در 
دانشگاه  خوشبختانه  اینکه  بیان  با  تهران،  پزشکی  علوم 
معاونان  همه  و  رئیس  حمایت  با  تهران  پزشکی  علوم 
تحرک خیلی زیادی در زمینه جوانی جمعیت را رقم زده 
است؛ تأکید کرد: در شرایط کنونی باید امکاناتی را فراهم 
کنیم تا همکاران و هموطنان با اشتیاق بیشتری به سمت 

فرزندآوری گام بردارند.

 وزیر بهداشت، درمان و علوم پزشکی گفت 
بندی  سهمیه  بطور  را  خاص  داروهای   :

توزیع می کنیم
در  اللهی  عین  بهرام   ، ایسنا  گزارش  به 
جمع  در  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه 
مورد  در  سوالی  به  پاسخ  در  خبرنگاران 
روند توزیع داروهای خاص ازجمله انسولین 
سهمیه  بطور  را  خاص  داروهای  گفت: 
انسولین  درمورد  می کنیم،  توزیع  بندی 
یا  به پزشک متخصص غدد  آنهایی که  هم 
آنها نسخه  برای  و  داخلی مراجعه می کنند 
به  دارو  این   ، شود  می  داده  الکترونیک 

صورت سهمیه ای ارائه می شود.
وی در پاسخ به این سووال که چرا این روند 
را برای توزیع داروهای دیگر در نظر گرفته 
: داروها چند دسته است  افزود  نمی شود، 
از جمله داروهای برندی و اختصاصی . هر 
دارو وضعیت خاص خود را دارد و درمورد 
را  بندی  سهمیه  انسولین  مثل  داروهایی 

انجام دادیم.
با  وگو  گفت  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
شدن  انجام  تمهیدات  مورد  در  خبرنگاران 
ورود  به  توجه  با  بهداشت  وزارت  سوی  از 
تصریح  کشور  به  کرونا  جدید  های  سویه 
واکسیناسیون  انجام  به  را  مردم  کرد: 

تشویق می کنیم و حتما کسانی که 6 ماه از 
تاریخ واکسیناسیونشان گذشته است، برای 
ما  مراکز  به  سریعا  مجدد،  واکسیناسیون 

مراجعه کنند.
ادامه داد: مراکز درمانی  این زمینه  وی در 
میزان  الحمدالله  هستند،  باش  آماده  همه 

هیچ  و  هست  کافی  اندازه  به  ما  تخت های 
نگرانی از نظر درمانی نداریم.

واکسن   6 ما  که  این  بیان  با  اللهی  عین 
مورد  در  هستند،  مناسب  همه  که  داریم 
مسافران  ورود  برای  شده  انجام  تمهیدات 
تصریح  چین  کشور  از  جمله  از  کشور  به 

کرد : در خصوص ورود مسافرین ، به پایانه 
پیش  که  کارهای  که  شده  داده  دستور  ها 
انجام  با وقت بیشتری  از این می کردند را 

دهند .
وزیر بهداشت در پاسخ به این سوال که آیا 
این یعنی تست گرفته می شود؟ گفت : بله

وزیر بهداشت : داروهای خاص را بطور 
سهمیه بندی توزیع می کنیم

وقتی صحبت از کاهش وزن به میان می آید، 
نیازهای  هم  اینکه  خاطر  به  غذاها  از  برخی 
تغذیه ای بدن را تامین می کنند و در عین حال 
شهرت  می کنند،  کمک  طولانی تر  سیری  به 

دارند.
به گزارش خبرنگار مهر به نقل از مدیسن نت، 
»کانی دیکمن«، مشاور تغذیه می گوید: »شما 
برای کاهش وزن به غذاهای گیاهی و به غلات 
آجیل ها،  لوبیاها،  میوه ها،  سبزیجات،  کامل، 
دانه ها می پردازید. اگرچه برخی رژیم های غذایی 
یا برنامه های غذایی خاص ممکن است برخی از 
این غذاها را محدود کنند، اما یک رژیم غذایی 
سالم می تواند شامل همه آنها، با توجه به اندازه 

وعده، باشد.«
وزن  کاهش  برای  غذایی  ماده  چند  ادامه  در 

توصیه می شود:
غلات کامل

غلات کامل در معرض فرآوری قرار نگرفته و 
مواد مغذی شأن حذف نشده است. غلات کامل 
همچنین می توانند تعادل خوبی بین پروتئین و 

کربوهیدرات ها ایجاد کنند.
فیبر  حاوی  غذاها  این  وزن،  کاهش  منظر  از 

هستند.
را سیر می کند  ما  داد: »فیبر  توضیح  دیکمن 
و بنابراین منحنی قند خون به سرعت کاهش 
نمی یابد، بنابراین اغلب نیاز به خوردن احساس 

نمی شود.«
انتخاب ها در این دسته می توانند بسیار متفاوت 
باشند. غلات کمتر شناخته شده ای مانند کینوا، 
ارزن یا بلغور، همراه با نان ها و پاستاهای گندم 
کامل، برنج قهوه ای و بلغور جو دوسر وجود دارد.

جو دوسر هم اخیراً از سوی انجمن قلب آمریکا 
مطرح شده است. جو دوسر در حالی که فوایدی 
برای سلامت قلب دارد، برای کنترل وزن نیز 

مفید است زیرا فیبر آن در آب غلیظ می شود و 
به فرد کمک می کند مدت طولانی تری احساس 

سیری کند.
چربی های سالم

به گفته مؤسسه ملی سلامت، چربی سالم انرژی 
می دهد و همچنین به روده کمک می کند تا 

ویتامین های خاصی را جذب کند.
چربی های غیراشباع سالم شامل انواع روغن هایی 
هستند که در دمای اتاق مایع هستند، مانند 
همچنین  زمینی.  بادام  و  کلزا،  سویا،  زیتون، 
چربی های  از  غنی  عنوان  به  ماهی های چرب 
آزاد، ساردین و شاه  از جمله ماهی  غیراشباع 
ماهی، در کنار آووکادو، آجیل و دانه ها فهرست 

شده اند.
کدو  آجیل،  چیا،  کتان،  شامل  سالم  دانه های 
گفته  به  هستند.  آفتابگردان  و  کنجد  تنبل، 
کلینیک مایو، اکثر آجیل ها سالم هستند، اما 
بهتر است آنها بدون نمک یا شیرین شده باشند.

دیکمن می گوید: »خوردن آجیل باعث می شود 
فرد احساس سیری کند.«

میوه ها و سبزیجات
مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری های ایالات 
متحده خاطرنشان کرد: کلید دریافت بیشترین 
با  آنها  و سبزیجات جایگزینی  میوه ها  از  بهره 

غذاهای پرکالری است.
این مواد غذایی بسیاری از مواد مغذی ضروری 
را فراهم می کنند و در عین حال دارای مقادیر 

کمی چربی، کالری و سدیم هستند.
دیکمن پیشنهاد می کند که آنها را با پروتئین 
بخورید تا مدت بیشتری سیر بمانید. به اندازه 
قسمت های میوه دقت کنید زیرا قند طبیعی 

زیادی دارند.
حبوبات، پروتئین های بدون چربی، پروتئین های 

گیاهی
یک متاآنالیز دانمارکی از مطالعات قبلی نشان 
میوه ها،  از  سرشار  گیاهخواری  رژیم  که  داد 

می تواند  دانه ها  و  حبوبات  آجیل،  سبزیجات، 
به کاهش وزن و کاهش قند خون کمک کند.

به گفته محققان، حبوبات، مانند طیف وسیعی 
سلولی  آسیب  از  می توانند  نخود،  و  لوبیا  از 
و  کنند  مبارزه  بیماری ها  با  کنند،  جلوگیری 

فشار خون و قند خون را کاهش دهند.
طبق گفته کلینیک مایو، انتخاب غذاهایی که 
چگالی انرژی بالاتری دارند، اما کالری کمتری 
دارند، می تواند به کاهش وزن کمک کند. علاوه 
بر بسیاری از غذاهایی که قبلًا ذکر شد، این مواد 
حیوانی  و  گیاهی  پروتئین های  شامل  غذایی 
مانند ماهی، گوشت بدون چربی و مرغ و لبنیات 
کم چرب و بدون چربی مانند ماست و سفیده 

تخم مرغ می شود.
غذاهای غنی از کلسیم و گیاهی نیز می توانند 
از این نیازها را برطرف کنند، از جمله  برخی 
سبزیجات  و  بادام  شیر  شده،  غنی   توفوی 

برگ دار.

برای کاهش وزن از کدام مواد غذایی استفاده کنیم

موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل   
گفت: برای مقابله با موادمخدر امروز به 
روزرسانی قوانین بیش از هر اقدام دیگری 

مورد نیاز است.
در  مومنی  اسکندر  ایرنا،  گزارش  به 
بررسی  برای  تفاهم نامه  امضای  مراسم 
حوزه  در  موجود  چالش های  و  مسائل 
رییس  حضور  با  موادمخدر  با  مبارزه 
شورای  مجلس  پژوهش های  مرکز 
شقایق  فرهنگی  مجتمع  در  اسلامی 
هر  باید  موادمخدر  با  مقابله  برای  افزود: 
و  مقابله  درمان،  پیشگیری،  روش  چهار 
توانمندسازی به صورت مستمر پیگیری 
نظر  براساس  چالش  مهمترین  اما  شود، 
کارشناسان، ضعف و کاستی های قانونی 

و لزوم اصلاح قوانین است.
شرایط  با  قوانین  باید  داشت:  اظهار  وی 
روز در حوزه مبارزه، پیشگیری و درمان 
از  البته  که  اصلاح شود  توانمندسازی  و 

پشتوانه کارشناسی نیز برخوردار است.
مومنی تاکید کرد: یکی از این مشکلات 
قانونی در حوزه درمان است  و خلأهای 
و  ماه خلاصه  به سه  را  درمان  دوره  که 
محدود کرده که با واقعیت و نیاز معتادان 

همخوانی ندارد.
مشکلات  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
قانونی در حوزه برخورد با قاچاقچیان و 
توزیع کنندگان مواد است، امروز قوانین 
قاچاقچیان  مالی  بنیان های  نمی توانند 
عدم  صورت  در  و  کنند  ریشه کن  را 
نمی توان  قاچاق  مالی  بنیان  هدف گیری 
به بازدارندگی رسید و بر سر این موضوع 

اجماعی بین المللی وجود دارد.

سالانه پنج هزار فوتی ناشی از سوءمصرف 
موادمخدر در کشور

از ٣۰۰  بیش  دنیا  اظهار داشت: در  وی 
وجود  موادمخدر  کننده  مصرف  میلیون 
دارد و سالانه بیش از ۵۰۰ هزار نفر در 
سهم  بالاترین  که  می میرند  مصرف  اثر 
این مرگ و میر با بیش از ١۰۰ هزار نفر 

مربوط به کشور آمریکا است.
دبیرکل ستاد مبارزه با موادمخدر با اشاره 
هزار  پنج  از  بیش  با  نیز  ایران  اینکه  به 
از سوءمصرف موادمخدر در  ناشی  فوتی 
سال مواجه است افزود: به دلیل افزایش 
کشت و تولید موادمخدر در افغانستان در 

این حوزه با چالش مواجه هستیم.
ایران تنها در دهه 6۰  مومنی گفت: در 
بودیم  مواجه  مصرف  شیوع  و  کاهش  با 
افزایش مصرف مواد  اما در دیگر دهه ها 
که  است  حالی  در  این  است  داشته  را 
در حوزه مقابله با این معضل تلاش های 
بسیاری صورت گرفته و شهدا و جانبازان 

بسیاری تقدیم شده است.
وی با بیان اینکه در حوزه پیشگیری از 
است  نشده  استفاده  توانمندی ها  همه 
ادامه داد: ایران در کنار کشور افغانستان 
قرار  جهان  تریاک  تولید  درصد   ٩۰ با 
دارد و در دهه های اخیر نیز با رشد ۵۰ 
این  در  تریاک  کشت  و  تولید  درصدی 
کشور مواجه هستیم. به همین دلیل در 
حوزه درمان و پیشگیری با وجود تلاش ها 

از تمام ظرفیت ها استفاده نشده است.
وی اظهار داشت: در حوزه توانمندسازی 
نیز با کاستی های بسیاری مواجه هستیم، 
دنبال  به  که  کشورهایی  از  بسیاری 

بوده اند  موادمخدر  مصرف  آزادسازی 
برخی مواد را آزاد و قانونی اعلام کردند 
که این موضوع به دلیل نداشتن خروجی 
به  است  داده  عکس  نتیجه  مناسب 
گونه ای که طبق آمار سازمان ملل متحد، 
به  کشورها  این  در  فوتی  افزایش  شاهد 

ویژه در بین زنان هستیم.
ادامه  موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
داد: همچنین آزادسازی برخی موادمخدر 
منجر به افزایش توزیع و قاچاق نیز شده 

است.
وی تصریح کرد: برخی از داروهای درمان 
فقط  کشورها  سایر  و  ایران  در  کننده 
تحت عنوان داروهای نگهدارنده هستند و 
درمان کننده نیستند، اما برخی داروهای 
روشی  به مصرف،  میل  کاهش  با  جدید 
با تکیه بر  ایران نیز  درمانی دارد که در 
توان داخلی، این داروها باعث کاهش ٧۰ 
درصدی میل به مصرف و تبعات آن شده 

است.
یک  مخدر  مواد  با  مقابله  گفت:  مومنی 
سیکل و چرخه است که باید همه اجزای 
آن به طور مناسب کار کنند تا معتاد و 
آسیب دیده به زندگی و شهروندی عادی 

بازگردد.
بیشتر مشکلات حوزه موادمخدر مربوط 

به حوزه قانونگذاری است
تفاهم نامه  انعقاد  به  اشاره  با  مومنی 
مجلس  پژوهش های  مرکز  با  همکاری 
این  امضای  با  گفت:  اسلامی  شورای 
و  میان مجلس  باب همکاری  تفاهم نامه 
ستاد مبارزه با موادمخدر قوی تر می شود 
موادمخدر  حوزه  مشکلات  بیشتر  زیرا 

مربوط به حوزه قانونگذاری است.
وی افزود: در حوزه پژوهش آمادگی داریم 
از پایان نامه های دانشگاهی در حوزه  که 
موادمخدر در هر چهار بعد استقبال کنیم 
توانمندتر شدن  باعث  این مسئله هم  و 

ستاد مبارزه با موادمخدر می شود.
دبیرکل ستاد مبارزه با موادمخدر اظهار 
نیازمند  نیز  بودجه  حوزه  در  داشت: 
تعاملات هستیم که باید مجلس شورای 
اسلامی و مرکز پژوهش ها به این موضوع 
موقع  به  تزریق  شاهد  تا  کرده  ورود 

اعتبارات باشیم.
مرکز پژوهش های مجلس آماده ورود به 
با موادمخدر  حوزه اصلاح قوانین مبارزه 

است
رییس مرکز پژوهش های مجلس شورای 
این  همه جانبه  آمادگی  از  نیز  اسلامی 
مرکز برای مبارزه با موادمخدر خبر داد و 
گفت: مرکز پژوهش ها آمادگی دارد برای 

اصلاح قوانین این حوزه نیز وارد شود.
مراسم  این  در  نیز  نگاهداری  بابک 
از  یکی  پژوهش ها  مرکز  داشت:  اظهار 
مجلس  به  مختص  و  نظام  دارایی های 
و  آمادگی  از  اما  است  اسلامی  شورای 
این ظرفیت برخوردار است که به تمامی 
مردم  به  خدمتگذار  و  مردمی  نهادهای 

خدمات دهد.
در  گزارش  هزار   ١٣ تاکنون  افزود:  وی 
حوزه های مختلف حکمرانی توسط مرکز 
پژوهش های مجلس ارائه شده است و به 
طور قطع در حوزه مقابله با موادمخدر نیز 
برای اصلاح  دارد که  آمادگی وجود  این 

قوانین وارد شود.
نگاهداری گفت: در حوزه نظارت و اجرا 
گزارش های  ارائه  ظرفیت  مرکز  این  نیز 
در  دولت  و  نمایندگان  برای  راهبردی 
هم  دارد،  را  مخدر  مواد  با  مقابله  جهت 
بازوی تقنینی و هم نظارتی و همچنین 
آمادگی  این  از  ما  پژوهشی  بازوی 

برخوردار است.
ادامه  مجلس  پژوهش های  مرکز  رییس 
از  رویداد  و ۵۰۰  هزار  یک  تاکنون  داد: 
سوی مرکز پژوهش ها برگزار شده است 
با مواد مخدر نیز با  که در حوزه مبارزه 
اجرای رویدادهای این چنینی از ظرفیت 
مند  بهره  بنیان  دانش  حوزه  و  نخبگان 

شد.
مرکز  آمادگی  از  همچنین  نگاهداری 
پرداخت  برای  مجلس  پژوهش های 
و  دانشجویان  از  کمک هزینه و حمایت 
پژوهشگران خبر داد و گفت: در این راستا 
از پایان نامه های پژوهشی و دانشگاهی نیز 

حمایت می کنیم.

مقابله با موادمخدر نیازمند به روزرسانی قوانین کشور است

خبر

مرکز پژوهش های مجلس به موضوع 
مهاجرت پزشکان ورود کند

بر  مجلس،  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  سخنگوی 
پژوهش های  مرکز  سوی  از  گزارشی  تهیه  ضرورت 
از  پزشکان  مهاجرت  علل  بررسی  منظور  به  مجلس 

کشور تاکید کرد.
تشریح  در  شیخی،  زهرا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
نشست کمیسیون بهداشت و درمان مجلس، از بررسی 
برقراری عدالت درون بخشی نظام سلامت )اصلاح نظام 
معاون  حضور  با  رشته ای(  بین  توازن  برای  پرداخت 
آموزشی،  بهداشت،  معاونت های  نمایندگان  و  درمان 
بهداشت، مسئولان سازمان  وزارت  توسعه  و  پژوهشی 
نظام پزشکی، فرهنگستان علوم پزشکی، سازمان برنامه 
و بودجه و مرکز پژوهش های مجلس خبر داد و گفت: 
پرداخت  نظام  اصلاح  که  شد  مطرح  نشست  این  در 
برای توازن بین رشته ای، مکانیسم، خرید راهبردی و 
توجه  آن  به  که  است  مهم  امری  عملکردی  پرداخت 
نشده و اگر به دنبال رفع مشکل هستیم باید بررسی 

تخصصی بیشتری انجام شود.
وی افزود: یکی از مهم ترین علت مهاجرت پزشکان نحوه 
پرداخت ها و ناچیز بودن برخی تعرفه ها است و در اسرع 
وقت باید ساماندهی فوری خدمات سرپایی مورد توجه 

قرار گیرد.
شیخی ادامه داد: بر اساس اظهارات یکی از مسئولان 
الزحمه  حق  میزان  جاری  سال  در  نشست  در  حاضر 
هم  به  نزدیک  خصوصی  و  دولتی  بخش  در  پزشکان 
جبران  و  شود  یکسان  آینده  سال  است  قرار  و  است 
اختلاف  چند  هر  است  بیمه  عهده  بر  هزینه ها  دیگر 
پرداخت های فاحش ناشی از زیرمیزی و یا اعمال غیر 
ضرور گزارش می شود که باید با مکانیسم نظارتی مورد 

رسیدگی قرار گیرد.
درمان  و  بهداشت  کمیسیون  اعضای  شد:  یادآور  وی 
مرکز   ١۴۵۰ مشکل  حل  که  کردند  تاکید  مجلس 
درمانی فاقد پزشک عمومی و پرداخت فوق العاده خاص 
به پزشکان مناطق محروم باید مورد توجه جدی قرار 

گیرد و همچنین بیمه ها نیز تقویت شوند.

سال پنجم - شماره   8167

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022001904   مورخ 1401/8/22 هیات رسیدگی به اسناد عادی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اسماعیل جهان پور فرزند وهابعلی به شماره شناسنامه 
5688 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 58/22 مترمربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود 
جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

مشکلات پایگاه های امدادی/لزوم تقویت داروخانه های هلال احمر
رئیس جمعیت هلال احمر بر لزوم رفع مشکلات 
داروخانه های  تقویت  و  امدادی   پایگاه های 

هلال احمر تاکید کرد.
احمر  هلال  جمعیت  رئیس  کولیوند  پیرحسین 
و  دیدار  مجلس  نمایندگان  از  تعدادی  با  امروز 

گفت و گو کرد.
رئیس جمعیت هلال احمر در این دیدار بر لزوم 
احمر،  هلال  امدادی  پایگاه های  مشکلات  حل 

هلال احمر  شعب  نیاز  مورد  تجهیزات  تامین 
در  احمر  هلال  داروخانه های  تقویت  و  استانی 

سطوح استانی تاکید کرد.
بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو  همتی  حسن 
عضو  دیدار  این  در  اسلامی  شورای  مجلس 

داوطلب هلال احمر شد.
نماینده  لهونی،  تن  زره  آرش  دیدار  این  در 
بامیری،  حسین  مجلس؛  در  جوانرود  مردم 

مجلس،  در  خانمیرزا  و  لردگان  مردم  نماینده 
و  دژ  شاهین  مردم  نماینده  همتی،  حسن 
ساردوئی،  اعظمی  الله  ذبیح  مجلس،  در  تکاب 
مجلس،  در  عنبرآباد  و  جیرفت  مردم  نماینده 
مردم  نماینده  چگینی،  گودرزوند  مهرداد 
نماینده  حیدری،  شهریار  مجلس،  در  رودبار 
در  گیلانغرب  ذهاب،  سرپل  قصرشیرین،  مردم 
نماینده  پی،  بند  محسنی  علی  محمد  مجلس، 

مجلس،  در  کلاردشت  و  چالوس  نوشهر،  مردم 
در  نهاوند  مردم  نماینده  شهبازی،  علیرضا 
مردم  نماینده  فروردین،  محمدمهدی  مجلس، 
مجلس،  در  کارزین  قیرو  فراشبند،  فیروزآباد، 
در  خدابنده  مردم  نماینده  حسینی،  البرز 
اردبیل،  مردم  نماینده  بدری،  صدیف  مجلس، 
نیر، نمین و سرعین در مجلس با دکتر کولیوند 

دیدار و گفت و گو کردند.

چهارشنبه 21 دی 1401



اخبار

امام جمعه کرمانشاه: مسوولان باید با همه 

توان برای رفع مشکلات مردم تلاش کنند

 نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمانشاه، بر 
و  تمامی ظرفیت ها  از  استفاده  با  مردم  رفع مشکلات 
امکانات موجود تأکید کرد و گفت: مسوولان باید با همه 
توان و به صورت همه جانبه پیگیر مسایل استان باشند.

به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی دفتر نماینده 
ولی فقیه در استان، آیت الله »مصطفی علما« در دیدار 
استاندار کرمانشاه که در محل دفتر نماینده ولی فقیه 
در استان و امام جمعه کرمانشاه برگزار شد، افزود: باید 
سه موضوع را مدنظر قرار داد، اول امر ازدواج جوانان، 
در  موضوعات  این  اگر  زیرا  و سوم مسکن،  دوم شغل 
مرتفع  مشکلات  از  بسیاری  شود  حل  استان  سطح 

خواهد شد.
تصریح  استان  بالقوه  دانستن ظرفیت های  مهم  با  وی 
استاندار  زیرنظر  باید  اجرایی  های  دستگاه  همه  کرد: 

نسبت به رفع بیکاری اقدام اساسی کنند.
حضور  از  خوشحالی  اظهار  با  نیز  کرمانشاه  استاندار 
با استفاده از  باید با همه توان و  در این استان گفت: 
اورژانسی  صورت  به  استان  در  موجود  های  پتانسیل 
نسبت به رفع مشکلات اقدام شود و از موقعیت های 

ارزشمند موجود استفاده بهینه شود.

اجرای طرح روستای نوفن 

صندوق کارآفرینی امید امنیت 

غذایی کشور را افزایش می دهد

صندوق  کار  و  کسب  بوم  زیست  توسعه  مدیرکل 
بهره وری لازم در  به عدم  اشاره  با  امید،  کارآفرینی 
روستای  طرح  اجرای  گفت:  کشاورزی  تولیدات 
فناوری  و  دانش  ورود  از  که  این صندوق  "نو فن" 
به اقتصاد روستا و تولیدات کشاورزی حمایت ویژه 
وری  بهره  افزایش  موجب  کند،  می  تسهیلاتی 

محصولات و امنیت غذایی کشور می شود.
روز  حسنی  محمدصادق  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
به  فناوری  انتقال  اندیشی  هم  رویداد  در  دوشنبه 
نمایندگان  حضور  با  که  کرمانشاه  استان  روستاها 
در  استان  مسئولان  و  بنیان  دانش  های  شرکت 
استانداری کرمانشاه برگزار شد، با اشاره به اهمیت 
اشتغال و تولید محصولات روستایی در تامین امنیت 
صندوق  تسهیلات  درصد   ۴۵ افزود:  کشور،  غذایی 
کارآفرینی امید از سال ۹۷ تا شهریور سالجاری به 

حوزه کشاورزی اختصاص یافته است.
وی با اشاره به عدم بهره وری لازم در بخش های 
مختلف اقتصاد از جمله کشاورزی؛ گفت: از این ۴۵ 
درصد تسهیلات صندوق به بخش کشاورزی فقط ۷۰ 
درصد آن به پرورش دام سبک و سنگین اختصاص 
یافته و این در حالی است که ما شاهد درآمدزایی و 

اشتغال دامداری به روش سنتی نیستیم.
افزوده در تولید  افزایش بهره وری و ارزش  حسنی 
محصولات کشاورزی را از مهم ترین اهداف راهبردی 
پشتیانی  و  حمایت  در  امید  کارآفرینی  صندوق 
شرکت های دانش بنیان عنوان کرد و افزود: در طرح 
روستای  نوفن به دنبال انتقال این فناوری و دانش 
به بخش کشاورزی روستایی هستیم تا به این هدف 

ارتقا بهره وری در تولیدات روستایی برسیم.
وی در ادامه با اشاره به اجرای موفقیت آمیز طرح 
روستای نوفن در برخی از استان های کشور مانند 
کرمان،  و  گیلان  بلوچستان،  سیستان  هرمزگان، 
گفت: اجرای این طرح در کرمانشاه به عنوان هفتمین 
استان کشور در دستور کار صندوق کارآفرینی امید 
که در آینده به صندوق پیشرفت و عدالت تغییر نام 

می دهد، است.
حسنی از تمام مراکز تحقیقات دستگاه های اجرایی، 
مراکز رشد، دانشگاه ها و مراکز علمی و شرکت های 
دانش بنیان استان کرمانشاه خواست با ارایه طرح و 
ایده های خلاق و نوآورانه در راستای افزایش بهره 
وری و همچنین ارزش افزوده محصولات، صنایع و 
صندوق  های  حمایت  از  استان  روستایی  تولیدات 

کارآفرینی امید در این طرح استفاده کنند.
این مقام مسئول؛ صندوق کارآفرینی امید را حلقه 
واسطه کسب و کارهای خُرد روستایی و شرکت های 
دانش بنیان دانست و گفت: یکی از اهداف تشکیل 
در  خُرد  کارهای  و  کسب  از  حمایت  صندوق  این 
کشور بوده بویژه در سطح روستاها که معمولا طرح 
های اشتغالزا خرده است برهمین اساس این کسب و 
کارها را به شرکت های دانش بنیان وصل می کنیم، 
امروز جوابگو  از روش های سنتی کشاورزی که  تا 
اشتغال  و  درآمد  نظر  از  روستایی  جامعه  خود  نیاز 
نیست، دست بردارند و به روش های نوین همراه با 
تکنونولوزی روی بیاورند و برچالش عدم بهره وری در 

تولیدات کشاورزی فایق بیاییم.
حسنی اشتغالزایی فارغ التحصیلان دانشگاهی و افراد 
بیکار روستایی را از دیگر مزایای مهم اجرای طرح 
عنوان  امید  کارآفرینی  صندوق  در  نوفن  روستای 
کرد و بیان داشت: از دیگر مزایای این طرح افزایش 
با ورود  بهره وری در دیم زار های کشور است که 
تکنولوزی و علم به کشت و کارهای مزارع دیم شاهد 

ارتقا بهره وری چند برابری آنها خواهیم بود.

از  باید  همه  کرد:  تاکید  کرمانشاه  استاندار   
فرصت ها و ظرفیت های ثروت آفرین استان باخبر 
باشند و رانت این اطلاعات در دست عده ای خاص 

نباشد.
به گزارش ایرنا، »محمدطیب صحرایی« یکشنبه 
شب در نشست کاری با مدیرکل سازمان صنعت، 
مجموعه  این  معاونین  و  استان  تجارت  و  معدن 
افزود: خوشبختانه در سفر پرخیر و برکت رییس 
جمهور به استان کرمانشاه اعتبارات مناسبی برای 
حوزه های مختلف از جمله حوزه صنعت و معدن 

اختصاص یافت.
وی اظهار داشت: در گام دوم برای جذب سریع 
این اعتبارات و تحقق اهداف و اولویت های سفر 
نیازمند یک پیگیری  دکتر رییسی به کرمانشاه، 
همه جانبه از سوی مدیریت ارشد استان، دستگاه 
شورای  مجلس  در  استان  نمایندگان  و  مربوطه 

اسلامی است.
میان  این  در  کرد:  تاکید  کرمانشاه  استاندار 
دستگاهی مانند سازمان صمت علاوه بر این راه 
ها  بانک  وزارتخانه،  طریق  از  باید  متداول،  های 

را مجاب به پرداخت سریع این تسهیلات کند تا 
بسترهای لازم برای تکمیل سریع پروژه ها و ایجاد 

ظرفیت های جدبد اشتغال فراهم شود.
به پرداخت سریع  بانک ها را مجاب  باید  صمت 

تسهیلات اشتغالزایی کند
وی ادامه داد: سازمان صمت استان گزارش دقیقی 
پیرامون آخرین وضعیت مصوبات سفر، تسهیلات 
مصوب شده، تخصیص های تحقق یافته در حوزه 
اصلی عدم  موانع  این سازمان و همچنین  کاری 
تعامل  نحوه  و  تسهیلات  این  پرداخت  تحقق 
ارایه  استان  ارشد  به مدیریت  را  بانک های عامل 

دهد.
استاندار کرمانشاه در بخش دیگری از سخنانش 
نیمه  و  راکد  واحدهای  کردن  فعال  اهمیت  به 
بخش  در  که  کسانی  گفت:  و  پرداخت  فعال 
تولید، سرمایه گذاری می کنند در واقع متحمل 
یک هزینه مالی سنگین می شوند و همه مدیران 
موظف به همراهی و همکاری با این کارآفرینان 
بیشتر  کارآفرینی  و  تولید  روند  در  تسهیل  برای 

هستند.

وی تاکید کرد: برای مدیریت ارشد استان بسیار 
مهم است که دستگاه های مرتبط با تولید همانند 
افزایش  برای  را  خود  توان  تمام  صمت  سازمان 
فعال  همچنین  و  پویا  واحدهای  توانمندی های 

کردن واحدهای راکد و نیمه فعال به کار گیرند.
گزارش  یک  ارایه  خواستار  همچنین  صحرایی 
گرفته  صورت  پیگیری های  روند  از  تحلیلی 
پیرامون مشکلات و موانع واحدهای فعال، نیمه 
فعال و راکد در سطح استان و همچنین واحدهای 
لغو پروانه شده، توسط سازمان صمت شد و در 
گزارش  این  علمی  تحلیل  کرد:  عنوان  ادامه 
می تواند در زمینه دست یابی به یک برآیند کلان 
همچنین  و  سرمایه گذاری  مزیت های  مورد  در 
موانع پیش روی بخش های مختلف  و  مشکلات 

صنعتی استان، بسیار راهگشا باشد.
وی عنوان کرد: فهم این موضوع که چه صنایعی در 
کرمانشاه موفق بوده اند و کدام پروژه ها در کدام 
حوزه ها به شکست انجامیده و یا کدام واحدها در 
رکود و انفعال به سر می برند، برای شتاب بخشیدن 

به روند پیشرفت استان بسیار مهم است.

استاندار کرمانشاه افزود: همچنین در حوزه اصناف 
نیز باید یک گزارش تجمیعی و تحلیلی به صورت 
اصناف  با  مرتبط  مختلف  های  حوزه  از  ماهانه 
مانند تخلفات، گرانفروشی ها و شکایات مردمی با 
و شهرستانی  استانی  و  برش های مختلف صنفی 
ارایه شود تا بر مبنای آن به پویایی و توازن بیشتر 
مردم  بهره مندی  به  همچنین  و  بازار  و  اصناف 
در  ارزان تر،  خدمات  از  کرمانشاه  استان  شریف 

دسترس تر و باکیفیت  بهتر، کمک کنیم.
باید فضای تعامل و همدلی در استان تقویت شود

وی در بخش دیگری از سخنانش به حوزه معدن 
پرداخت و گفت: بخشی از ظرفیت های تولیدی و 
اشتغال استان به حوزه معدن اختصاص دارد ولی 
متاسفانه مردم و به ویژه روستائیان تصور مثبتی 
از فعالیت های این حوزه ندارند و بیشتر از منظر 
تخریب طبیعت و مراتع و ایجاد رانت برای عده ای 

خاص، به این حوزه نگاه می کنند.
صحرایی تصریح کرد: سازمان صمت علاوه نظارت 
بر رعایت ضوابط قانونی و رعایت عدالت در حوزه 
معدن و تشریح مسئولیت های اجتماعی این حوزه، 
باید به تشریح و تبیین آثار مثبت این حوزه در 
ثروت آفرینی، بهبود معیشت و ایجاد اشتغال برای 

جوانان شهر و روستا بپردازند.
وی تاکید کرد: باید فضای تعامل و همدلی میان 
حوزه های مختلف مدیریتی، تولیدی و خدماتی 
با یک  ارایه شده  با مردم تقویت شود و خدمات 
با احترام به  جلوه مناسب و در یک بستر همراه 
کرمانشاه  شود.استاندار  ارایه  عزیز  شهروندان 
خاطرنشان کرد: حکومت اسلامی با مردم و برای 
مردم است و فرآیند مردمی سازی در حوزه های 
خواهان  همچنین  بیفتد.وی  اتفاق  باید  مختلف 
تشریح فرصت ها و مزیت های حوزه های مختلف 
برای عموم مردم شد و گفت: مردم از بسیاری از 
فرصت های سرمایه گذاری بی خبرند و در بخش 
هایی نصیب دلال ها می شوند در حالیکه باید این 
فرصت ها نصیب همه شود نه برای عده ای خاص 
نفر جمعیت  میلیون  با ۲  استان کرمانشاه  باشد. 
دارای بیش از یک هزار واحد تولیدی با بیش از 

۳۰ هزار نفر اشتغالزایی است.

استاندار: همه کرمانشاهی ها باید از فرصت های 
ثروت آفرین استان با خبر باشند

اخبار

شرکت آب و فاضلاب کرمانشاه نسبت به 

یخ زدگی کنتور و لوله های آب هشدار داد

استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  عمومی  روابط  مسئول   
کرمانشاه با اشاره به هشدار هواشناسی نسب به کاهش 
به  آینده؛  روزهای  در  استان  هوای  دمای  محسوس 
و  کنتور  زدگی  یخ  احتمال  به  نسبت  آب  مشترکان 
عایق بندی  و خواستار  داد  لوله های آب هشدار  خطوط 

آنها شد.
»محمد صالح حزینی« در گفت و گو با خبرنگار ایرنا، 
افزود: مشترکان آب با عایق های حرارتی، پشم شیشه، 
پارچه و پتو، کنتور و خطوط لوله های آب شرب منازل 

و ادارات را عایق بندی کنند.
در  منازل  آب  تاسیسات  و  کنتور  از  حفاظت  بر  وی 
برابر سرما تاکید کرد و گفت: مشترکانی که تانکر آب 
در معرض هوای آزاد دارند حتما نسبت به عایق بندی 
حراراتی، پشم شیشه و حتی پتو پیچ یا پارچه پیچ آن 
مبادرت کنند و در صورت غیر نیاز بودن آن را تخلیه 

نمایند.
حزینی در ادامه گفت: افراد در صورت یخ زدگی کنتور 
آب به هیچ وجه برای آب کردن یخ آن از آتش مستقیم 
مانند  مستقیم  غیر  گرمای  با  را  آن  و  نکنند  استفاده 

سشوار باز کنند.
حزینی همچنین از خانواده و مشترکان خواست از باز 
گذاشتن شیر آب برای جلوگیری از یخ زدگی جداّ خود 
داری کنند؛ زیرا با این سرما و برودت اصلا تاثیری ندارد 
و آب را الکی به هدر می دهند به همین خاطر با پارچه و 
پشم شیشه آن را بپوشانند و عایق بندی کنند که راحت 

تر و دائمی تر است.
شهروندان در صورت مشکل با سامانه تلفنی ۱۲۲ تماس 

بگیرند
وی در قسمت پایانی صحبت های خود گفت: یخ زدگی 
لوله آب موضوعی است که می توان در زمان مناسب مانع 
از آن شد و از خسارت به تاسیسات آب جلوگیری کرد و 
توصیه می شود از راهکار های مناسب برای جلوگیری از 

یخ زدگی کنتور آب نیز استفاده نمایید.
حزینی در پایان از شهروندان و افراد خواست در صورت 
اتفاقات  و  حوادث   ۱۲۲ تلفنی  سامانه  با  مشکل  بروز 

شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه تماس بگیرند.
استان ۲ میلیون نفری کرمانشاه ۳۷۰ هزار مشترک آب 
دارد که از این تعداد بیش از ۳۰۰ هزار مشترک مربوط 

به کلانشهر یک میلیون نفری کرمانشاه است.
هشدار سطح زرد هواشناسی کرمانشاه نسبت به کاهش 

دمای هوا
اداره کل هواشناسی استان کرمانشاه با صدور اطلاعیه ای 
نسبت به کاهش محسوس دمای هوا و انباشت آلاینده 
استان  در  هفته  پایان  تا  سه شنبه  روز،  از  جوی  های 

هشدار سطح زرد صادر کرد.
در  کرمانشاه  استان  هواشناسی  پیش بینی  اداره  رییس 
گفت و گو با ایرنا اظهار کرد: استقرار شرایط پایدار در 
روز  تا  امروز  از  جوی  شرایط  این  بروز  موجب  منطقه 

جمعه هفته جاری در استان خواهد شد.
»سعید قاسمی« افزود: بر همین اساس کاهش حداقل 
دمای شبانه بین پنج تا ۹ درجه و ماندگاری هوای سرد و 
انباشت آلاینده های جوی طی این مدت در استان پیش 

بینی می شود.

استاندار آذربایجان شرقی: حل 

مشکلات مناطق محروم اولویت 

دولت سیزدهم است

و  محروم  مناطق  مشکلات  حل  آذربایجان شرقی،  استاندار 
کم برخوردار را از اولویت های دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: 
بلکه  نیست  این مشکلات شعار  رفع  برای  مردمی  دولت  عزم 
و  یابد  راه  استان  مدیران  پود  و  تار  به  باید  رسالت  عنوان  به 
عملیاتی شود. استاندار آذربایجان شرقی در نشست شورای اداری 
افزود:  شد،  برگزار  هوراند  شهرستان  در  که  آذربایجان شرقی 
معتقدیم اگر مناطق محروم از آبادانی و عمران لازم برخوردار 
شود، بخشی از مشکلات شهری ما نیز رفع می شود زیرا مردم 
تامین  برای  صفا  و  از صدق  برخورداری  عین  در  مناطق  این 

نیازهای مردم شهرهای دیگر می کوشند.
وی اظهار داشت: این مناطق نیازمند توجه هستند و اگر تا به 
امروز هم کمتر مورد توجه قرار گرفته است، باید از این به بعد 
توجه ها بیشتر شود زیرا اگر نظام در این مناطق سرمایه گذاری 

کند، بهره وری چند برابر خواهد شد.

9استان ها

 سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
اجرای  به  اشاره  با  کرمانشاه  استانداری 
صندوق  »نوفن«  روستای  اقتصادی  طرح 
ورود  راستای  در  امید،  و  کارآفرینی 
روستایی،  تولیدات  به  فناوری  و  تکنولوژی 
اقتصاد  درصد   ۶ دیجیتال؛  اقتصاد  گفت: 
کشور را تشکیل می دهد که این میزان در 

استان کرمانشاه خیلی کمتر است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، » وحید محمدی« 
انتقال  اندیشی  هم  رویداد  در  دوشنبه  روز 
که  روستایی  کارهایی  و  کسب  به  فناوری 
مدیرکل  حسنی    محمدصادق  حضور   با 
صندوق  کار  و  کسب  بوم  زیست  توسعه 
کرمانشاه  استانداری  در  امید  کارآفرینی 
مشکلات  مهمترین  از  یکی  شد؛  برگزار 
عدم  را  اقتصادی  ها  بخش  همه  در  کشور 
بهره وری دانست و افزود: برای افزایش بهره 
و  فناوری  از  استفاده  باید  اقتصاد  در  وری 
وارد  را  اقتصادی  های  بخش  به  تکنولوژی 

کنیم.
وی همچنین یکی از عوامل عدم بهره وری 
در کشور و استان را مدیریت سنتی عنوان 
کرد و گفت: متاسفانه در همه جا برای ورود 
تکنولوژی و فناوری و بکارگیری روش های 
نوین از سطح ادارات گرفته تا روستاها یک 
مقاومتی وجود دارد، به همین خاطر برای 
اجرای طرح نوفن )ورود شرکت های دانش 
به  روستایی(  تولیدات  به  فناوری  و  بنیان 
و  آموزش  باید  کار  ترین  اساسی  روستاها، 

فرهنگ سازی باشد.
محمدی هدف اصلی از اجرای طرح روستای 
نوفن را افزایش بهره وری تولیدات روستایی 
با  روستا  ذات  داشت:  بیان  و  کرد  اعلام 
تولید محصولات عجین است و ما در اینجا 
مشکل بهره وری داریم، بنابراین هدف مهم 

در این طرح افزایش بهره وری در تولیدات 
روستایی است.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
افزایش  ادامه؛  در  کرمانشاه  استانداری 
موجب  را  روستایی  تولیدات  در  وری  بهره 
اظهار  و  دانست  آنها  برای  کافی  درآمد 
در  خوب  درآمد  از  روستاییان  اگر  داشت: 
روستاها برخورد دار باشند برای یافتن کار 
نمی  پناه  شهرها  نشین  حاشیه  محلات  به 
در شهرها  نشینی  و مشکلات حاشیه  برند 

بوجود نمی آید.
از  دیگری  بخش  در  همچنین  محمدی 
تسهیلات  درصد  پرداخت ۷۰  از  سخنانش 
روستایی و عشایری به دام سبک و سنگین 
توسط صندوق کارآفرینی امید انتقاد کرد و 
گفت: همه می دانیم این پرداخت تسهیلات 

موجب ایجاد شغل در استان نشده و افراد 
دریافت  وام  ها،  دام  کردن  عوض  آغول  با 
علوفه  گرانی  و  با خشکسالی  وگرنه  کردند 
و نهاده های دامی، اصلا درآمد زایی اتفاق 

نیفتاده است.
تعاونی  یک  تشکیل  خواستار  ادامه  در  وی 
دامپروری به جای پرداخت تسهیلات قرض 
الحسنه به تک تک افراد شد تا در همه چیز 
از اشتغال گرفته تا درآمد و تولید آن قابل 

رصد باشد.
کرمانشاه  استان  در  گذاری  سرمایه  اطلس 

در حال تدوین است
از سخنان خود  محمدی در بخش دیگری 
یکی از مشکلات عمده شرکت های فناوری 
و دانش بنیان استان را گیر و دارهای اداری 
داشت:  بیان  و  کرد  عنوان  بروکراسی  و 

الکترونیک  با شکل گیری دولت  امیدواریم 
و  یابد  کاهش  اداری  روند  این  روز  به  روز 

تسهیل در امور پیش بیاید.
این مقام مسئول همچنین با اشاره به نیاز 
فناورانه  و  بنیان  دانش  های  شرکت  مبرم 
به سرمایه گذاری گفت: در استان در حال 
تدوین اطلس سرمایه گذاری هستیم که با 
تهیه آن سیاست گذاری واحد برای سرمایه 
دست  در  استان  های  اولویت  و  گذاری 

خواهیم داشت.
و  خلاقیت  به  اشاره  با  پایان  در  محمدی 
و  بنیان  دانش  های  شرکت  دستاوردهای 
فناوری در کشور و استان گفت: بسیاری از 
این شرکت ها با وجود تحریم ها با علم و 
دانش خود از زمین گیر شدن کارخانه ها و 

صنایع کشور جلوگیری کردند.

سرپرست معاونت اقتصادی استانداری کرمانشاه:

اقتصاد دیجیتال استان کرمانشاه از میانگین کشوری پایین تر است
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 VAR تاج: فصل آینده لیگ برتر با
برگزار خواهد شد

تلاش  تمام  گفت:  فوتبال  فدراسیون  رییس   
فدارسیون این است که در لیگ برتر سال آینده 
مسابقات  در  ویدیویی(  داور  )کمک   VAR از 

استفاده شود.
مهدی تاج  در حاشیه مجمع عمومی هیات فوتبال 
استان کرمانشاه در گفت و گوی اختصاصی با ایرنا 
فدراسیون  تکالیف  از  یکی   VAR کرد:  اظهار 
بد  بسیار  کشور  در  آن  نبود  که  است  فوتبال 
منطقه که سطح  از کشورهای  بعضی  زیرا  است 
فناوری  این  از  است  تر  پایین  ما  از  فوتبالشان 

برخوردارند ولی کشور ما از آن محروم است.
برای تحقق  را  فدراسیون تلاش خود  افزود:  وی 
که  هرچند  است  بخشیده  سرعت  مساله  این 
ها  نگرانی  با  نیز  داخل کشور  در  آن  از  استفاده 
این  از  یکی  که  بود  خواهد  همراه  مشکلاتی  و 
شاید  که  است  تجهیزاتی  لحاظ  به  مشکلات 
ها وجود  این سختی  دیگر  برخی کشورهای  در 
نداشته باشد ولی در داخل کشور ما با آن مواجه 

هستیم.
اکنون  هم  شد:  یادآور  فوتبال  فدراسیون  رییس 
فیفا هستند وجود  دارای مجوز  که  پنج شرکت 
دارد که ما تنها به دلیل شرایطی که داریم قادر به 

بستن قرارداد با ۲ شرکت از آنها هستیم.
تاج افزود: با این ۲ شرکت وارد مذاکره شده ایم 
که یکی را انتخاب کرده و در حال بستن قرارداد 

با آن هستیم.
کشورهای  معدود  جزو  ایران  اینکه  بیان  با  وی 
نبود  تاکید کرد:  ندارد   VAR است که سیستم
این فناوری )کمک داور ویدئویی( در شان کشور 
ما نیست از اینرو دست به کار شده ایم تا هرچه 

سریعتر آن را اجرایی کنیم.
رییس فدراسیون فوتبال در جواب سوال خبرنگار 
ایرنا در مورد انتخاب سرمربی تیم ملی نیز گفت: 
بهترین  که  است  این  فدراسیون  تلاش  تمام 
انتخاب را انجام دهد که بلافاصله پس از به نتیجه 

رسیدن اطلاع رسانی خواهد شد.

مارتینس سرمربی پرتغال شد

روبرتو مارتینس سرمربی جدید تیم ملی پرتغال شد.
روبرتو  ساکر،  بی  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
مارتینس به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال پرتغال 
انتخاب شد. بر این اساس فدراسیون فوتبال پرتغال 
ملی  تیم  سرمربی  عنوان  به  ساله   ۳.۵ قراردادی  با 

فوتبال پرتغال انتخاب شد. 
حذف بلژیک از مرحله گروهی باعث شد تا مارتینس 

به کار خود در این تیم پایان دهد.

گارسیا: آمدن رونالدو به النصر مانند رفتن پله 
به کاسموس نیویورک است

خبر

از امضای تفاهمنامه همکاری فدراسیون 
بسکتبال ایران و لبنان تا نشست با سفیر
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 رییس فدراسیون بسکتبال کشورمان در سفر به لبنان با نایب 
رییس اول فیبا آسیا و رییس فدراسیون بسکتبال لبنان دیدار و 

طرفین تفاهم نامه همکاری امضا کردند.
به گزارش ایرنا، جواد داوری رییس فدراسیون بسکتبال ایران 
که برای حضور در مجمع انتخابات غرب آسیا راهی بیروت 
شده است در حاشیه سفر خود با اکرم هلبی نایب رییس اول 
فیبا آسیا که اهل لبنان است، دیدار و در خصوص راهکارهای 
تعمیم و توسعه بسکتبال بحث و تبادل نظر کرد.در این نشست 
در خصوص تعریف رویدادهای دوجانبه فی  مابین ایران و لبنان 
به ویژه در حوزه بسکتبال زنان و رده سنی جوانان صحبت شد. 
برگزاری کمپ های مشترک تمرینی برای تیم های ملی مردان 
و زنان در سطوح مختلف و برگزاری کلاس های مربیگری و 
داوری با مشارکت مدرسین این حوزه از دیگر توافقات صورت 

گرفته در این نشست بود.
توسعه مشارکت های رسانه ای بین دوکشور در حوزه بسکتبال و 
برگزاری نشست های ادواری با حضور مسوولان دو کشور بخش 
دیگری از مسایل مورد توافق طرفین در این نشست بود. مجمع 
انتخابات غرب آسیا در شرایطی به میزبانی بیروت لبنان برگزار 
شد که در این نشست جواد داوری رییس فدراسیون بسکتبال 
کشورمان به عنوان یکی از اعضای شورای مرکزی غرب آسیا 
انتخاب و معرفی شد.رئیس فدراسیون بسکتبال ایران در ادامه 
ایمانی سفیر جمهوری  با مجتبی  لبنان،  به  سفرکاری خود 
اسلامی ایران در بیروت دیدار و تبادل نظر کرد. در این نشست 
از سوی سفارت جمهوری  مقرر شد حمایت های همه جانبه 
اسلامی ایران در بیروت از حوزه ورزش به ویژه بسکتبال صورت 
بگیرد. همچنین تسهیل تعاملات ورزشی و همکاری در صدور 
روادید ورزشکاران و مربیان غیرلبنانی جهت حضور در ایران 
مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.تعامل با حوزه بین الملل 
تردد  تسهیل  و  ایران  المپیک  ملی  کمیته  و  ورزش  وزارت 
تیم های ایرانی از مرزهای کشور لبنان از دیگر موارد ذکر شده 
در نشست رییس فدراسیون بسکتبال ایران با سفیر کشورمان 
در بیروت بود. در این دیدار سفیر کشورمان از تعامل مثبت و 
سازنده دفتر بین الملل وزارت ورزش در حوزه دیپلماسی کشور 
تقدیر و بر حمایت همه جانبه وزارت امور خارجه کشورمان از 
بخش ورزش تاکید کرد. این نشست از طریق مدیرکل امور بین 

الملل وزارت ورزش و جوانان هماهنگ شده بود.

تائید آئین نامه صدور مجوز باشگاهی 
AFC ایران در

کنفدراسیون  در  ایران  باشگاهی  حرفه ای  مجوز  صدور  نامه  آئین 
فوتبال  آسیا تائید شد.

به گزارش ایرنا،مصطفی زارعی رئیس کمیته صدور مجوز حرفه ای 
فدراسیون فوتبال درباره آخرین وضعیت صدور مجوز برای تیم ها، 
کمیته  توسط  حرفه ای  مجوز  صدور  کمیته  اینکه  از  گفت:پس 
مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا رفع تعلیق شد، آئین نامه صدور 
دپارتمان صدور  تائید  مورد  برتر  لیگ  برای  ایران  باشگاهی  مجوز 

مجوز AFC قرار گرفت.
وی افزود: تمامی باشگاها بر اساس برنامه زمانبندی که اعلام کرده 
ایم  می توانند مدارک و مستندات مورد نیاز را در سایت بارگذاری 
کنند. پس از بارگذاری، این مدارک توسط کمیته بدوی و استیفناف 
بررسی ها و  نهایی  نتیجه  قرار می گیرد و ۱۰ خرداد  بررسی  مورد 

اینکه چه تیم هایی توانسته اند مجوز بگیرند، اعلام می شود.

است  معتقد  النصر  گارسیا سرمربی   رودی 
که ورود کریستیانو رونالدو به باشگاه النصر 
عربستان فراتر از قرارداد با یک فوتبالیست 
سال  در  نیویورک  به  پله  ورود  مشابه  و 

۱۹۷۵ است.
النصر  هوادار  کمتر  ایرنا،  گزارش  به 
که  می کرد  تصور  هم  رویایش  در  حتی 
شماره  پیراهن  رونالدو  کریستین  روزی 
به  رویا  این  حالا  اما  بپوشد  را  تیم  این   ۷
زردپوش  تیم  این  و  است  پیوسته  حقیقت 
از  به یکی  تبدیل   CR۷ با ورود عربستانی 
پرتوجه ترین باشگاه های فوتبال نه در آسیا 

بلکه در سطح جهان شده است.
و  شد  ریاض  وارد  گذشته  هفته  رونالدو 
حالا  و  کرده  آغاز  النصر  با  را  تمریناتش 
همه در انتظار رونمایی از رونالدو با پیراهن 
سرمربی  گارسیا  رودی  هستند.  النصر 
اکیپ  روزنامه  با  که  گفتگویی  در  فرانسوی 
رونالدو  با  کار  درباره  است  داشته  فرانسه 

صحبت کرده است.
اضافه  شما  جمع  به  رونالدو  کریستیانو 
تیم تان  در  هیجان  کنم  فکر  است،  شده 
این  از  این  باشد،  ممکن  حد  بالاترین  در 

احساس برایمان صحبت می کنید.
و  النصر  برای  ما،  برای  است.  عالی  این 
بیشتر برای عربستان عالی است. کریستیانو 
رونالدو فراتر از یک بازیکن است. او یکی از 
بار توپ  بازیکنان جهان است، پنج  بهترین 
طلا را برده است. فکر می کنم برای توسعه 
عربستان سعودی و خاورمیانه، بسیار بسیار 
برای  مقایسه ای  بتوانم  اگر  است،  مهم 
قرارداد  انجام دهم، فکر می کنم  کریستیانو 
با او، شبیه رفتن پله به کاسموس نیویورک 
است. این اتفاق برای توسعه فوتبال، ورزش 
خیلی  سعودی  عربستان  در  فرهنگ  و 
به  رونالدو  ورود  با  که  دارد.توجهی  اهمیت 
النصر شده است، دیوانه کننده است، حالا 
ما  باشگاه  که  می دانند  دنیا  کل  در  همه 
باشگاه  فالورهای  رونالدو  آمدن  با  کجاست، 

در شبکه های اجتماعی از ۸۰۰ هزار نفر به 
۱۰ میلیون نفر رسیده است.

است،  کرده  آغاز  را  تمریناتش  رونالدو 
وضعیت بدنی او چطور است؟

به آمادگی رونالدو شک داشتم اما وقتی او 
شرایط  بدنی  نظر  از  دیدم  تمرینات  در  را 
فکر  اغلب  من  که  دارد.همانطور  خوبی 
ساده ترین  قهرمانان  بزرگترین  می کنم، 
اضافه  تمرینات  به  وقتی  او  هستند.  آنها 
شوخی  حال  در  و  شد  ذوب  گروه  در  شد 
او  بود.  جدیدش  تیمی های  هم  با  خنده  و 
در آخرین بازی کنار ما بود، با وجود اینکه 
و  بود  رختکن  در  او  کند.  بازی  نتوانست 
با  دوچرخه،  با  بدنسازی  تمرین  حالی  در 
او  می کرد.  خوشحال  را  ما  تشویق هایش 

برنده  می خواهد  و  است  تیمش  با  کاملًا 
همه  نظر  این  از  است.  برنده  یک  او  شود، 

پشت سر او هستند.
اولین بازی رونالدو  هواداران فوتبال منتظر 
کی  اتفاق  این  هستند،  النصر  پیراهین  با 

می افتد؟
بازی  در  رونالدو  محرومیت،  به  توجه  با 
بعدی مقابل الشباب که بازی بزرگی است، 
در  ژانویه   ۲۲ بعدی  بازی  ندارد.  حضور 
رونالدو  که  بود  خواهد  الاتفاق  مقابل  خانه 
با  دوستانه  بازی  بود.  خواهد  غایب  هم  باز 
ترکیبی  مقابل  که  می تواند  پاری سن ژرمن 
بود،  خواهد  الهلال  و  النصر  تیم  دو  از 
ما  تیم  در  رونالدو  کار  شروع  می تواند 
به  توجه  با  پاری سن ژرمن  با  بازی  باشد. 

مهمی  مسابقه  دارد،  که  بزرگی  بازیکنان 
برای ما است اما سه روز بعد یک بازی در 
لیگ داریم که برای قهرمانی ما مهم است، 
زمان بندی  نظر  از  پاری سن ژرمن  با  بازی 
می توانست در زمان بهتری برگزار شود. این 
هستیم،  پیشتاز  ما  نیست،  مهمی  موضوع 
سختی  کار  لیگ  در  قهرمانی  خوشحالیم. 
داریم.نکته  را  آن  انجام  قصد  ما  اما  است، 
اصلی این است که نشان می دهد عربستان 
علاقه  فوتبال  و  ورزش  به  چقدر  سعودی 
آرزو  رونالدو  برای  که  چیزی  تنها  دارد. 
لبخند  و  بازی  لذت  او  که  است  این  دارم 
اخیر  ماه های  زیرا در  را دوباره کشف کند. 
سطح  در  سپس  و  ملی  تیم  منچستر،  بین 

خصوصی، لحظات راحتی نداشته است.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/10/4 مورخ     140160301022002583
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
فرزند  محمدزاده  نورجهان  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
شهر  قائم  از  صادره   1738 شناسنامه  شماره  به  شیداله 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
187/68 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 173 و 183 
در  واقع  اصلی  از 155  تفکیکی  قطعه 196  از  مفروز  فرعی 
و  فاطمه  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه 
محرز  فیروزآباد  فتوحی  عباس شهرت همگی  و  جواد  و  رقیه 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض  انتشار  تاریخ  از  توانند 
تا به دادگاه  خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
دادگاه  ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  صالحه  
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /10 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 5 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/9/1 مورخ     140160301022002106
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سیده احترام رضوی 
فرزند سید اسداله به شماره شناسنامه 28 صادره از شهریار 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
فرعی   78 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   126/94
مفروز از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
محرز  فر  عادل  مالکیت رسمی صمد  از  کریم  رباط  شهرستان 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض  انتشار  تاریخ  از  توانند 
تا به دادگاه  خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
دادگاه  ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  صالحه  
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /10 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 5 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/09/23 140160301022002414مورخ 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
کادیجانی   قرشی  میرصادق  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
سراب  از  صادره   28 شناسنامه  شماره  به  میرمحمود  فرزند 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
فرعی  یک  پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   244/90
مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ابراهیم خسروی محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض  انتشار  تاریخ  از  توانند 
تا به دادگاه  خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
دادگاه  ارائه حکم قطعی  به  اقدامات موکول  و  احاله  صالحه  
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /10 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 5 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی وقت افراز پلاک ثبتی 4702 فرعی از 155 اصلی
نظر به اینکه آقای اله یار قهرمانی طی تقاضای به شماره وارده 16754 
 4702 پلاک  از  خود  موکل  سهمی  افراز  تقاضای   1401/10/05 مورخ 
فرعی از 155 اصلی را نموده باشدلذا حسب تقاضای مذکور و به جهت 
اعلام متقاضی بر عدم دسترسی به مالکین مشاعی لذا وقت معاینه محل و 
شروع عملیات افراز بتاریخ چهارشنبه 1401/11/12 ساعت 11 تعیین 
و بموجب این آگهی به مالکین مشاعی ابلاغ تا درتاریخ مقرر در محل وقوع 
ملک حاضر و چنانچه اعتراضی نسبت به نحوه متصرفات متقاضی دارند در 
محل اعلام نمایند در غیر اینصورت عملیات افراز برابر مقررات ادامه می 
یابد ضمنا هرگونه اقدام اداره ثبت در رابطه با پلاک مذکور در راستای 
عملیات افراز از طریق انتشار آگهی به اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 
وارده 16052  به شماره  درخواست  طبق  )مالک(  زهرا شهسواری  خانم 
 10710 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/09/24 مورخ 
فرعی از 165 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه 
پلاک  تفکیکی   4 قطعه  مترمربع   81/04 مساحت  به  مسکونی  آپارتمان 
1071 فرعی از 165 اصلی مفروز از 10550 فرعی از اصلی با سریال 
ثبت  ذیل  شهسواری  زهرا  نام  به   89 سال  الف  سری   935343 چاپی 
است.بعلت  شده  صادر  و  ثبت   695 جلد  دفتر   193 صفحه   145399
جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک 
مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه 
کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار 
اصل  ارائه  ضمن  و  مراجعه  اداره  این  به  روز  ده  مدت  ظرف  آگهی  این 
بدیهی است  نماید  تسلیم  را  اعتراض خود  معامله  یا سند  مالکیت  سند 
ارائه  عدم  یا  و  قانونی  مقرر  مهلت  در  اعتراض  وصول  عدم  صورت  در 
اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

امامی:  دبیر به قول خود در اجرای عدالت در انتخابی ها عمل کرد
اینکه  بیان  با  کشتی  فدراسیون  سخنگو   
»علیرضا دبیر« به وعده خود در اجرای عدالت 
در انتخابی ها عمل کرد، گفت:  هر کشتی گیر 
دوبنده  پوشیدن  شانس  خودش،  عملکرد  با 
تیم ملی را دارد و نیازی به انتخاب از طریق 

شورای فنی نیست.
به گزارش ایرنا، محمدابراهیم امامی در گفت 
و گویی اظهار کرد: چرخه انتخابی تیم ملی بر 
مبنای عدالت محوری است و بر همین اساس 

به کشتی گیران بر اساس عناوین و جایگاهی 
که دارند توجه شده و همه مدعیان با حضور 
شانس  بین المللی  و  داخلی  رقابت های  در 

پوشیدن دوبنده تیم ملی را دارند.
از  ملی  تیم  انتخابی  چرخه  داد:  ادامه  وی 
کشور  سراسر  استان های  انتخابی  رقابت های 
مختلف  اوزان  در  برتر  نفرات  و  شده  شروع 
خواهند  کشور  قهرمانی  مسابقات  راهی 
بهتر  زدن  محک  دلیل  به  همچنین  شد. 

کشتی گیران عملکرد آنها به صورت چرخشی 
مورد  بین المللی  و  داخلی  رقابت های  در 
ارزیابی قرار می گیرد. پس از پایان رقابت های 
کشتی آزاد قهرمانی کشور، نفرات منتخب و 
جوانانِ آینده دار از سوی کادر فنی انتخاب و 
در بهمن ماه به یک تورنمنت بین المللی در 

روسیه اعزام خواهند شد.
در  شد:  یادآور  کشتی  فدراسیون  سخنگوی 
مسابقات  به  اعزام   ۴۰ از  بیش  سال  طول 

مبلغ  و  داریم  جهانی  و  آسیایی  بین المللی، 
پرداختی وزارت ورزش و جوانان حتی هزینه 
چند اعزام ما را به مسابقات قاره ای و جهانی 
از معاون وزیر ورزش )آقای  تأمین نمی کند. 
سیدمحمد پولادگر( خواهش داریم به میزان 
وزارت  سوی  از  شده  داده  اختصاص  بودجه 
ورزش و جوانان به فدراسیون و اقدامات انجام 
باشد و  توجه داشته  این فدراسیون  شده در 

سپس در این خصوص اظهار نظر نماید.
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هنری
گزارش

نویسنده »چشم بندی« : با سریال های 
مهران مدیری مقایسه می شویم

نویسنده سریال »چشم بندی« درباره نوشتن فیلمنامه های طنز برای تلویزیون چنین 
بیان می کند: قصه یکپارچه برای تلویزیون تعریف کردن کار راحت تری است و ریسک 
آن کمتر است؛ به این دلیل که ساخت سیتکام کار دشواری است و اغلب کارها با سریال 
های مهران مدیری مقایسه می شوند؛ در حالی که نه شرایط تلویزیون مثل آن موقع 

است، نه بازیگران آن بازیگران اند و نه ممیزی ها مثل قبل.
سریال »چشم بندی« این روزها با بازیگرانی از جمله حمید لولایی و مرجانه گلچین روی 
آنتن شبکه سه می رود. نویسنده این سریال توضیح می دهد، »چشم بندی« ادامه سریال 
»پلاک ۱۳« است که بیمه سفاش ساخت آن را داده بود؛ با این تفاوت که بازیگران، 

موضوع و نوع ساخت کار متفاوت است و فقط تیمی که پشت آنها بوده، یکی است.
وی در عین حال از دشواری های ساخت کار طنز در تلویزیون می گوید و معتقد است 

شرایط تلویزیون دیگر مثل آن موقع نیست.
سریال »چشم بندی« همزمان با پخش در حال تولید است و به گفته نویسنده، ۲۰ 
قسمت از آن آماده پخش و قرار است حدود ۵۰ قسمت به تولید برسد. فیلمنامه سریال 
هم در حال نگارش است و در مواقعی ممکن است ساخت ادامه این سریال به روز به 
پخش برسد.امیر ابیلی ـ نویسنده »چشم بندی« ـ در گفت و گویی با ایسنا، درباره ی 
از  بازخوردها  تا جایی که اطلاع داشتم  نگارش آن، توضیح داد:  این سریال و  ساخت 
سریال »پلاک ۱۳« مثبت بود. این اولین پروژه سریال سازی صنعت بیمه بود و تاکید 
داشتند ادامه پیدا کند. بعد از پیگیری ها طرح جدید ارائه دادیم که متفاوت از سریال 

»پلاک ۱۳« باشد.
داد: »پلاک ۱۳«  توضیح  بندی«  با »چشم  تفاوت سریال »پلاک ۱۳«  وی درباره ی 
سیتکام بود و پی رنگ اصلی نداشت اما شخصیت داشت که در هر قسمت اتفاقاتی برای 
آنها می افتاد. ساخت سیتکام در مجموع دشوار است؛ چرا اغلب این کارها با سریال های 
مهران مدیری مقایسه می شوند. در حالی که نه شرایط تلویزیون مثل آن موقع است، 
نه بازیگران آن بازیگران اند و نه ممیزی ها مثل قبل است. بنابراین قصه یکپارچه برای 

تلویزیون تعریف کردن کار راحت تری است و ریسک آن کمتر است.
او که در سریال های »باخانمان« و »همسایه« به عنوان مشاور فیلمنامه حضور داشته 
است، با اشاره به تاثیر کمبود بودجه بر کیفیت کارها عنوان کرد: سریال »چشم بندی« به 
لحاظ بودجه در مضیقه بود اما با تمهیداتی که تهیه کننده داشت، در نهایت به بازیگران 

بهتری نسبت به »پلاک ۱۳« رسیدیم.
این نویسنده همچنین انتخاب زمان پخش »چشم بندی« را از مشکلات آن عنوان کرد 
و توضیح داد: مردم اغلب عادت دارند سریال را در ساعت مشخص خود ببینند. اینکه 
مجموعه ای نمایشی در یک باکس غیرمتعارف پخش شود کمی برای مخاطب غیرعادی 
است. اما در مجموع کار در این سری نسبت به »پلاک ۱۳« پخته تر است به دلیل اینکه 
متوجه شدیم صنعت بیمه از حوزه نمایشی چه می خواهد. کاراکتر ما کارشناس بیمه 
است و می تواند پرونده پیگیری کند. کار سیتکامی نیست، لوکیشن ها متنوع است و 

بازیگران بهتر هستند.

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید 
بر لزوم بهره مندی حداکثری مخاطبان 
فیلم  بین المللی  جشنواره  از  سینما 
مجهز  سالن های  افتتاح  با  گفت:  فجر 
مختلف  شهرهای  در  سینمایی 
ظرفیت  گذشته  ماه های  طی  کشور، 
فیلم های  نمایش  برای  ارزشمندی 
جشنواره در استان ها فراهم شده است.

وزارت  عمومی  روابط  از  نقل  به 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، محمدمهدی 
اسماعیلی  در بازدید از دبیرخانه چهل 
فیلم  بین المللی  جشنواره  یکمین  و 
فجر، ضمن تقدیر از فعالیت بخش های 
امیدواری  ابراز  مجموعه  این  مختلف 
جشنواره  دوره  یکمین  و  چهل  کرد 
درخشان  جزو  فجر،  فیلم  المللی  بین 

ترین دوره های فیلم فجر باشد.
های  تلاش  به  اشاره  با  فرهنگ  وزیر 

سطح  ارتقای  برای  سینمایی  سازمان 
کیفی و محتوایی آثار چهل و یکمین 
خوشبختانه  گفت:  فجر  فیلم  دوره 
گزارش بررسی آثار رسیده به دبیرخانه 
جشنواره نمایانگر کیفیت و تنوع آثار 

در این دوره است.
همزمان  برپایی  درباره  اسماعیلی 
جشنواره  الملل  بین  و  ملی  بخش 
می  نظر  به  افزود:  فجر  یکم  و  چهل 
سینمایی  سازمان  بندی  جمع  رسد 
بین  و  ملی  بخش  دوباره  ادغام  برای 
الملل جشنواره تصمیم مناسبی بوده و 
آثار مثبتی به همراه داشته است؛ البته 
منتظر ارزیابی نهایی این تصمیم پس 

از برگزاری جشنواره خواهیم ماند.
کرد  امیدواری  ابراز  همچنین  وی 
بین  و  ملی  بخش  برپایی  همزمانی 
الملل جشنواره فجر و تنوع قابل توجه 

آثار حاضر در این بخش ها بتواند همه 
ذائقه های سینمایی را اقناع کند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با دعوت 
در  فعال  حضور  برای  هنرمندان  از 
امیدوارم  گفت:  فجر  فیلم  جشنواره 
آن  چه  کشور  عزیز  هنرمندان  همه 
ها که در جشنواره امسال فیلم دارند 
که  فجر  جشنواره  در  سایرین،  چه  و 
هست  کشور  هنری  های  فعالیت  قله 
زیرا  باشند  داشته  جدی  مشارکت 
متعلق  رویدادی  فجر،  فیلم  جشنواره 

به همه هنرمندان کشور است.
اسماعیلی با بیان اینکه جشنواره فیلم 
کشور  هنرمندان  خاطرات  آلبوم  فجر 
است، گفت: نباید فراموش کرد که با 
سالیان  طی  هنرمندان  تمامی  تلاش 
هم  فجر  فیلم  جشنواره  متمادی، 
خود  یکم  و  چهل  ایستگاه  به  اکنون 

ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  است.  رسیده 
مندی  بهره  لزوم  بر  تاکید  با  اسلامی 
حداکثری از جشنواره فیلم فجر، افزود: 
سینمایی  مجهز  های  سالن  افتتاح  با 
ماه  طی  کشور  مختلف  شهرهای  در 
ارزشمندی  ظرفیت  گذشته  های 
در  جشنواره  های  فیلم  نمایش  برای 
سوی  از  است.  شده  فراهم  ها  استان 
دیگر سینماسیار همچون سال گذشته 
بستر نمایش آثار جشنواره برای مردم 
را  برخوردار  کم  مناطق  و  روستاها 

فراهم می کند.
سازمان  رییس  خزاعی،  محمد 
العابدین  زین  مجید  و  سینمایی 
دستیار وزیر و مدیرکل حوزه وزارتی، 
در  را  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
بین  جشنواره  دبیرخانه  از  بازدید 

المللی فیلم فجر همراهی کردند.

وزیر فرهنگ : مردمی بودن، ویژگی ممتاز جشنواره 
بین المللی فیلم فجر است

گزارش

مدیرکل هنرهای تجسمی: تمام قد در کنار 
نگارخانه ها ایستاده ایم

اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  مدیرکل هنرهای تجسمی 
به حمایت همه جانبه از نگارخانه ها گفت: نگاه ما این است که هیچ 
نگارخانه ای در هیچ مقطع زمانی تعطیل نشود و برای تداوم فعالیت 

آنها از کوچکترین اقدامی فروگذار نخواهیم کرد.
وزارت  تجسمی  هنرهای  مرکز  رسانه  و  ارتباطات  واحد  از  نقل  به 
نگارخانه  در  با حضور  سهرابی   عبدالرضا  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
سینا  با  و  بازدید  میلیون«  »وان+وان+وان+وان  نمایشگاه  از  ثالث 
دیدار  ثالث  نشر  مدیر  جعفریه  محمدعلی  و  نگارخانه  مدیر  جعفریه 

کرد.
مدیرکل هنرهای تجسمی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در جریان 
برگزاری  در  ثالث  نگارخانه  رویکرد  از  قدردانی  ضمن  دیدار،  این 
نمایشگاه »وان+وان+وان+وان میلیون« گفت: باید تلاش کنیم که آثار 
تولید شده در فضای هنرهای تجسمی از لوکس بودن خارج شوند و 
به سهولت در سبد مصرف کالای فرهنگی آحاد مردم با هر سطحی 
ثالث برای  از توان و بضاعت مالی قرار گیرند. خوشبختانه نگارخانه 

تحقق این امر پیش قدم شده و گام های موفقی را برداشته است.
وی ضمن تاکید بر فعالیت نگارخانه ها و لزوم حمایت از آنها افزود: 
به مرکز  بنده  ورود  بدو  در  اقدامات صورت  گرفته  نخستین  از  یکی 
نگارخانه داران  انجمن  با  را  جلسه ای  که  بود  این  تجسمی  هنرهای 
برگزار کردیم تا از مسائل و مشکلات آنان با خبر شویم و در حد توان 

برای رفع چالش های موجود تلاش کنیم.
هیچ  در  نگارخانه ای  هیچ  که  است  این  ما  نگاه  کرد:  بیان  سهرابی 
مقطع زمانی تعطیل نشود. بنابراین برای تداوم فعالیت نگارخانه ها از 
کوچکترین اقدامی که در چارچوب اختیارات مرکز هنرهای تجسمی 
نخواهیم  فروگذار  باشد،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  و مجموعه 

کرد.
مدیرکل هنرهای تجسمی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در بخش 
دیگری از سخنان خود به تعطیلی دو نگارخانه در منطقه ۶ تهران 
برای  تجسمی  مرکز هنرهای  از سوی  گرفته  پیگیری های صورت   و 
نگارخانه ها  فعالیت   اظهارداشت: در زمینه  نگارخانه ها  این  بازگشایی 
در طبقات M و S مجتمع های مسکونی، دو نگارخانه  چالش هایی را 
با شهرداری تهران پیدا کرده بودند که متاسفانه به تعطیلی آنها منجر 
شده بود. با توجه به اهمیت مسئله، ما بلافاصله به آن ورود کردیم و 
خوشبختانه پس از پیگیری ها و مکاتبات صورت  گرفته در این زمینه، 

امکان بازگشایی و تداوم فعالیت این دو نگارخانه فراهم شد.
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آگهی فقدان سند مالکیت

مورخ   2008442 شماره  به  وارده  درخواست  طبق  غفاری  ناصر  آقای 
1401/06/02 با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 
35 اسلامشهر  با اعلام اینکه  سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان 
 83/66 مساحت  به  سوم  طبقه  پله  راه  شرقی  قسمت  در  واقع  مسکونی 
به شماره  هشتاد و سه متر و شصت و شش دسیمتر قطعه دهم تفکیکی 
از اصلی موقوم  از 7850 فرعی  مفروز  از 165 اصلی  پلاک 7871 فرعی 
واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 135847 صفحه 398 دفتر جلد 
بنام ناصر غفاری فرزند  626 به شماره سریال 0700371 سری الف 87 
ثبت  مورد  تمامی  گردیده است سپس  تسلیم  و  و صادر  ثبت  محمد حسن 
برابر سند رهنی شماره 430 مورخ 1388/03/30 دفترخانه 46 رباط کریم 
در رهن بانک ملی قرار گرفته است که بعلت اسباب کشی مفقود گردیده 
سند  المثنی  صدور  تقاضای  فوق  درخواست  طی  الذکر  اخیر  ومالک  است 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می 
باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در 
غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان 

فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

آقای میر طیب توان)وکیل( طبق درخواست به شماره وارده 16687 مورخ 
1401/10/4 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 1176 فرعی از 163 
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 
215/2 متر مربع قطعه 22 تفکیکی پلاک 1176 فرعی از 163 اصلی مفروز 
نام اروجعلی  به  با شماره سریال چاپی 751215 سری الف سال 96  از - 
ثبت  الکترونیکی 139620301022014778  دفتر  شماره  به  پور  محرم 
سند  صدور  تقاضای  لذا  گردیده  مفقود  جابجایی  است.بعلت  شده  صادر 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 
120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت 
آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید 
بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی افرازقسمتی از پلاک 2773 فرعی از 147 اصلی قطعه 141 تفکیکی

سند مالکیت ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت 17950 متر مربع تحت پلاک 

2773 فرعی از 147 اصلی ذیل ثبت 62381 صفحه 10 دفتر جلد 263 
نامبرده  گردیده است سپس  تسلیم  و  و صادر  ثبت  حیدر  میرزا  علی  بنام 
برابر اسناد قطعی متعدد مقادیری از مورد مالکیت خویش را به غیر من جمله 
آقای علی اوسط عبدل محمدی واگذار نموده که سند مالکیت کاداستری آن 
ذیل ثبت الکترونیکی به شماره 140120301022014130 بنام شخص 
وارده  بموجب  نامبرده  ادامه  در  گردیده است  تسلیم  و  ، صادر  ثبت  اخیر 
تسلیم  را  خویش  افراز سهمی  تقاضای   1401/10/17 – شماره 17525 
به  نموده  اعلام  افراز  متقاضی  اینکه  به  عنایت  با  است  نموده  اداره  این 
مالکین مشاعی پلاک 2773 فرعی از 147 اصلی دسترسی ندارم لذا بموجب 
این آگهی به کلیه مالکین مشاعی پلاک 2773 فرعی از 147 اصلی اعلام می 
گردد افرازمورد تقاضا) سهمی آقای علی اوسط عبل محمدی( در روز یکشنبه 
مورخ 1401/11/02 )دوم بهمن ماه یکهزار و چهارصد و یک شمسی( انجام 
خواهدشد لذا بدینوسیله به کلیه مالکین مشاعی پلاک موقوم ابلاغ میگردد 
یا  چنانچه مدعی حق/حقوقی برای خویش در پلاک ثبتی موقوم میباشند و 
روز  در  دارند  اعتراضی  متقاضی  سوی  از  اعلامی  تصرفی  حدود  به  نسبت 
نماینده  به  را  اعتراض  مراتب  و  حاضر  پلاک  وقوع  محل  در  مقرر  و ساعت 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم اعلام نمایند بدیهی است عدم حضور 
مالکین مشاعی مانع ادامه عملیات افراز نخواهد بود . ضمن آنکه هرگونه 
اقدام ثبتی اعم از افراز یا عدم افراز از طریق انتشار آگهی به اطلاع مالکین 

مشاعی خواهد رسید.

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

صدور آگهی المثنی وفق ماده 120 قانون ثبت

مورخ   13624 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  کلهر  باقری  محمود  آقای 
1401/08/19 بوکالت اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 10525 فرعی 
از 160 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت یک قطعه آپارتمان مسکونی به 
مساحت 65/81 مترمربع به شماره چاپی 252875 به نام آقای حمید کاظمی 
ثبت وسند مالکیت تک برگ صادرو تسلیم شده است.بعلت جابجایی مفقود 
گردیده است لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را 
نموده است لذا بدینوسیله بی اعتباری سند یاد شده به آن دفتر خانه اعلام 
میگردد. مقتضی است در صورت ارائه سند به آن دفترخانه ضمن خودداری 
از تنظیم هرگونه سند عین سند مالکیت را اخذ و جهت ابطال به این اداره 
ارسال دارند در ضمن چنانچه سندی قبل از صدور و ابلاغ این بخشنامه در 
آن دفترخانه تنظیم گردیده می بایست مراتب را حداکثر ظرف مدت پنج روز 
از تاریخ وصول بخشنامه حاضر با ارسال رونوشت مصدق آن به این اداره 
اعلام دارند عمل به تبصره 2 ماده 120 آ. ق.ثبت و سایر مقررات از وظایف 
آن دفتر خانه می باشد به دفتر خانه اعلام شد و در همین راستا وفق ماده 
120 آیین نامه اصلاحی ق . ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت 
آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید 
بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

صدور آگهی المثنی وفق ماده 120 قانون ثبت

آقای محمود باقری کلهر طبق درخواست به شماره وارده 13626 مورخ 
1401/08/19 بوکالت اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 10527 
فرعی از 160 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت یک قطعه آپارتمان 
مسکونی به مساحت 77/36 مترمربع به شماره چاپی 252877 به نام 
آقای حمید کاظمی ثبت وسند مالکیت تک برگ صادرو تسلیم شده است.

بعلت جابجایی مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا بدینوسیله بی اعتباری سند یاد 
شده به آن دفتر خانه اعلام میگردد. مقتضی است در صورت ارائه سند 
به آن دفترخانه ضمن خودداری از تنظیم هرگونه سند عین سند مالکیت 
را اخذ و جهت ابطال به این اداره ارسال دارند در ضمن چنانچه سندی 
قبل از صدور و ابلاغ این بخشنامه در آن دفترخانه تنظیم گردیده می 
بایست مراتب را حداکثر ظرف مدت پنج روز از تاریخ وصول بخشنامه 
با ارسال رونوشت مصدق آن به این اداره اعلام دارند عمل به  حاضر 
تبصره 2 ماده 120 آ. ق.ثبت و سایر مقررات از وظایف آن دفتر خانه 
می باشد به دفتر خانه اعلام شد و در همین راستا وفق ماده 120 آیین 
نامه اصلاحی ق . ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی 
و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت 

پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت

نظر به اینکه آقای محمود باقری کلهربرابر وکالتنامه شماره 33139 مورخ 
1400/07/20 دفتر خانه 57 رباط کریم طی درخواست وارده به شماره 
مصدق  استشهادیه  برگ   2 تسلیم  با   1401/08/19 مورخ   13622
دفترخانه اسناد رسمی شماره 29 رباط کریم با اعلام اینکه سند مالکیت 
ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 81/80 هشتاد و 
یک متر و هشتاد سانتیمترواقع در سمت غربی طبقه دوم قطعه پنجم 
تفکیکی به شماره پلاک 10528 فرعی از 160 اصلی مفروز از 2167 
فرعی از اصلی موقوم واقع در حوزه ثبتی رباط کریم به شماره سریال 
252878 ج – 99 ذیل دفتر الکترونیکی 140020301022004713 
بنام حمید کاظمی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که وکیل مالکین 
مشخصات  با  مالکیت  سند  که  نموده  اعلام  فوق  وارده  درخواست  طی 
صدرالذکر بعلت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین 
نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا 
اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام 

رسیدگی  قابل  قضائی  مراجع  در  فقط  ایشان  اعتراض  و  نمود  خواهد 
خواهد بود.

                                                       
  بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

آقای محمود باقری کلهر )وکیل( طبق درخواست به شماره وارده 13623 
 10529 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/09/19 مورخ 
یک  ششدانگ  مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   160 از  فرعی 
پلاک  تفکیکی   6 قطعه  مربع  متر  به مساحت 76/49  آپارتمان  دستگاه 
10529 فرعی از 160 اصلی مفروز از 2167 فرعی از اصلی مذکور با 
شماره سریال چاپی 252879 سری ج سال 99 به نام حمید کاظمی به 
شماره دفتر الکترونیکی 140020301022004714 ثبت صادر شده 
است.بعلت جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین 
آگهی  نوبت  یک  در  مراتب  اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380  نامه 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی 
و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت 

پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد..

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

آقای محمود باقری کلهر )وکیل( طبق درخواست به شماره وارده 13621 
 10530 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/08/19 مورخ 
یک  ششدانگ  مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   160 از  فرعی 
پلاک  تفکیکی   7 قطعه  مربع  متر  به مساحت 78/64  آپارتمان  دستگاه 
10530 فرعی از 160 اصلی مفروز از 2167 فرعی از اصلی مذکور با 
شماره سریال چاپی 252880 سری ج سال 99 به نام حمید کاظمی به 
شماره دفتر الکترونیکی 140020301022004715 ثبت صادر شده 
است.بعلت جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین 
آگهی  نوبت  یک  در  مراتب  اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380  نامه 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی 
و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت 

پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد..

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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به  توجه  با  نفت  وزیر   
سرد  هوای  جبهه  ورود 
مشترکان  به  کشور  به 
خانگی  گاز  پرمصرف 
جا  هر  داد:  هشدار 
از  خارج  گاز  مصارف 
باشد،  مصرف  الگوی 
می دهیم  اخطار  ابتدا 
قطع  بعد  مرحله  در  و 

می کنیم.
روز  اوجی  جواد 

هیات  جلسه  حاشیه  در  چهارشنبه 
یک  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  دولت 
پیش  در  را  سردی  بسیار  هوای  جبهه 
را  استان ها  بیشتر  که  داشت  خواهیم 
هم در برگرفته است اما با تدابیر وزارت 
نفت در حال تولید حداکثری از میادین 
مستقل گازی هستیم اما در پیک مصرف 

گاز هستیم.
و  بحث خانگی  ما  قرمز  افزود: خط  وی 
از اولویت نخست ماست و از قبل هشدار 
راههای  و  کنند  رعایت  مردم  که  دادیم 
استفاده بهینه مصرف گاز را اعلام کردیم 
که آن یک لباس گرم پوشیدن و کاهش 

یک درجه دما است.
مصرفی  گاز  دمای  کرد:  بیان  نفت  وزیر 
منزل ما ٢١ درجه است و از لباس گرم 

استفاده می کنم.
گزارشات  براساس  داد:  ادامه  نفت  وزیر 
هواشناسی پیش بینی کرده بودیم جبهه 
خواهیم  را  سیبری  سرد  بسیار  هوای 
مناطق  هم  و  شده  شروع  که  داشت 
شمال شرق کشور و به تدریج کل کشور 
را در بر می گیرد نزدیک ٢١ استان دماها 
زیر صفر رفته است و یخبندان شدیدی 
داریم و حتی در استان هایی دمای هوا به 

منفی ٢١ و ٢٢ درجه را داریم.
خوبی  تدابیر  با  کرد:  خاطرنشان  اوجی 
که وزارت نفت، شرکت ملی گاز، شرکت 

میادین  مشترک،  میادین  نفت  ملی 
مستقل گازی همه پالایشگاه های گازی 
همه  می کنند.  تولید  را  گاز  حداکثر 
خطوط انتقال، ایستگاه های تقویت فشار 
از قبل همه تعمیرات اساسی انجام شده 
و  عرضه  بحث  در  خوبی  تدابیر  و  بود 

تولید گاز دیده بودیم.
دما  کاهش  درجه  یک  هر  گفت:  وی 
میلیون   ٢۵ خانگی  مشترکین  طرف  از 
تاثیر  گاز  در کاهش مصرف  متر مکعب 

می گذارد.
وی عنوان کرد: ما امروز در اوج مصرف 
گاز از پارس جنوبی و از میادین مستقل 
مدیریت  را  توزیع  و  داریم  قرار  گازی 
می کنیم. خط قرمز ما گاز خانگی است 
گاز  بحث  جمهور  رئیس  دستور  به  و 
خانگی مردم اولویت های اول وزارت نفت 

و شرکت ملی گاز است.
درباره  هم  قبل  از  اینکه  بیان  با  اوج 
شده  داده  هشدار  مردم  به  گاز  مصرف 
میلیون   ٢۶ نزدیک  ما  گفت :  است، 
مشترک گازی خانگی، تجاری و صنایع 

غیرعمده در کشور داریم.
مصرف  بهینه  راههای  درباره  نفت  وزیر 
گرم  لباس  پوشیدن  گفت:  گاز  کردن 
کاهش  و  ضخیم  های  پرده  از  استفاده 
یک درجه دما که با هر کاهش یک درجه 
٢۵ میلیون متر مکعب گاز صرفه جویی 

می شود کمک کننده است.

در حاشیه جلسه هیات دولت؛

هشدار وزیر نفت به مشترکان پرمصرف گاز

کریم  رباط  شهرستان  فرماندار 
ترک  مرکز  از  بازدید  جریان  در 
روشنایی  سرزمین   ١۶ ماده  اعتیاد 
مرکز  این  گفت:در  شهرستان  این 
درمان  نفر   ١۶۵ از  بیش  بهزیستی 
اشتغال  و  کارگاه  ایجاد  و  می شوند 
درمان  از  بعد  دولت  اهداف  از  یکی 

معتادان متجاهر است.
شنبه  سه  شامگاه  احمدی  امید   ،
گو  و  گفت  و  بازدید  این  در جریان 
از  متجاهر  معتادان  و  مددجویان  با 
نزدیک در روند بررسی و درمان آنها 
قرار گرفت و با اشاره به روند درمان 
مرکز سرزمین روشنایی افزود: یکی 
تامین  بهزیستی  مهم  اهداف  از 
بازگشت  و  روان  جسم،  سلامت 
دامن  به  کامل  سلامتی  با  معتادان 

خانواده و جامعه است.
مراکز  ماهیت  داشت:  اظهار  وی 
ماده ١۶ سرزمین روشنایی برای آن 
افراد  و  متجاهری  معتادان  از  دسته 
از سطح خیابا  است که  بی خانمان 
جمع  کریم  رباط  شهرستان  نهای 
آوری و در این مرکز سم زدایی می 

شوند.
احمدی ادامه داد: در راستای کاهش 
اکنون  هم  اجتماعی  های  آسیب 

١۶۵ نفر از معتادان متجاهر در این 
سیر  وجهت  شوند  می  درمان  مرکز 
درمان مرکز گنجایش بیش از ٢۰۰ 

نفر را دارد.
ماده  مرکز  کرد:  اضافه  مسئول  این 
علاوه  کریم  رباط  شهرستان   ١۶
تعدادی  شهرستان  به  برخدمات 
بهارستان  شهرستان  از  هم  معتاد 
پذیرش کرده است وبه زودی جهت 
انتقال و درمان  این مرکز  به  درمان 

آنها شروع می شود.
فرماندار شهرستان رباط کریم یادآور 
و  کارگاه  ایجاد  دولت  هدف  شد: 
در  و  بوده  افراد  این  برای  اشتغال 
این مورد آموزش به عنوان مهمترین 
برگشت  و  زندگی  ادامه  برای  اصل 
به جامعه بعد از درمان است که در 
در  مرکز  در  بیماران  آموزش  آینده 
همکاری  با  اعتیاد  ترک  زمان  مدت 
فنی و حرفه ای برای افزایش کارایی 

و طی روند بهبودی انجام می شود.
جمعیت  با  کریم  رباط  شهرستان 
شهر  سه  با  نفر  هزار   ۵۰۰ از  بیش 
در  نصیرشهر  و  رباط کریم  پرند، 
جنوب غربی استان تهران قرار دارد 
و یکی از قطب های صنعتی استان 

تهران است .

فرماندار رباط کریم: اشتغال یکی از 
اهداف دولت بعد از درمان معتادان است  خبر

کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  مدیر 
روستاییان و عشایر استان تهران 
صندوق  مزیت  مهمترین  گفت: 
یارانه  پرداخت  اجتماعی  بیمه 
روستاییان  و  عشایر  به  دولتی 
است و در این استان ۵٢ هزار نفر 

عضو این صندوق هستند.
دوشنبه  روز  کهتری  محسن   
کریم  رباط  فرماندار  با  دیدار  در 
اظهار داشت:  بدلیل نبود سازمان 
و کارفرما نسبت به بیمه عشایر 
اقدامی  هیچگونه  روستاییان  و 

صورت نگرفته است.
وی افزود: از سال ۸۴ صندوقی با 
کارفرمایی دولت جهت حمایت از 
کشاورزان و عشایر تشکیل شد و 
در این صندوق ،حقوق مستمری 
بازنشستگی، کار افتادگی ،حقوق 
نقل  و همچنین  فوت  مستمری 
سایر  به  بیمه  سوابق  انتقال  و 

صندوق ها انجام می گیرد.
به  افراد  داد:  ادامه  مسئول   این 
هنگام  خود  درآمد  سطح  ازای 
ثبت نام بخشی از حق بیمه یعنی 
پنج در صد آن توسط بیمه شده 
و ١۰ درصد آن توسط دولت که 
کارفرما است پرداخت می شود و 
این امر باعث اندوخته و سرمایه 
این  بازنشستگی  دوران  برای  ای 

افراد خواهد بود.
نحوی  خصوص  در   کهتری 
صندوق  این  در  عضویت 
خاطرنشان کرد: شرایط عضویت 
صندوق به افراد ١۸ تا ۵۰ سال 
جمهوری  تابعیت  دارای  سن، 
اسلامی، ساکن مناطق روستایی و 
عشایری، ساکن در شهرهای زیر 
٢۰ هزار نفر جمعیت و همچنین 
شغل  به  شهرها  در  که  افرادی 
تعلق  دارند  اشتغال  کشاورزی 

می گیرد.
وی به نحوه عضو گیری از زمان 
و  کرد  اشاره  صندوق  تشکیل 
گفت: از زمان تشکیل صندوق که 
١۷ سال از آن می گذرد تاکنون 
٢ میلیون و ۵۰۰ هزار ایرانی عضو 

این صندوق شده اند.
کشاورزان  اجتماعی  بیمه  مدیر 
استان  عشایر  و  روستاییان   ،
هدف  جامعه  پیرامون  تهران 
رباط  شهرستان  و  تهران  استان 
در  هدف  جامعه  افزود:  کریم 
بود  نفر  هزار  تهران ٢۳١  استان 
در  نفر  هزار   ۵٢ توانستیم  که 
صندوق عضو کنیم و این آمار در 
شهرستان رباط کریم ١۵ هزار و 
۳۰۰ نفر است که تعداد ٢ هزار 
و ۶۰ نفر توانستیم تحت پوشش 
صندوق در بیاوریم و از این تعداد 
١١۰ نفر در شهرستان به مرحله 
از  و  آمدند  نائل  بازنشستگی 
صندوق حقوق مستمری دریافت 

می کنند.

قراردادی  انعقاد  به  مسئول  این 
مناطق  معاونت  و  صندوق  بین 
اشاره  جمهوری  ریاست  محروم 
با  داد  قرار  این  گفت:  و  کرد 
موضوع بیمه عشایر و روستاییان 
منعقد شده است و مقرر شد که 
با کمک فرمانداری ها نسبت به 
اقدام  صندوق  اهداف  پیشبرد 

شود.
فرماندار رباط کریم: صندوق بیمه 
جامعه  به  کمک  در  اجتماعی 

هدف قدم بردارد
کریم  رباط  شهرستان  فرماندار 
بیمه  صندوق  کمک  و  حمایت 
اهداف  پیشبرد  در  اجتماعی 
عشایر  به  کمک  و  صندوق  این 
رباط  شهرستان  در  کشاورزان  و 

کریم را خواستار شد.
دیدار  این  در  نیز  احمدی  امید 
در خصوص  دولت  نگاه  اشاره  با 
فرهنگی  بسترهای  فراهم سازی 
گفت:  کشور  در  بیمه  صنعت 
یک  عنوان  به  بیمه  پذیرش 

بیمه  سوی  از  گذاری  سرمایه 
و  هماهنگی  نیازمند  شونده 
از  همکاری طیف های مختلفی 
نیروهای دست اندرکار در جامعه 
و  دولتی  دستگاههای  از  اعم 

غیردولتی است.
وی افزود: بیمه ها براساس برنامه 
ریزی های علمی و کار کارشناسی 
جلو بروند و ما باید فرهنگ بیمه 
پذیری را به عنوان یک ضرورت 
در زندگی اجتماعی نهادینه کنیم.

احمدی همچنین به مشکلات و 
دغدغه های عشایر و روستاییان 
شهرستان اشاره و اظهار امیدواری 
از  اندکی  اقدام  این  با  تا  کرد 
این قشر زحمت کش  مشکلات 

کاسته شود.
شهرستان رباط کریم با جمعیت 
بیش از ۵۰۰ هزار نفر با سه شهر 
در  نصیرشهر  و  رباط کریم  پرند، 
قرار  تهران  استان  غربی  جنوب 
دارد و یکی از قطب های صنعتی 

استان تهران است.

 ۵۲ هزار نفر در استان تهران عضو صندوق
 بیمه اجتماعی هستند

خبر
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دبیر ستاد توسعه زیست  فناوری :

ایران، در صدر لیست فناوران واکسن کرونا
نوشتار

فناوری  زیست   توسعه  ستاد  دبیر 
از صادرات محصولات این حوزه به 
١۷ کشور خبر داد و گفت: علاوه بر 
این، نام ایران در سازمان بهداشت 
که  آمد  لیستی  صدر  در  جهانی، 
تولید  برای  را  فناوری   ۶ توانسته 
برساند؛  تولید  به  کرونا  واکسن   ۶
از این رو لازم است کشور پیشنهاد 
 ١۰ اختصاص  زمینه  در  را  ستاد 
درصد تولید ناخالص ملی به بخش 

بیوتکنولوژی بپذیرد.
مصطفی  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
ارائه  با  خبری   نشست  در  قانعی 
گزارشی از فعالیت های ستاد توسعه 
زیست فناوری، به بیان شکل گیری 
کشور  در  فناوری  زیست  توسعه 
پرداخت و یادآور شد: طبق تعیین 
فرهنگی،  انقلاب  عالی  شورای 
زیست  توسعه  ستاد  اصلی  وظیفه 
هماهنگی،  برنامه ریزی،  فناوری 
حوزه  این  در  حمایت  و  هم افزایی 

است.
بازار  از  وی تحقق کسب ۳ درصد 
این  برنامه های  از  را  زیست فناوری 
حوزه  شد:  یادآور  و  دانست  ستاد 
تأثیرات  جهان  در  فناوری  زیست 
شگرفی در اقتصاد دارد و توانسته 
حد  تا  را  کشورها  رشد  و  اشتغال 
برساند؛  مطلوب  نقطه  به  زیادی 
و  تحقیق  بیشترین بخش  چرا که 
حوزه  به  مربوط  کشورها،  توسعه 

بیوتکنولوژی است.
 ۷۰۰ فعالیت  به  اشاره  با  قانعی 
شرکت دانش  بنیان در حوزه زیست 
فناوری، با تاکید بر اینکه برخی از 
این شرکت ها توانستند محصولات 
زیستی خود را به ١۷ کشور صادر 
کنند، یادآور شد: محققان کشور در 
دانش  مرز  در  بیوتکنولوژی  حوزه 
این  از  یکی  که  می کنند  فعالیت 
 mRNA دانشی،  لبه  حوزه های 
پیش  اساس  بر  که  چرا  است؛ 
بینی ها تا ۵ سال آینده واکسن ها، 
شیوه های  و  درمانی  روش 
mRNAها  بر  مبتنی  تشخیصی 
این اساس  بر  عرضه خواهد شد و 
این  ورود  با  که  شود  اعلام  باید 
از  قدیمی  واکسن های  محصولات، 

رده خارج خواهند شد.
فناوری  زیست  توسعه  ستاد  دبیر 
با بیان اینکه کرونا فرصتی بود که 
زمینه  در  تحقیقات  مجوز  بتوانیم 

mRNA را اخذ کنیم، اظهار کرد: 
این یعنی به فناوری ای دست پیدا 
کرده ایم که امکان ورود ما به تولید 
حوزه های  در  مختلف  محصولات 
شیوه های  و  واکسن  درمان، 

تشخیصی را فراهم خواهد کرد.
شرکت  یک  تاکنون  وی  گفته  به 
واکسن  تولید  به  اقدام  دانش بنیان 
مبتنی بر mRNA کرده و توانسته 
در زمینه واکسن سرطان نیز ورود 
کند و این شرکت طی دو ماه آینده 
این  در  خود  محصولات  می تواند 

زمینه را به تولید برساند.
و  کریسپر  فناوری  توسعه 

بیوسنسورها
فناوری  زیست  توسعه  ستاد  دبیر 
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاونت 
ریاست جمهوری،  دانش بنیان 
کریسپر را از دیگر تکنولوژی هایی 
در  توسعه  به  نیاز  که  دانست 
کشورها دارد،  گفت: این فناوری در 
کشور ما وجود دارد و برای توسعه 
شتاب دهنده های  راه اندازی  آن 
فعال در این زمینه را آغاز کرده ایم 
در  فناوری  این  خوشبختانه  که 
و  کرده  پیشرفت  خوبی  به  ایران 

پروژه هایی در حال انجام است.
دیگر  از  را  "بیوسنسورها"  وی 
معرفی  فناوری  زیست  حوزه های 
بنیان  دانش  شرکت های  که  کرد 
گفت:  شده اند،  وارد  آن  تولید  در 
شتابدهنده ای  نیز  راستا  این  در 
برای توسعه بیوسنسورها در کشور 
فعال شده تا محصولات تولیدشده 
تجاری سازی  را  از سوی شرکت ها 

کند.
زیست  نقشه  طراحی  قانعی، 
در مدت ۸ سال  را  فناوری کشور 

این حوزه  و شناسایی محققان در 
را در مدت ۴ سال ذکر کرد و ادامه 
توانستیم تقسیم  بر آن  داد: علاوه 
کار ملی در این زمینه ایجاد کنیم و 
بر این اساس توانستیم شاهد بلوغ و 
تجاری سازی در حوزه بیوتکنولوژی 

باشیم.
فناوری،  زیست  توسعه  ستاد  دبیر 
تمرین  را  زیستی  داروهای  تولید 
بزرگی برای محققان کشور دانست 
پیچیدگی های  علیرغم  افزود:  و 
دانش تولید داروهای بیوتکنولوژی 
اقدامات محققان در حوزه داروهای 
حوزه  این  در  شده  منجر  زیستی 
پیشرفت چشمگیری داشته باشیم 
شرکت های  توسط  را  داروهایی  و 

داخلی به تولید برسانیم.
تحریم ها  اعمال  اینکه  بیان  با  وی 
در  فرصت  به  تبدیل  کشور  علیه 
گفت:  شد،  فناوری  زیست  حوزه 
در صورت نبود تحریم می توانستیم 
شرکت  یک  از  را  دارویی  مولکول 
تحریم  اما  کنیم،  تهیه  خارجی 
و  کنیم  وارد  نتوانیم  شد  باعث 
خودمان موفق به تولید آن شدیم و 
هم اکنون کشور در تولید داروهای 
بیوتک رتبه بین سوم و چهارم را در 

آسیا به خود اختصاص داده است.
قانعی با اشاره به تولید واکسن های 
کرونا در کشور گفت: ما توانستیم 
را  فناوری   ۶ کرونا  دوره  طول  در 
در تولید واکسن کووید ١۹ توسعه 
و  داریم  واکسن  اکنون ۶  و  دهیم 
این در حالی بود که ما در ۶ ماه 
تولید  در  کرونا  شیوع  ابتدایی 
واکسن کرونا از سایر کشورها عقب 

بودیم.
را  عقب ماندگی  این  دلیل  وی 

اعمال تحریم ها علیه کشور دانست 
در  حاضر  حال  در  داد:  ادامه  و 
سازمان بهداشت جهانی، نام ایران 
در صدر لیستی آمده که توانسته 
۶ فناوری را برای تولید ۶ واکسن 

کرونا به تولید برساند.
فناوری  زیست  توسعه  ستاد  دبیر 
اساس  این  بر  اینکه  بر  تاکید  با 
ستاد  پیشنهاد  کشور  است  لازم 
درصد  اختصاص ١۰  زمینه  در  را 
بخش  به  ملی  ناخالص  تولید  از 
نشان  بپذیرد، خاطر  بیوتکنولوژی 
غذایی  امنیت  حوزه  در  ما  کرد: 
در  هستیم،  مواجه  مشکلاتی  با 
از  استفاده  با  می توانیم  که  حالی 
نهاده های  واردات  بیوتکنولوژی 
میلیون   ۳ میزان  به  که  را  دامی 
به  و  دهیم  کاهش  است،  دلار 
همین میزان امنیت غذایی توسعه 

می یابد.
همچنین  کرد:  اضافه  وی 
اساس  بر  می تواند  بیوتکنولوژی 
ستاد  در  که  برنامه ریزی هایی 
داریم، واردات ١.۸ میلیون دلاری 

حوزه سلامت را کاهش دهد.
و  پلاسما  تولید  قانعی،  دکتر 
را  بیوتکنولوژی  پایه  بر  انسولین 
شرکت های  دستاوردهای  دیگر  از 
دانش بنیان ذکر کرد و گفت: تولید 
این دو محصول به تنهایی می تواند 
از خروج ٢۰۰ میلیون دلار ارز از 

کشور جلوگیری کند.
وی با اشاره به تلاش دانش بنیان ها 
توضیح  »آرین«،  مرغ  تولید  برای 
وارداتی  آرین  مرغ  ژن های  داد: 
هستند؛ از این رو درصدد هستیم 
ژنتیک  با  در کشور  را  مرغ ها  این 

بومی به تولید برسانیم.
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 ارتقای فناورانه وزارت راه وشهرسازی برای
 افزایش کیفیت خدمات

نوشتار

اینکه  به  با اشاره  وزیر راه و شهرسازی 
اهداف  از  پایه  ومردم  فناورانه  ارتقای 
از  است  وزارتخانه  این  های  اولویت  و 
افزایش انتصاب بانوان توانمند در سمت 

های مدیریتی خبر داد.
شهرسازی،  و  راه  وزارت  از  نقل  به 
جشن  مراسم  در  که   بذرپاش  مهرداد 
میلاد با سعادت بانوی دو عالم حضرت 
شهید  ساختمان  در  )س(  زهرا  فاطمه 
کرد:  تصریح  می گفت،  سخن  دادمان 
ارائه  برای طرح نظام مسائل وزارتخانه، 
راه حل و اجرای راه حل ها آماده دریافت 
ابتکارات  و  خلاقیت ها  و  پیشنهادها 
راه و شهرسازی  بانوان شاغل در حوزه 
خود  مشاور  را  کارمندی  هر  و  هستیم 

می دانم.
این  کرد:  تأکید  شهرسازی  و  راه  وزیر 
و  تولید  محرک های  از  یکی  وزارتخانه 
هر  و  باشد  می تواند  پیشرفت  پیشران 

چه از روش های فناورانه تر و مردم پایه 
تر بیشتر استفاده کند می تواند خدمات 

با کیفیت ارائه کند.
داشتم  برای  اینکه  بر  تأکید  با  بذرپاش 
سازمانی سرزنده و سرزنده تر از قبل لازم 
باشند،  وزارتخانه  گر  یاری  بانوان  است 
تر،  پویا  چه  هر  وزارتخانه  داشت:  بیان 
تر  با نشاط  و  تر  بلندپروازنه  تر،  سزنده 
ارائه خدمات موفق  باشد در  از گذشته 
پویایی  به  رسیدن  برای  و  بود  خواهد 

بیشتر با یکدیگر عهد ببندیم.
شناسنامه  کرد:  تأکید  ادامه  در  وی 
برای  حسنه  الگویی  داشتن  ایران  ملت 
این جلوه مقدسی  و  زن مسلمان است 
است که بانوان ایرانی را با این خصلت 

می شناسیم.
در  کرد:  اذعان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
همسری  وظایف  مادری،  وظایف  کنار 
و نگهداری و حفاظت از کانون خانواده 

این  اهمیت  با  متناسب  نتوانستیم 
وظایف جلوه زیباتری و بهتری از بانوی 
زمینه  این  در  و  معرفی کنیم  را  ایرانی 
آنچه  نتوانستیم  و  بوده  قاصر  ما  زبان 
که را که در خور است در این خصوص 
جشن  مراسم  در  بذرپاش  کنیم.  بیان 
میلاد با سعادت بانوی دو عالم حضرت 
بانوان  حضور  با  که  )س(  زهرا  فاطمه 

ستاد وزارت راه و شهرسازی و مشاوران 
تابعه  بانوان سازمان و شرکت های  امور 
برگزار شده بود، تصریح کرد: لازم است 
حل  در  خانم  همکاران  ابتکارات  از 
از  و  شود  استفاده  وزارتخانه  مشکلات 
دریافت پیشنهادها در اصلاح ساختاری 
استقبال  شهرسازی  و  راه  وزارت 

می کنیم.
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